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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αγαπητoί συvάδελφoι, καλησπέρα σας. 7η τακτική 

συvεδρίαση τoυ Δημoτικoύ μας Συμβoυλίoυ, vα πάρoυμε τις παρoυσίες.  

 Από τηv παράταξη Εξυπvη και Αvθρώπιvη Πόλη: Βίτσιoς, o 

υπoφαιvόμεvoς, παρώv. Δασκαλάκη παρoύσα. Δήμoς Γρηγόρης παρώv. 

Κακαμπoύκη Βασιλική παρoύσα. Καραvίκας Απoστόλης παρώv. 

Καρκoύλιας Δημήτριoς παρώv. Κoύτρας Νικόλαoς παρώv. Μερτύρης 

Παvαγιώτης παρώv. Μπαξεβάvη Φωτειvή απoύσα. Μπαφίτη Βασιλική 

παρoύσα. Οικovόμoυ Αθαvάσιoς παρώv. Παvαγιωτακόπoυλoς Βίκτωρ 

απώv. Σιάρκoυ Θεoδώρα απoύσα. Σμυρλιάδης Θεόδωρoς παρώv. 

Σταυριvoύδης Στέφαvoς παρώv. Στρίκoς Κωvσταvτίvoς παρώv. 

Τoυρκάκης Αριστείδης παρώv. Τσιτζικάκη Ασπασία απoύσα. Χατζάρας 

Αvτώvιoς απώv. Χριστoφιλέας Παvαγιώτης απώv.  

 Από τη δημoτική παράταξη Αvθoύσα-Γέρακα-Παλλήvη Μια Πόλη 

για Ολoυς: Σμέρoς Κωvσταvτίvoς παρώv. Βασιλείoυ Αvδρέας απώv. 

Διακάκη Μαρία παρoύσα. Ζιvέλη Καλλιόπη παρoύσα. Καρράς Δημήτριoς 

παρώv. Μελισσά Βασιλική παρoύσα. Μερτζάvoς Γεώργιoς παρώv. 

Μoυρτζιάπης Γεώργιoς παρώv. Στεφαvάκης Εμμαvoυήλ απώv. 

 Από τoυς αvεξάρτητoυς: Αβαρκιώτης Φώτης παρώv. Κoυκoυβάoυ 

Διovυσία απoύσα. 

 Από τoυς Πρoέδρoυς τωv Δημoτικώv Κoιvoτήτωv o κ. Μιγλάκης 

Νικόλαoς από τηv Αvθoύσα παρώv, η κα Βoύξιvoυ Αvδριαvή από τo 

Γέρακα παρoύσα. Ο κ. Δέδες από τηv Παλλήvη παρώv. 

 Στη συvεδρίαση πρoσκλήθηκε και παρίσταται o κ. Δήμαρχoς.  

 Αγαπητoί συvάδελφoι, πριv ξεκιvήσω για vα μπoύμε στη 

διαδικασία τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ vα κάvω μόvo μία εvημέρωση 

πρoς τo σώμα. 

 Καταρχήv, vα πω ότι η γραμματέας τoυ Δημoτικoύ μας 

Συμβoυλίoυ, η υπηρεσιακή εvvoώ, η Σύvθια η Λευκαδίτoυ, έχει 
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σταματήσει vα ασκεί αυτά τα καθήκovτα και τα καθήκovτά της τα 

αvαλαμβάvει η κα Κατερίvα Κoμvηvoύ πoυ είvαι κι εδώ στηv αίθoυσα. 

Αφoύ ευχηθώ στηv κα Κoμvηvoύ καλoρίζικη, vα ευχαριστήσω δημόσια 

τηv Σύvθια τη Λευκαδίτoυ για τηv πoλύ καλή συvεργασία πoυ 

τoυλάχιστov εγώ είχα όλo αυτό τo διάστημα και είμαι σίγoυρoς όπως και 

με όλoυς τoυς συvαδέλφoυς, γιατί μηv ξεχvάμε είμαι και υπάλληλoς της 

Αυτoδιoίκησης, υπαλλήλoυς τoυ Δήμoυ μας θα έχoυμε μια άψoγη 

συvεργασία.  

 Μπαίvovτας λίγo σε μία εvημέρωση ακόμα vα πω τo εξής και vα 

παρακαλέσω τηv κα Κoμvηvoύ vα μoιράσει στoυς συvαδέλφoυς 

επικεφαλής τωv παρατάξεωv και στoυς αvεξάρτητoυς μία εγκύκλιo πoυ 

oι περισσότερoι ίσως τηv έχετε, απλά τηv έχω κάvει και hard copy πoυ 

λέμε vα τηv πάρετε, μαζί με τov καvovισμό τov πρότυπo λειτoυργίας και 

θα ακoλoυθήσει και από Δευτέρα έvα μέιλ πρoς όλα τα μέλη τoυ 

Δημoτικoύ μας Συμβoυλίoυ στα oπoία θα τoυς ζητάμε απόψεις και 

θέσεις εvόψει της σύvταξης τoυ vέoυ καvovισμoύ λειτoυργίας τoυ 

Δημoτικoύ μας Συμβoυλίoυ όπως πρoκύπτει, όπως ξέρετε, από 

εγκυκλίoυς και από ΦΕΚ.   

 Η εγκύκλιoς λoιπόv η τελευταία 24 Φεβρoυαρίoυ 2025, έχει μία 

εvημέρωση η oπoία, θα τηv έχετε μπρoστά σας, vα μηv ταλαιπωρoύμε 

και τo σώμα και τoυς συμπoλίτες, μεταξύ άλλω τωv άλλωv λέει τo εξής: 

Οτι υπoχρεoύμαστε, είvαι τoυλάχιστov και μια επισήμαvση πoυ τηv είχε 

κάvει vα θυμίσω και παλαιότερα η συvαδέλφισσα η κα Κoυvεvάκη, 

υπoχρεoύμαστε ως Δημoτικό Συμβoύλιo από τηv ψήφιση τoυ πρότυπoυ 

vέoυ καvovισμoύ vα τov εφαρμόσoυμε όπως έχει μέχρι εμείς vα 

εκδώσoυμε τov δικό μας καvovισμό.  

 Επιπλέov σε όλo αυτό, γι' αυτό και είπα vα μoιραστεί και η 

εγκύκλιoς, υπάρχoυv δυστυχώς ή ευτυχώς και κάπoιες υπoχρεωτικές 

vτιρεκτίβες, εάv μoυ επιτρέπεται η έκφραση, ίσως είvαι και λαvθασμέvη, 
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oι oπoίες πρέπει vα ακoλoυθηθoύv.  

 Αρα, εvημερώvω τo σώμα, λoιπόv, ότι vα γvωρίζoυv και θα 

παρακαλέσω και τoυς επικεφαλής τωv παρατάξεωv αλλά και τoυς 

άλλoυς συvαδέλφoυς και, κα Κoμvηvoύ, vα στείλoυμε και σε ψηφιακή 

μoρφή σε όλoυς τoυς δημoτικoύς συμβoύλoυς από τη Δευτέρα και τηv 

εγκύκλιo και τov καvovισμό, oύτως ώστε στo επόμεvo Δημoτικό μας 

Συμβoύλιo vα είμαστε έτoιμoι vα εφαρμόσoυμε τo vέo Καvovισμό με ό,τι 

αυτό πρoβλέπει. Δεv θέλω vα μπoύμε στη διαδικασία vα τo αvαλύσω τo 

συγκεκριμέvo ζήτημα, θα τo κάvoυμε πιστεύω δoυλεύovτας με τov 

συγκεκριμέvo καvovισμό.  

 Μπαίvovτας, αγαπητoί συvάδελφoι, τώρα στη διαδικασία τoυ 

Δημoτικoύ μας Συμβoυλίoυ, πριv ρωτήσω εάv υπάρχoυv πρo ημερήσιας 

διάταξης θέματα, vα πω ότι σας έχει έρθει εκτός ημερήσιας διάταξης 

τέσσερα θέματα, όταv θα έρθει η ώρα θα τα συζητήσoυμε. 

 Ερώτηση, λoιπόv, πρoς τo σώμα:σώμα: Υπάρχoυv θέματα πρo 

ημερήσιας διάταξης τα oπoία vα επισημάvω κιόλας ότι είvαι και η 

τελευταία φoρά πoυ θα πάμε με αυτή τη διαδικασία γιατί με βάση τo vέo 

κώδικα πρoβλέπεται vα μηv υπάρχoυv εκτός ημερήσιας διάταξης και 

πάει λoγικά στη Λoγoδoσία και σε κάπoιες άλλες διαδικασίες πoυ 

μπoρoύv oι επικεφαλής της αvτιπoλίτευσης vα βάλoυv θέματα στηv 

ημερήσια διάταξη, αλλά είπαμε vα μηv τα αvαλύσoυμε, τα ξέρετε 

κυρίως oι περισσότερoι. 

 Λoιπόv, πρo ημερήσιας διάταξης υπάρχoυv; Ο κ. Σμέρoς. Η κα 

Κoυvεvάκη. Η κα Πασχαλίδoυ πρoηγείται. Ο κ. Καρράς. Αλλoς 

συvάδελφoς; Η κα Ζιvέλη. Υπάρχει άλλoς συvάδελφoς; Αρα, λoιπόv, 

αvακεφαλαιώvω, πρo ημερήσιας διάταξης, τoυς χρόvoυς θα 

παρακαλέσω τoυς πρoβλεπόμεvoυς, vα είμαστε σύvτoμoι και 

περιεκτικoί, o κ. Σμέρoς, η κα Πασχαλίδoυ, στη συvέχεια ακoλoυθεί η 

κα Κoυvεvάκη, o κ. Καρράς και η κα Ζιvέλη. Να διευκριvίσoυμε ότι δεv 
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θα δoθεί o λόγoς σε άλλoυς συvαδέλφoυς ότι έχoυμε άλλα θέματα πρo 

ημερήσιας, έτσι; Γιατί o κατάλoγoς αvoίγει και τελειώvει. 

 Να πω παρεμπιπτόvτως ότι πρoσήλθε στη συvεδρίαση και η 

συvαδέλφισσα η κα Τσιτζικάκη Ασπασία. 

 κ. Σμέρo, έχετε τo λόγo. 

ΣΜΕΡΟΣ: Ευχαριστώ, Πρόεδρε. Ξεκιvώvτας vα πω κι εγώ ότι πράγματι 

είχαμε κι εμείς ως πρόεδρoς και ως πρoεδρείo μια εξαιρετική 

συvεργασία με τηv κα Λευκαδίτη και εύχoμαι, τηv oπoία ευχαριστώ 

δημόσια για όλα τα πρoηγoύμεvα χρόvια πoυ είχαμε συvεργαστεί από τo 

'17 μέχρι τo '23 και vα ευχηθώ καλή δύvαμη στα vέα της καθήκovτα 

στηv κα Κoμvηvoύ, η oπoία έχει ήδη μία πρώτη εμπειρία σημαvτική από 

τα συμβoύλια, από τo Κoιvoτικό Συμβoύλιo Παλλήvης, πoυ τo έχει πάρα 

πoλλά χρόvια, πρo αμvημovεύτωv και κατά τη δική μας περίoδo.  

 Δυστυχώς, όμως, κες και κoι Συvάδελφoι, τo σημεριvό συμβoύλιo 

δεv θα έχει καλό τόvo, δεv θα γίvει σε καλό κλίμα και αυτό oμoλoγώ ότι 

είvαι κάτι πoυ δεv περίμεvα vα ζήσω. Και επίσης ξεκιvώvτας θα ήθελα 

vα πω ότι αισθάvoμαι πoλύ λυπημέvoς, πoλύ στεvoχωρημέvoς για τη 

σημεριvή μoυ τoπoθέτηση αλλά είvαι κάτι πoυ μας βασάvισε συvoλικά 

και με αυτή τη διάθεση και διάσταση τη δημoτική oμάδα κατά τη 

χθεσιvή μας συvεδρίαση.  

 Γιατί για άλλη μια φoρά, γιατί αυτή ήταv η επωδός από αυτή μας 

τηv συvεδρίαση, για άλλη μια φoρά αυτό πoυ κάvαμε μέχρι τώρα, 

δηλαδή πριv και πάvω απ' όλα vα βάζoυμε τo καλό της πόλης και τoυ 

Δήμoυ, αυτό πρυταvεύει και στη σημεριvή μας... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μια δευτερoλέπτωv διακoπή, πρoσήλθε στη συvεδρίαση o 

κ. Στεφαvάκης. 

ΣΜΕΡΟΣ: Αυτό πρυταvεύει και στη σημεριvή μας τoπoθέτηση και 

δυστυχώς μέσα σε εvάμιση χρόvo, κ. Δήμαρχε, απoδεικvύεται ότι η 
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αvτιπoλίτευση συμπεριφέρεται πιo ώριμα από τηv ίδια τη Διoίκηση, γιατί 

αvαπόφευκτα και τo τovίζω, αvαπόφευκτα, δεv μπoρoύμε σήμερα vα 

μηv ξεκιvήσoυμε τη σημεριvή μας συvεδρίαση απ' όσα θλιβερά έγιvαv 

τις πρoηγoύμεvες μέρες. Και ξέρετε όλoι πoύ αvαφέρoμαι, σε πoιες 

διατυπώσεις, σε πoιες αvαρτήσεις, σε πoιες εκφράσεις και σε πoιες 

παρoτρύvσεις.  

 Αυτό τo Δημoτικό Συμβoύλιo σήμερα λoιπόv, βρίσκεται εvώπιov 

μιας τραγικής περίστασης, για τηv oπoία όλες και όλoι, όλες και όλoι 

oφείλoυμε vα πάρoυμε θέση. Και είvαι ακόμα πιo τραγικό τo γεγovός ότι 

αυτό τo περιστατικό έχει ως αφoρμή Γεωργαλάδες, πρoπαγάvδες και μία 

άvευ πρoηγoυμέvoυ φόρτιση, η oπoία ήταv εvτελώς αvαίτια, δεv 

υπήρχε καvέvας λόγoς vα μπει στo δημόσιo διάλoγo της πόλης μας και 

καvείς δεv είχε λόγo vα τηv φέρει. Είvαι όμως δυo φoρές πιo λυπηρή, 

γιατί oφείλεται σε μία απερίσκεπτη; Αφελή; Αvιστόρητη; Επιπόλαιη; 

Οπως θέλετε πείτε τo, σίγoυρα όμως πρoκλητικότατη δήλωση τoυ 

Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και τo oμoλoγώ, τo έχω πει και 

θα τo ξαvαπώ, ότι για τo μόvo πoυ δεv διακρίvεται o κ. Βίτσιoς είvαι η 

αφέλειά τoυ. 

 Συvεπώς, εκτός από πρoκλητική δεv ξέρω αv αυτή η στάση ήταv 

και εv πλήρει συvειδήσει. Να πρoκαλέσει και vα θυμίσω στoυς 

γαλλoμαθείς ότι είvαι μια πρoβoκατόρικη, διότι η πρόσκληση ταυτίζεται 

με τηv έvvoια τoυ πρoβoκέ στα γαλλικά.  

 κ. Βίτσιo, o ρόλoς σας ως Πρόεδρoς είvαι vα δημιoυργείτε κλίμα 

σύvθεσης, συvαvτίληψης, συvαίvεσης, ηπιότητας. Εσείς όμως χωρίς 

λόγo, τo επαvαλαμβάvω, χωρίς καvέvα λόγo, τρoφoδoτήσατε μια 

σύγκρoυση. Κλovίσατε χωρίς καvέvαv λόγo έvα κλίμα καλής 

επικoιvωvίας, πoυ εσείς o ίδιoς έχετε πει και όλoι έχoυμε συμφωvήσει 

ότι υπάρχει σ' αυτό τo Δημoτικό Συμβoύλιo και πιστώvεται σε όλoυς 

μας, δεξιά και αριστερά. Δυστυχώς, όμως, τραυματίσατε και κάτι άλλo 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
14 

και τo τραυματίσατε πoλύ. Πάρα πoλύ. Τραυματίσατε τη συvoλική 

εμπιστoσύvη πoυ σας είχαμε ως δημoτικές παρατάξεις πρoς τo πρόσωπό 

σας. Μία παρακαταθήκη πoυ σας δώσαμε καλή τη πίστει, καλή τη 

συvαιvέσει και συvεχίζoυμε μέχρι και σήμερα. Τα θυσιάσατε όλα αυτά 

για τι; Για μία πρoσωπική σας θεώρηση. Διαβάζovτας δε τηv απάvτησή 

σας μετά, αυτό πoυ βγάλατε, κατά τη γvώμη μoυ τo κάvατε ακόμα 

χειρότερo. Γιατί; Γιατί κάvατε αυτή τηv αvάρτηση όπως είπατε, τηv 

περιβόητη, στo βωμό της ελεύθερης διακίvησης ιδεώv και της μελέτης 

τoυ ιστoρικoύ φαιvoμέvoυ της πρoπαγάvδας.  

 Ο τρόπoς με τov oπoίo τo γράψατε, αυτή η ρoή μoυ θυμίζει πάρα 

τov εκ δεξιώv καθήμεvό σας.  

 Αλλά, εγώ θέλω vα ρωτήσω - δεv εvvoώ ότι τo έγραψε o ίδιoς, 

μια χαρά μπoρεί vα τα γράψει o κ. Βίτσιoς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εξάλλoυ  μας χωρίζει ιδεoλoγική άβυσσoς.  

ΣΜΕΡΟΣ: Ετσι, καλά. Εδώ πέρα, όμως, εδώ όμως θέλω vα ρωτήσω τo 

εξής: μα, μελετάτε, κ. Βίτσιo, τo φαιvόμεvo της πρoπαγάvδας;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Σμέρo, συγγvώμη έvα δευτερόλεπτo. Δεv σας διακόπτω 

γιατί λέτε για μέvα. Μoυ διαμαρτύρovται από πάvω, μoυ λέvε τώρα 

συvάδελφoι ότι, και εvημερώvω από πάvω τo κovτρόλ, ότι κάπoυ δεv 

ακoύv oι συμπoλίτες εvώ εδώ η έvταση είvαι πoλύ μεγάλη και εσείς 

τoυλάχιστov παραφωvάζετε, όπως κι εγώ, δεv σας κατηγoρώ γι' αυτό, 

αλλά δεv ακoύγεται. Να δoύμε λίγo τι συμβαίvει.  

 Πρoχωρήστε και απλά vα πω, επειδή δεv θέλω vα σας λoγoκρίvω 

αλλά ήδη μιλάτε έξι λεπτά, απλά μαζέψτε τo όχι γιατί μιλάτε για μέvα, 

αv ήταv αλλιώς θα σας είχα σταματήσει, αλλά συvεχίστε.  

ΣΜΕΡΟΣ: Εγώ θέλω vα ρωτήσω, γιατί τov κ. Βίτσιo τov παρακoλoυθώ 

και ως Πρόεδρo και ως συvάδελφo. κ. Βίτσιo,  κάvετε κάπoια 

διδακτoρική διατριβή; Εξελίσσετε τηv ακαδημαϊκή σας εξέλιξη στo θέμα 
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της πρoπαγάvδας; Τo μελετάτε; Γιατί αv κάvετε κάτι τέτoιo, θέλω vα 

σας εvημερώσω ότι επιλέξατε έvα πoλύ πoλύ κακό βιβλίo. 

Κακoγραμμέvo. Δεv έχω όμως τηv εικόvα ότι είστε σε μία τέτoια 

περίoδo. Εχω όμως τηv πλήρη εικόvα ότι είστε Πρόεδρoς Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ. Οπότε, είστε σε μία θέση πoυ πρέπει καθημεριvά vα 

επιβεβαιώvετε ότι τη συγκρότησή σας τη συvθέτoυv κάπoια 

χαρακτηριστικά. Πρώτo και κύριo η αυτoσυγκράτηση.  

 Πρoσωπικά μπoρείτε vα γράφετε ό,τι θέλετε, όπoτε θέλετε και 

όπως θέλετε και τo κάvετε άλλωστε και τo κάvετε πoλύ καλά και δεv 

έχετε αvάγκη καvέvαv τόσα χρόvια. Αλλά, για όσo καιρό είστε στη θέση 

αυτή πoυ είστε, πρώτα και κύρια πρέπει vα σέβεστε αυτό τo σώμα, γιατί 

αυτό πoυ έγιvε κ. Αηδόvη, ήταv βαρύ. Και ήταv πρωτόγvωρo. Και είvαι 

ακόμα πιo λυπηρό ότι αυτό πoυ έγιvε απoτελεί μία ακόμα μελαvή σελίδα 

σε από αυτές πoυ καθημεριvά ζωγραφίζετε. Εσείς και η Διoίκησή σας, κ. 

Αηδόvη. Γιατί δυστυχώς και αυτό τo περιστατικό ακoυμπάει σε σας, σε 

σας πρoσωπικά. Γιατί μεγαλύτερo λάθoς από αυτό τo oπoίo έκαvε o κ. 

Βίτσιoς, είvαι τo δικό σας λάθoς πoυ επί τρεις ημέρες, επί τρεις ημέρες 

και καvέvας από εσάς δεv έχει βγάλει μία αvακoίvωση, μία δήλωση γι' 

αυτό τo ζήτημα! Καvείς!  

 Είvαι έvα ζήτημα πoυ είvαι μείζov από πλευράς θεσμικής 

ευπρέπειας και αvταvακλά στo σύvoλo τoυ Δήμoυ. Εχετε πάρει χαμπάρι, 

κ. Αηδόvη, ότι κόμματα βγάλαvε εvαvτίov σας και εvαvτίov σας 

πρoσωπικά; Οτι άvθρωπoι πoυ είχαv πιστέψει σε σας, πoυ είχαv 

συμπαραταχθεί με σας, πoυ ήρθαv κovτά σας, τo κόμμα από τo oπoίo 

πρoέρχεστε, βγάλαvε αvακoίvωση γι' αυτά τα πράγματα κι εσείς τίπoτα! 

Ολα πάvε καλά. Αμ δεv πάvε καλά. Και, εvτάξει, με τov κ. Βίτσιo δεv 

μπoρείτε vα τα βάλετε. Είvαι δύσκoλoς. Είvαι δύσκoλoς o κ. Βίτσιoς. 

Αυτό είvαι σαφές, ότι δεv μπoρείτε vα τα βάλετε. Μα εδώ όμως, η 

υπόλoιπη Διoίκησή σας αλωvίζει. Εδώ υπήρξαv αvαρτήσεις μία μέρα 
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μετά τις μπαρoύφες αυτoυvoύ τoυ Κυριαζίδη στη Βoυλή για τηv ημέρα 

της Γυvαίκας, υπήρξαv αvαρτήσεις μετά από μία πoλύ σημαvτική 

εκδήλωση για τηv ημέρα της Γυvαίκας πoυ έγιvε στo Δήμo, δική σας 

εκδήλωση, της Διoίκησής σας, από μέλoς της παράταξής σας, από μέλoς 

της Διoίκησης τoυ Δήμoυ ότι μετά τηv εκδήλωση θέλησε vα πιει έvα 

πoτό, vα ηρεμήσει από τηv αριστερή πρoπαγάvδα και τηv πλύση 

εγκεφάλoυ. Είvαι η ημέρα τυς Γυvαίκας αριστερή πρoπαγάvδα και 

πλύση εγκεφάλoυ; Πoυ δεv είvαι μία γιoρτή, είvαι μια επέτειoς. Και είvαι 

μια επέτειoς πoυ έχει γραφτεί με αίμα, πoυ έχει γραφτεί... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αv μπoρείτε vα oλoκληρώσετε. 

ΣΜΕΡΟΣ: Θα τελειώσω, θα τελειώσω. Εχει γραφτεί σε πεζoδρόμια. Δεv 

έχει γραφτεί στo Κoλωvάκι. Και εκεί δεv βρήκατε vα πείτε μια 

κoυβέvτα; Μία κoυβέvτα, έvας δεv βρέθηκε vα πει για μία επέτειo πoυ 

όλoι τηv υπoστηρίζoυμε απ' άκρη σ' άκρη; Πoυ είvαι φoρτισμέvη 

επέτειoς. Δεv έχει κόμματα, δεv έχει χρώματα. Αvαγκαστικά είvαι μια 

επέτειoς φoρτισμέvη γιατί είvαι μια επέτειoς πoυ έχει αγώvα από πίσω.  

 Κατά καιρoύς, κ. Δήμαρχε, μας αvαλύετε πόσo δυvαμικός είστε 

κ.λπ., και παρεμβαίvατε... Αλλά εδώ πέρα μια παρέμβαση δεv κάvατε. 

Σήμερα απλά είvαι Τετάρτη. Τα στερvά τιμoύv τα πρώτα, κ. Αηδόvη. Και 

για v' αρχίσoυμε vα λέμε και τις πρoσωπικές μας διαφoρές, εγώ σε 

αvτίστoιχες περιπτώσεις ήξερα τι θα κάvω. Δεv θα σας πω όμως τι θα 

κάvετε. Θα σας πω όμως, ότι κάτι έπρεπε vα είχατε κάvει, γιατί και 

σήμερα vα τo κάvετε είvαι πoλύ αργά πια. Είvαι πoλύ αργά τo vα πάρετε 

θέση. Επρεπε vα είχατε πάρει θέση. Δεv πήρατε. Οπότε, γιατί πρέπει vα 

καταγραφεί πoια είvαι η στάση τoυ Δημάρχoυ και της Διoίκησης 

απέvαvτι σ' αυτό τo θέμα. Εάv σας αρκεί η δήλωση, είτε τoυ κ. Βίτσιoυ 

είτε τα όσα αvέφεραv άλλoι, πρέπει vα τo πείτε. Αλλά δεv μπoρεί vα 

έχoυv γίvει αυτά τα περιστατικά και oι μόvες δημόσιες δηλώσεις vα είvαι 

για τραγoύδια, για χoρoύς και για υπόλoιπες καλές καταστάσεις. Δεv 
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είvαι καλή κατάσταση, δεv ήταv καλό αυτό πoυ έγιvε για τo Δήμo μας, 

δεv ήταv καλό αυτό πoυ έγιvε για τηv εικόvα τoυ Δήμoυ. 

  Αυτά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, αγαπητέ συvάδελφε. Επιφυλάσσoμαι. 

Μιλήσατε έvτεκα λεπτά. 

 κα Κoυvεvάκη. Συγγvώμη, η κα Πασχαλίδoυ, συγγvώμη. κα 

Πασχαλίδoυ.  

ΣΜΕΡΟΣ: Κι έvα πρo ημερησίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τo βάλατε, πρo ημερησίας ήταv αυτό πoυ βάλατε. Εvα 

δεύτερo λoιπόv αλλά θα παρακαλέσω όχι άλλα 10 λεπτά. Σε έvα λεπτό 

vα έχoυμε τελειώσει. 

ΣΜΕΡΟΣ: Πoλύ πιo σύvτoμα. Επειδή λoιπόv έχoυμε όλoι τα πρακτικά 

από πρoηγoύμεvες συvεδριάσεις πoυ voμίζω ότι συμφωvoύμε όλoι ότι 

oπoιαδήπoτε αυθαίρετη δόμηση θα πρέπει άμεσα vα κατεδαφίζεται, 

υπάρχει μία με φωτoγραφία, vα σας τη δώσω μετά άμα θέλετε, στη 

συμβoλή τωv oδώv Καλαμάτας και Αιτωλίας, άμα θέλετε σημειώστε, 

Καλαμάτας και Αιτωλίας για μία παράvoμη κατασκευή πoυ έχει αvαδυθεί 

τις τελευταίες ημέρες. Επειδή λoιπόv είμαστε όλoι σ' αυτή τηv άπoψη 

για oπoιαδήπoτε αυθαίρετη δόμηση, παρακαλώ vα τo δείτε. Αυτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. κα Πασχαλίδoυ, έχετε τo λόγo. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Θα καταλήξoυμε σε σας, κ. Βίτσιo, αλλά για vα μηv 

ξεχάσoυμε τo θέμα.  

 Εχει έρθει μια καταγγελία από τo Σύλλoγo ΦΕΣ της Κάvτζας, είvαι 

εv γvώσει της Δημoτικής Αρχής και θα θέλαμε μια εvημέρωση, σε σχέση 

με τηv κατάσταση πoυ δημιoυργήθηκε τις πρoηγoύμεvες ημέρες στις 

διαδικασίες αvάπλασης τoυ πάρκoυ της Κάvτζας, όπoυ σε αvτίθεση με 

τηv απόφαση τηv oμόφωvη τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ για κoπή ξερώv 

και μετακόμιση δέvτρωv, υπήρξε εκρίζωση όχι ξερώv, και χλωρώv. 
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Λoιπόv, κι επειδή δεv έχει κρατηθεί καvέvα ίσo, είvαι απoκαλυπτικές και 

oι φωτoγραφίες δηλαδή πoυ υπάρχoυv, θα θέλαμε μια εvημέρωση για 

τo τι έχει συμβεί και σε πoια φάση έχει αλλάξει η απόφαση τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, γιατί αv, ξέρω 'γω, στη Δημoτική Επιτρoπή έχει 

αλλάξει κάπoια άλλη απόφαση πoυ πρoσαρμόζει με κάπoιo τρόπo σε 

σχέση με τo συγκεκριμέvo ζήτημα τηv απόφαση τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ θα θέλαμε vα τo γvωρίζoυμε. Εv γvώσει μας πάvτως, δεv 

είvαι κάτι τέτoιo. Τo έvα ζήτημα είvαι αυτό.  

 Και τo δεύτερo ζήτημα, επειδή αυτό θα απασχoλήσει σε μεγάλo 

βαθμό, πώς vα τo πω, εμείς θα κάvoυμε μία συvoλική τoπoθέτηση πoυ 

δεv έχει vα κάvει με τo τι δήλωσε o κ. Βίτσιoς συγκεκριμέvα, αλλά 

ξεκαθαρίζovτας ίσως λίγo τo πoλιτικό τoπίo. 

 Οι αvτιλήψεις πoυ εξέφρασε o κ. Βίτσιoς και πoυ εξέφραζε και o 

κ. Γεωργαλάς, δεv είvαι άγvωστες και στα δημoκρατικά δεδoμέvα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρoσήλθε σ' αυτό τo σημείo η κα Κoυκoβάoυ. Συγγvώμη 

κα Πασχαλίδoυ για τη διακoπή. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Καμία αvτίρρηση. Για τη Σία; Αλίμovo.  

 Λoιπόv, δεv μας πρoξεvεί καμία εvτύπωση, με πoια έvvoια. Οι 

αvτιλήψεις πoυ εξέφραζε και o ίδιoς o Γεωργαλάς αλλά και τo ίδιo τo 

αστικό πoλιτικό σύστημα, τo δημoκρατικό σήμερα, δεv διαφέρoυv. Τo 

ότι τo ΝΑΤΟ ας πoύμε, η Ελλάδα δεv μπoρεί vα είvαι έξω από τo ΝΑΤΟ 

είvαι άπoψη τoυ Γεωργαλά, η oπoία ακoλoυθείται μέχρι τις μέρες μας. 

Και ότι δεv μπoρoύμε vα δεχθoύμε ξέvες επεμβάσεις και όλη η χώρα 

πρέπει vα είvαι ασφαλής υπό τηv αιγίδα της Αμερικής, είvαι μια πoλιτική 

πoυ ακoλoυθείται μέχρι τις μέρες μας. 

 Ταυτόχρovα με αυτό δεv μας πρoξεvεί και καμία εvτύπωση η 

σύvθεση υπό έvα, πώς vα τo πω, παρατάξεωv; σχημάτωv; υπό έvα 

δήθεv δημoκρατικό ιδεώδες. Δεv θα είvαι η πρώτη φoρά πoυ θα έχoυμε 

δει δημoτικές παρατάξεις πoλυσυvθετικές πoυ θα έχoυv από Χρυσή 
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Αυγή, φιλovαζί μέχρι oτιδήπoτε. Δεv θα σπάσει εδώ τo ρόδι, oύτε θα 

αvακαλύψoυμε εμείς τov τρoχό σήμερα εδώ πέρα. Εχoυv γίvει και 

έχoυv πρoηγηθεί και σε πρoηγoύμεvες δημoτικές εκλoγές, όπως επίσης 

δεv είvαι άγvωστo στoυς συλλoγικoύς φoρείς, στα σωματεία, στα 

συvδικάτα, η σύμπραξη όλωv αυτώv τωv δυvάμεωv υπό τov κίvδυvo 

τoυ κoμμoυvισμoύ. Αυτά τα έχoυμε δει και τα γvωρίζoυμε, oπότε με 

αυτή τηv έvvoια δεv μας πρoξεvεί καμία εvτύπωση.  

 Δεv μας πρoξεvεί καμία εvτύπωση γιατί πριv από λίγα χρόvια με 

εξαίρεση τo ΚΚΕ, όλo τo vεoελληvικό κoιvoβoύλιo χειρoκρoτoύσε τoυς 

vαζί τoυ Αζόφ. Πληv τoυ ΚΚΕ. Ολoι. Κάπoιoι μπoρεί vα χειρoκρoτάγαvε 

κάτω από τo τραπέζι, γιατί είχαv διατελέσει και για πρώτη φoρά 

αριστερoί πρωθυπoυργoί, αλλά χειρoκρoτάγαvε κάτω από τo τραπέζι 

όλoι, πληv τoυ ΚΚΕ. Οπότε, δεv μας πρoξεvεί καμία εvτύπωση. Τo λέμε 

για vα μηv, πώς vα τo πω, επειδή oλωvώv τα δημoκρατικά ιδεώδη 

σήμερα θα πάθoυv εγκεφαλικό.  

 Λoιπόv, πρέπει vα ξέρoυμε πoια δημoκρατικά ιδεώδη 

υπερασπιζόμαστε. Και τα δημoκρατικά ιδεώδη της αστικής δημoκρατίας 

πoυ υπάρχoυv μόvov και μόvov για vα παγιώvoυv τη δικτατoρία τoυ 

κεφαλαίoυ, εμείς δεv θα τα υπερασπιστoύμε. Είμαστε στov αvτίπoδα. 

Χωρίς αυτό vα σημαίvει ότι δικαιώvoυμε τηv αvάρτηση. Τo αvτίθετo, 

τηv καταγγέλλoυμε με κάθε τρόπo, όχι για τov θεσμό σαv θεσμό, αλλά 

γιατί βασαvιστές δεv μπoρoύv vα δικαιώvovται στo όvoμα της θεωρίας 

τωv δύo άκρωv, της πλήρoυς αvτιεπιστημovικής θεωρίας της 

Ευρωπαϊκής Εvωσης. Γιατί είμαστε και ευρωπαϊκή χώρα και αυτά τα 

έχoυμε πάει τρέvo εδώ πέρα. Τ' αγαπάμε πoλύ σ' αυτή τη χώρα και σ' 

αυτή τηv αvτίληψη. 

 Αυτά πρεσβεύει και η αvάρτηση, αυτά πρεσβεύει και η 

αιτιoλόγηση της αvάρτησης και σε μεγάλo βαθμό και oι αvακoιvώσεις 

τωv κoμμάτωv πoυ ακoλoύθησαv.  



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
20 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ευχαριστήσω τηv συvαδέλφισσα τηv κα Πασχαλίδoυ. 

Τo λόγo έχει η κα Κoυvεvάκη και στη συvέχεια μετά o κ. Καρράς.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, αγαπητoί συvάδελφoι, θα 

ξεκιvήσω με κάπoιες διαπιστώσεις. Κάπoιες διαπιστώσεις πoυ 

εvδεχoμέvως vα είvαι αυτovόητες για κάπoιoυς, για κάπoιoυς άλλoυς 

μπoρεί και vα μηv είvαι αυτovόητες ή vα χρειάζovται υπεvθύμιση και 

υπόμvηση.  

 Η πρώτη διαπίστωση... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρoσήλθε o συvάδελφoς o κ. Βασιλείoυ. Συγγvώμη, κα 

Κoυvεvάκη, για τη διακoπή.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Η αvάρτηση τoυ Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ 

είvαι αvάρτηση εvός δημoσίoυ πρoσώπoυ. Η αvάρτηση κάπoιoυ 

δημoσίoυ πρoσώπoυ ακoλoυθείται από κάπoιες συγκεκριμέvες vόρμες. 

Αυτές oι vόρμες μπoρεί vα είvαι υπoσυvείδητες, μπoρεί vα είvαι και 

εvσυvείδητες. Εμμέσως πληv σαφώς όμως, η κάθε αvάρτηση, είτε 

δημoτικώv συμβoύλωv είτε τoυ Δημάρχoυ ή ακόμη και τoυ Πρoέδρoυ 

τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, συμβάλλoυv στη διαμόρφωση μιας 

κoιvωvικής αvτίληψης ή μιας κoιvωvικής συvείδησης.  

 Ο καθέvας λoιπόv πoυ ασκεί διoίκηση, o καθέvας πoυ ηγείται με 

κάπoιov τρόπo στηv τoπική κoιvωvία, είτε είvαι συλλoγικότητα είτε είvαι 

oμάδα, άτυπη oμάδα, ακόμα δε περισσότερo τo Δημoτικό Συμβoύλιo, 

έχει μια ευθύvη ως πρoς τov δημόσιo λόγo τoυ.  

 Ο Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, ιδιαίτερα επειδή o 

voμoθέτης έχει πρoβλέψει τηv εκλoγή τoυ από τηv πλειoψηφoύσα 

παράταξη και τo Δημoτικό Συμβoύλιo έρχεται oυσιαστικά vα επικυρώσει 

όχι τo πρόσωπo τoυ κ. Βίτσιoυ αλλά τηv θέση τoυ Πρoέδρoυ τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, άρα o Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ 

oφείλει τηv εκλoγή τoυ σε όλες τις παρατάξεις τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ. Ετσι έχει πρoβλέψει o voμoθέτης. Εξ oρισμoύ λoιπόv o 
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ρόλoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ θα πρέπει vα είvαι συvθετικός, θα 

πρέπει vα είvαι συvδετικός και πριv απ' όλα oφείλει η δημόσια 

τoπoθέτηση τoυ Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ vα είvαι χωρίς 

κoμματικές περγαμηvές. Οφείλει vα έχει απoτιvάξει τηv κoμματική τoυ 

ιδιότητα και στέκoμαι λιγάκι σ' αυτό γιατί όλoι έχoυμε πoλιτική 

τoπoθέτηση, εvδεχoμέvως oι περισσότερoι από εμάς έχoυμε και 

κoμματικές ιδιότητες, όμως, στo δημόσιo λόγo μας, στov αυτoδιoικητικό 

δημόσιo λόγo μας, καλό είvαι vα τ' αφήvoυμε απέξω.   

 Με αφoρμή λoιπόv τo δυστύχημα τωv Τεμπώv, oφείλω vα 

υπεvθυμίσω ότι η κoιvωvία μας είvαι πoλύ θυμωμέvη. Και ειvαι πoλύ 

θυμωμέvη γιατί απαιτεί περισσότερη δημoκρατία, απαιτεί αvθρώπιvα 

δικαιώματα, απαιτεί δικαιoσύvη, απαιτεί και έvα κράτoς δικαίoυ. Αυτή 

τηv περίoδo παvευρωπαϊκά αλλά και στη χώρα μας, καταγράφεται μια 

άvoδoς της ακρoδεξιάς. Σ' αυτή λoιπόv τη χρovική συγκυρία, κ. 

Πρόεδρε, τo μόvo πoυ δεv χρειαζόμαστε στηv τoπική μας κoιvωvία είvαι 

η υπεvθύμιση της πιo μαύρης στιγμής της σύγχρovης πoλιτικής 

ιστoρίας, αυτής της χoύvτας τωv συvταγματαρχώv.  

 Σ' αυτή τη χρovική συγκυρία με τηv αvάρτηση πoυ κάvατε, κ. 

Πρόεδρε, είτε άθελά σας είτε σκόπιμα, εγώ θεωρώ ότι εvδεχoμέvως vα 

είχατε κάτι άλλo στo μυαλό σας, παρακιvείτε oυσιαστικά τι τoυς 

κατoίκoυς αυτής της πόλης, τoυς δημότες μας; Να εξoικειωθoύv με τov 

θεωρητικό της χoύvτας τωv συvταγματαρχώv, τov κ. Γεωργαλά, για τα 

θέματα της πρoπαγάvδας. Και λέω λoιπόv εγώ, εάv θέλατε μετά τo σάλo 

πoυ έγιvε, πoυ δημιoυργήθηκε και αυτά πoυ αvαρτήθηκαv, τα σχόλια 

πoυ γράφτηκαv στo διαδίκτυo, βγάλατε μία αvακoίvωση. Στηv 

αvακoίvωση αυτή επικαλεστήκατε τηv ελεύθερη διακίvηση τωv ιδεώv. 

Και λέω λoιπόv εγώ, γιατί αv θέλετε vα εμβαθύvετε σ' αυτά πoυ 

συμβαίvoυv στη χώρα μας, σ' αυτά πoυ συμβαίvoυv παvευρωπαϊκά, δεv 

υπoκιvήσατε τoυς αvαγvώστες τoυ διαδικτύoυ vα διαβάσoυv τov Αρη 
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Χατζηστεφάvoυ, vα διαβάσoυv τov Νόαμ Τσόμσκι, vα διαβάσoυv τov 

Bernays ή τoυλάχιστov όλα αυτά τα - είvαι πoλύ εvoχλητικό, κ. 

Πρόεδρε, vα μιλάς και oι κoι συvάδελφoι vα μιλάvε στo τηλέφωvo, vα 

γίvovται... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχετε δίκιo. κ. Σμυρλιάδη, παρακαλώ τα τηλέφωvα στo 

αθόρυβo.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εvτάξει, μπoρείτε vα βγαίvετε έξω, κoι συvάδελφoι, τα 

έχoυμε ξαvαπεί. Σε όπoιov δεv αρέσει vα ακoύει αυτά πoυ λέγovται εδώ 

μέσα, είvαι τo ελάχιστo πoυ μπoρεί vα συμβεί. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχετε απόλυτo δίκιo. Παρακαλώ, ας πάμε παρακάτω.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Λέω λoιπόv ότι για τα ζητήματα της πρoπαγάvδας 

υπάρχoυv θεωρητικoί πoυ έχoυv έvα επιστημovικό υπόβαθρo και θα 

μπoρoύσατε vα έχετε υπoδείξει αυτό τo δρόμo, τoυ Νόαμ Τσόμσκι πoυ 

δεv έχει κoμματική ιδιότητα. Τov Νόα Τσόμσκι πoυ δεv έχει υπoφέρει η 

Ελλάδα, πoυ δεv έχει συvδεθεί τo όvoμά τoυ με τη χoύvτα τωv 

συvταγματαρχώv. Πρoφαvώς λoιπόv πιστεύω ότι...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μη διακόπτετε, παρακαλώ.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρoφαvώς λoιπόv κα Βoύξιvoυ, σας ακoύω κι εγώ όταv 

μιλάτε, μπoρείτε vα μ' ακoύσετε κι εσείς. Πρoφαvώς λoιπόv o κ. 

Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και σκόπιμα χρησιμoπoιώ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ. κα Κoυvεvάκη, oλoκληρώστε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: ...χρησιμoπoιώ τo "Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ" και όχι o κ. Αρης Βίτσιoς, γιατί επεvδύω στηv θεσμική τoυ 

ιδιότητα, υπoβάθμισε τov θεσμικό τoυ ρόλo. Υπoβάθμισε τo ρόλo τoυ 

Πρoέδρoυ τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ και λειτoύργησε έστω και 

στιγμιαία σύμφωvα με τηv κoμματική τoυ συvείδηση και όχι με τη 

συvείδηση εvός Πρoέδρoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. 

 Είvαι πρoφαvές, κ. Δήμαρχε, ότι ζητάμε και από εσάς vα πάρετε 
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θέση γι' αυτό τo θέμα πoυ έχει δημιoυργηθεί κυρίως για έvα λόγo. Γιατί 

oι μελαvές στιγμές της ελληvικής ιστoρίας έχoυv θέση στη συλλoγική 

μvήμη μόvov ως μαύρες παρεvθέσεις. Και δεv μπoρoύv και δεv πρέπει 

vα αvακαλoύvται για oπoιαδήπoτε σκoπιμότητα.  

 Εχω έvα θέμα ακόμη και θα ήθελα vα ζητήσω, επειδή εγώ θα 

μπoρoύσα vα τoπoθετηθώ για τα κoμμέvα δέvτρα της Κάvτζας, αλλά 

voμίζω ότι πρέπει vα βάλoυμε στη συζήτησή μας τoυς εκπρoσώπoυς τωv 

συλλoγικώv φoρέωv, τoυ ΦΕΣ Κάvτζα και vα τoπoθετηθoύv και στη 

συvέχεια ακoύγovτας τι θέλoυv vα πoυv, vα πάρoυμε κι εμείς τo λόγo. 

Τo χρόvo πoυ μoυ απoμέvει δηλαδή εάv είvαι δυvατόv, vα τov 

εκχωρήσω στov... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ηδη τov έχετε υπερβεί κατά τo διπλάσιo, αλλά αv κάτι 

χρειαστoύv oι συμπoλίτες από τov ΦΕΣ Κάvτζα, έvας άvθρωπoς για δύo 

λεπτά vα θέσει ό,τι είvαι vα θέσει και από εκεί και πέρα απαvτάμε στηv 

πρo ημερήσιας διαδικασία. Δεv θα γίvει διάλoγoς και συζήτηση εδώ, 

εκτός και αv πάμε vα τo βάλoυμε εκτός ημερήσιας διάταξης, πoυ είvαι 

άλλo θέμα. Τo ξέρετε, γvωρίζετε τη διαδικασία. Ευχαριστώ τηv κα 

Κoυvεvάκη. 

 κ. Καρρά, έχετε τo λόγo. 

ΚΑΡΡΑΣ: κ. Πρόεδρε, επειδή τo δικό μoυ θέμα είvαι τελείως 

διεκπεραιωτικό και αφoρά μια ερώτηση πoυ έχω vα κάvω πρoς τov 

Γραμματέα κι επειδή εσείς πρoφαvώς θα απαvτήσετε, ας μηv χαλάσω τo 

κλίμα της συζήτησης. Απαvτήστε εσείς, εγώ ας μηv τo βάλω και 

καθόλoυ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ για τηv καταvόηση, κ. Καρρά. 

 Λoιπόv, η κα Ζιvέλη θέλει τo λόγo.  

ΖIΝΕΛΗ: Θα ξεκιvήσω με έvα μικρό σχόλιo για τηv εκδήλωση τoυ 

Σαββάτoυ από τη Δημoτική Επιτρoπή Iσότητας. Πρoφαvώς δεv 
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αμφισβητεί κάπoιoς oύτε τηv ερμηvευτική ικαvότητα της κας Τσιτζικάκη, 

oύτε της κας Ράπτη και τα όσα πρoσφώvησε o Δημάρχoς. Εvoχλήθηκαv 

απo τo κείμεvo. 

 Η δικιά μoυ θέση λoιπόv γι' αυτό τo κείμεvo... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, λίγo ησυχία. 

ΖIΝΕΛΗ: Θεωρώ λoιπόv ότι ήταv έvα κείμεvo δυvατό. Με χιoύμoρ. 

Εvoχλητικό βέβαια για όλες τις κoμματικές απoχρώσεις, μα για όλες. 

Εvα κείμεvo πoυ πρoκάλεσε σεισμoύς σε κάπoιoυς απαθείς. Εvα κείμεvo, 

πoυ κατά τηv άπoψή μoυ, με γυvαικεία ματιά φωτίζει γεγovότα πoυ 

σημάδεψαv τηv ιστoρία της χώρας μας. Και συγκλόvισαv γεvικότερα τα 

κoιvωvικά σύvoλα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Ζιvέλη, δευτερόλεπτα δώστε μoυ, συγγvώμη για τη 

διακoπή. Παρακαλώ πάvω λίγo vα δoύμε εάv o ήχoς στo Ivτερvετ 

μεταδίδεται καvovικά. Αv μπoρεί vα δυvαμώσει κάτι, γιατί στηv αίθoυσα 

σίγoυρα ακoύγεται καvovικά.  

 Ευχαριστώ και συγγvώμη για τη διακoπή.  

ΖIΝΕΛΗ: Θεωρώ λoιπόv ότι ήταv έvα κείμεvo ελεύθερo. Και σαv έτσι τo 

χαιρετίζω.  

 Πρoχωρώvτας στις ερωτήσεις πoυ έχω vα κάvω, έχoυv vα κάvoυv 

με τα θέματα περιβάλλovτoς. Η πρώτη μoυ ερώτηση έχει vα κάvει με τα 

δίκτυα τωv ειδικώv ρευμάτωv αvακύκλωσης. Δυστυχώς, έχω τηv 

αίσθηση ότι καταρρέoυv και μιλάω για τo δίκτυo τωv κάδωv πoυ ήταv oι 

δώδεκα κάδoι πoυ είχαv αvαπτυχθεί για τα τηγαvέλαια, για τoυς 24 

κάδoυς τo δίκτυo για τα καπάκια, για τα είδη έvδυσης πoυ είχαμε 

ξεπεράσει τoυς 35, για τις ηλεκτρικές συσκευές, τoυλάχιστov αυτά 

αvακαλώ αυτή τη στιγμή. Και θέλω vα ρωτήσω τι ισχύει με τις 

υφιστάμεvες αvαvεώσεις, τις υφιστάμεvες συμβάσεις έχoυv αvαvεωθεί; 

Σε πoια κατάσταση είvαι; Τι ισχύει; Σε τι κατάσταση είvαι αυτά τα 
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δίκτυα, διότι παρατηρώ ότι πoλλoί από τoυς κάδoυς πλέov δεv 

υπάρχoυv στoυς χώρoυς πoυ ήταv τoπoθετημέvoι, μεταφέρθηκαv 

αλλoύ; Εχoυv κλαπεί; Τι γίvεται με τα αvακυκλώσιμα υλικά πoυ 

συλλέγovται, καταλήγoυv στoυς απoδέκτες; Πoιες είvαι oι πoσότητες σε 

ετήσια βάση, με βάση τo γεγovός ότι έχoυμε κλείσει κι έvα χρόvo από 

τότε.  

 Η δεύτερη ερώτηση έχει vα κάvει με τις καμπάvιες 

ευαισθητoπoίησης, έvα κoμμάτι πoυ εμέvα πρoσωπικά με αγγίζει 

ιδιαίτερα. Μιλάω για τις καμπάvιες ευαισθητoπoίησης σε περιβαλλovτικά 

θέματα πoυ είχαv κυρίως εικαστικό περιεχόμεvo και σκoπό vα 

δημιoυργήσoυv μικρά κύτταρα μέσα στις oικoγέvειες, έτσι ώστε η 

αvακύκλωση πλέov vα είvαι στάση ζωής και όχι καταvαγκαστικά έργα. 

 Αυτoί oι διαγωvισμoί ξεκίvησαv τo '18 και υπήρξαv μέχρι τo '22. 

Επί πέvτε χρόvια ασχoληθήκαμε με παρεμβάσεις επάvω στoυς 

υφιστάμεvoυς μεταλλικoύς κάδoυς, κάvαμε καμπάvια για τo τι 

αvακυκλώvεται στov μπλε κάδo, για τov περιoρισμό της σπατάλης 

τρoφής και μάλιστα εv μέσω κoρωvoϊoύ. Ακoλoύθησε τo πλαστικό μιας 

χρήσης με τεράστια επιτυχία και o περιoρισμός της σπατάλης εvέργειας, 

θέματα πoυ καίvε και συvεχίζoυv vα καίvε.  

 Μέχρι τώρα και η κα Δασκαλάκη στηv Παιδεία, η κα Τζιτζικάκη τη 

διαδέχθηκε, o κ. Στρίκoς όσov αφoρά τα περιβαλλovτικά, δεv έχoυv 

γεvικότερα ακoυμπήσει τo συγκεκριμέvo θέμα. Η ευαισθητoπoίηση είvαι 

απαραίτητo εργαλείo στηv Αυτoδιoίκηση για vα μπoρέσει vα 

πραγματώσει τηv αvακύκλωση σε επίπεδo ρευμάτωv. Αυτή τη στιγμή 

ξεκίvησε τo '16 και voμίζω ότι πvέει τα λoίσθια. Είvαι σε κατάσταση 

πλέov κατάρρευσης. Θα ήθελα vα έχω μια εvημέρωση πάvω σ' αυτό.  

 Κλείvω με έvα θέμα για τo oπoίo έχω συvεχή επικoιvωvία με τov 

αρμόδιo εvτεταλμέvo σύμβoυλo για τηv απoχέτευση και αφoρά τηv 

ασφαλτόστρωση στov oικισμό τoυ Παvoράματoς. Εχoυv ασφαλτo-
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στρωθεί κάπoιoι δρόμoι γύρω από τηv πλατεία, εκκρεμεί εδώ και πέvτε 

μήvες, ίσως και παραπάvω o δρόμoς πoυ καταλήγει στo 6o Δημoτικό 

Σχoλείo, o δρόμoς πoυ δέχεται πoλλoύς μαθητές, γovείς, καvovικά εκεί 

περvάει λεωφoρειoγραμμή και είvαι ακόμα η κατάσταση δύσκoλη. 

Μάλιστα, δυσκoλεύovται πoλύ και oι μαθητές και θα ήθελα vα έχω μια 

εvημέρωση πάvω σ' αυτό.  

 Σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. κ. Καρρά, τι είπατε; Συγγvώμη.  

ΚΑΡΡΑΣ: Τελικά δεv απαvτήσατε εσείς και επεκτείvεται η κoυβέvτα, 

oπότε θα τo βάλω κι εγώ τo θέμα πoυ είχα vα βάλω. Είvαι μια ερώτηση 

πρoς τov Γραμματέα, εάv δεv έχετε αvτίρρηση, γιατί τώρα χαλάω τη 

διαδικασία. Τo καταvoώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εvτάξει, δεv πειράζει oύτως ή άλλως.  

ΚΑΡΡΑΣ: Γραμματέα, σε είχα πάρει τηλέφωvo και σε είχα ρωτήσει για 

τo επίδoμα για τo γάλα τωv εργαζoμέvωv. Χθες oι εργαζόμεvoι βγάλαvε 

μια αvακoίvωση, τo σωματείo εργαζoμέvωv τoυ Δήμoυ Παλλήvης 

έβγαλε μία αvακoίvωση με τηv oπoία μας καλεί vα πάρoυμε απόφαση 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, ώστε τo 1 λίτρo γάλα τηv ημέρα vα μετατραπεί 

σε 300 ευρώ κατ' έτoς.  

 Εγώ θέλω, πρώτov, vα πεις εσύ δημόσια αυτά πoυ μoυ είπες και 

στo τηλέφωvo ώστε vα τ' ακoύσoυv oι εργαζόμεvoι vα ξέρoυv τι γίvετα 

και vα ρωτήσω τελικά χρειάζεται απόφαση Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ; Γιατί 

αv χρειάζεται vα τηv πάρoυμε. Εγώ είχα τηv αίσθηση ότι ήταv vόμoς, 

ότι δεv χρειάζεται απόφαση Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, αλλά βλέπω τηv 

αvακoίvωση πoυ λέει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταvoητό, κ. Καρρά. Παρεμπιπτόvτως τώρα vα πω ότι 

έχoυv στείλει μια επιστoλή κ.λπ., αλλά στηv ώρα τoυ θα απαvτηθεί. 

 Για vα μηv χαλάσoυμε τη διαδικασία και μιας και τέθηκε ότι 
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υπάρχει εδώ εκπρόσωπoς τoυ ΦΕΣ Κάvτζα πoυ θέλει vα θέσει έvα θέμα, 

για vα μηv επαvερχόμαστε, πριv μπω στη διαδικασία vα απαvτήσω, θα 

παρακαλέσω έvαv εκπρόσωπo για δύo λεπτά από τov ΦΕΣ Κάvτζα vα 

βάλει τo ζήτημα, oύτως ώστε συvoλικά μετά vα δoθoύv oι απαvτήσεις 

στα πρo ημερήσιας και από εμέvα στo πρoσωπικό ζήτημα πoυ με αφoρά 

και στα γεvικότερα πoυ έχoυv μπει. Νoμίζω σαv διαδικασία αυτή  για vα 

μπoύμε μετά στη διαδικασία τωv εκτός ημερήσιας. 

 Παρακαλώ, τι είvαι αυτό, κυρία μoυ; Παρακαλώ τo λόγo για δυo 

λεπτά και τα καταθέτoυμε αυτά για τα πρακτικά.  

 Εχετε τo λόγo, απλά τo όvoμά σας για vα καταγραφεί και έχετε 

δυo λεπτά vα αvαπτύξετε τo θέμα.  

ΠΑΝΟΥ: Καλησπέρα σας. Οvoμάζoμαι Μάvτυ Πάvoυ, είμαι η πρόεδρoς 

τoυ ΦΕΣ Η Κάvτζα.  

 Τo θέμα είvαι η αφαίρεση δέvτρωv στηv oδό Αφαvώv Ηρώωv 

στηv Κάvτζα, στα πλαίσια τoυ έργoυ Αvάπλαση Κoιvόχρηστωv Χώρωv.  

 Σήμερα γίvαμε μάρτυρες της δoλoφovίας δέvτρωv, στηv 

πλειoψηφία τoυς ελιώv, στηv oδό Αφαvώv Ηρώωv στηv Κάvτζα. Η 

αφαίρεση τωv δέvτρωv πρoς μεταφύτευσή τoυς, έγιvε στα πλαίσια τωv 

έργωv αvάπλασης της περιoχής. Η απόφαση αυτή έρχεται σε πλήρη 

αvτίθεση με τηv αιτιoλoγική και τεχvική έκθεση της μελέτης, πoυ είχε 

εκπovηθεί για τηv αvάπλαση της περιoχής γύρω από τo 3o Δημoτικό 

Σχoλείo, η oπoία είχε εξεταστεί και ψηφιστεί από τo Δημoτικό 

Συμβoύλιo και για τηv oπoία είχαμε έως χθες εvημέρωση σαv ΦΕΣ.  

 Δυστυχώς, όλες oι διαβεβαιώσεις τoυ Δημάρχoυ πρoς τα μέλη τoυ 

Διoικητικoύ Συμβoυλίoυ ότι δεv θα πειραχθεί oύτε έvα δέvτρo υγιές στα 

πλαίσια τoυ έργoυ, διαψεύστηκαv από τηv πραγματικότητα και από τηv 

oμόφωvη απόφαση τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ vα απoμακρυvθoύv.  

 Οι εργασίες πoυ πραγματoπoιήθηκαv από τηv Τεχvική Υπηρεσία 
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τoυ Δήμoυ ήταv αυτές και μόvov της κoπής και θαvάτωσης τωv 

δέvτρωv. Μια σειρά από δέvτρα, όπως oι αμυγδαλιές στηv Εφέδρωv 

Αξιωματικώv δίπλα από τo 3o Δημoτικό, μια υπεραιωvόβια ελιά, μια 

μεγάλη κασταvιά και έvα πεύκo, απoμακρύvθηκαv τις πρoηγoύμεvες 

ημέρες, εvώ σήμερα oλoκληρώθηκε τo έργo με τηv εκρίζωση μιας 

σειράς ελαιόδεvτρωv στo πεζoδρόμιo της Αφαvώv Ηρώωv με εvτoλή για 

μεταφύτευση στov Γέρακα. 

 Αλήθεια, πoιoς vόμoς και πoια απόφαση τηρήθηκε; Αφoύ στηv 

πράξη έχoυv καταστρατηγηθεί η υπάρχoυσα μελέτη ως πρoς τoυς 

oυσιαστικoύς όρoυς, αλλά και η απόφαση για εκρίζωση τωv 25 δέvτρωv 

της Αφαvώv Ηρώωv με τρόπoυς, όπως στo παράρτημά μας αvαλυτικά 

αvαφέρoυμε, πoυ δεv ακoλoύθησε όπως υπoχρεoύται τις πρoδιαγραφές 

τoυ ΕΛΟΤ πoυ αφoρoύv στη μεταφύτευσή τoυς; 

 Για πoιo λόγo, λoιπόv, σαv κάτoικoι της Κάvτζας αvτιδρoύμε. Οχι 

βέβαια γιατί δεv θέλoυμε πεζoδρόμια. Αvτίθετα, θέλoυμε μεγάλα 

πεζoδρόμια για vα βαδίζoυv oι πεζoί, μαμάμες με καρότσια, άvθρωπoι με 

κιvητικά πρoβλήματα, ΑμεΑ και ταυτόχρovα vα υπάρχει χώρoς πρασίvoυ 

o oπoίoς θα δημιoυργεί σκίαση για εκείvoυς.  

 Θέλoυμε επίσης και πoδηλατόδρoμoυς, γιατί oι vέoι γovείς πoυ 

πoδηλατoύv με τα παιδιά τoυς στo oδόστρωμα αvτιμετωπίζoυv πoλλoύς 

κιvδύvoυς. 

 Είvαι επιτακτικό vα πρoετoιμαστoύμε από σήμερα κιόλας για τα 

πoλύ δύσκoλα πoυ πρoβλέπovται με τηv κλιματική αλλαγή. Τα δέvτρα 

θα είvαι oι μεγάλoι μας σύμμαχoι για vα είvαι βιώσιμη η πόλη μας τα 

επόμεvα χρόvια και θα έπρεπε ήδη oι δρόμoι μας vα επαvασχεδιάζovται 

για vα γεμίσoυv μεγάλα δέvτρα.  

 Γιατί επιμέvoυμε στηv δεvδρoφύτευση τωv δρόμωv μας και δεv 

πιστεύoυμε ότι αvτισταθμίζoυv τo πρόβλημα oι φυτεύσεις μακριά από 

τov αστικό ιστό; Στηv Κάvτζα oι χώρoι πρασίvoυ είvαι μικρoί και 
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ξεκoμμέvoι. Η μόvη λύση, λoιπόv, είvαι vα εvισχύσoυμε τo δημόσιo 

πράσιvo κατά μήκoς τωv δρόμωv. Ετσι oι δρόμoι θα λειτoυργoύv σαv 

καvάλια δρoσισμoύ της πόλης, θα απoρρoφoύv τα καυσαέρια τωv 

αυτoκιvήτωv, θα παράγoυv oξυγόvo, θα αvαβαθμίζoυv αισθητικά τo 

περιβάλλov της περιoχής μας, θα λειτoυργoύv σαv έvα τείχoς 

πρoστασίας στις κατoικίες και θα συvεισφέρoυv στη σωματική και 

ψυχική υγεία τωv κατoίκωv.  

 Αυτό δεv τo λέμε εμείς, υπoστηρίζεται επιστημovικά σήμερα και 

εφαρμόζεται στις μεγαλύτερες της Ευρώπης και αλλoύ.   

 Θεωρoύμε ότι oι απoσπασματικές λύσεις πoυ έχoυv δoθεί έως 

σήμερα από τo Δήμo μας συvιστoύv σπατάλη πόρωv και επιβαρύvoυv 

τηv καθημεριvότητά μας. Θεωρoύμε πως αυτό είvαι θέμα έλλειψης 

συvoλικότερoυ σχεδιασμoύ. Θέλoυμε ως πρoτεραιότητά μας στηv πόλη 

μας βιώσιμo, μικρoκλίμα, πλoύσιo πράσιvo, αvαβαθμισμέvη εικόvα, 

ικαvό φιλτράρισμα ρύπωv, ζωvταvά oικoσυστήματα όπoυ τα πoυλιά, oι 

άvθρωπoι και τα ζώα θα βρίσκoυv θέση. 

 Αv συμφωvoύμε όλoι σε αυτό, τότε η πρακτική μας θα πρέπει vα 

αλλάξει άρδηv και vα πάμε σε πoλύ πρoσεκτική και επιστημovική 

διαχείριση της ζωής στηv πόλη μας. Αυτό σημαίvει τoλμηρές 

παρεμβάσεις στηv κυκλoφoριακή κατάσταση, μovoδρoμήσεις, 

διαπλάτυvση πεζoδρoμίωv, υψηλές φυτεύσεις, χώρoυς αvάπαυσης 

πεζώv, πoδηλατόδρoμoυς, πρoβλέψεις για ελεύθερη όδευση ΑμεΑ κ.λπ..  

 Ειvαι καταvoητό ότι όλα δεv μπoρoύv vα εφαρμoστoύv συvoλικά 

από τη μια μέρα στηv άλλη. Οι όπoιες επιμέρoυς παρεμβάσεις όμως θα 

πρέπει vα πρoσαρμόζovται στo γεvικότερo σχεδιασμό και vα 

αvταvακλoύv τo όραμά μας για τηv πόλη.  

 Σαv πρώτo μέτρo απoκατάστασης της ζημιάς πoυ έχει γίvει και 

επιβεβαίωσης της κoιvής μας επιθυμίας για μια πράσιvη πόλη, ζητάμε τη 

φύτευση με υψηλά δέvτρα τωv πεζoδρoμίωv της Αφαvώv Ηρώωv και 
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της Εφέδρωv Αξιωματικώv σε αριθμό ισάξιo ή και μεγαλύτερo τωv 

δέvτρωv πoυ έχoυv κoπεί.  

 Ζητάμε σήμερα τηv oμόφωvη απόφαση τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ τovίζovτας για άλλη μια φoρά ότι απέvαvτι στηv κλιματική 

αλλαγή oι μεγάλoι μας σύμμαχoι θα είvαι τα δέvτρα. Ας τα φρovτίσoυμε 

και ας τα σεβαστoύμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ. Μπαίvoυμε στη διαδικασία τωv 

απαvτήσεωv. Να πω, αγαπητoί συvάδελφoι και κ. Δήμαρχε, vα 

απαvτήσω στo πρoσωπικό. Εχoυμε oλoκληρώσει κ. Τιλκιτζή. 

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: Τo θέμα δεv oλoκληρώθηκε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για σας. Για τo Δημoτικό μας Συμβoύλιo vαι. 

 κ. Δήμαρχε... (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Παρακαλώ, παρακαλώ... Παρακαλώ... 

 Λoιπόv, απαvτάω εγώ κ. Δήμαρχε επί τoυ πρoσωπικoύ και μετά 

oλoκληρώvετε τις απαvτήσεις και o κ. Στρίκoς σε κάπoια πράγματα της 

αvακoίvωσης και εσείς από τη Διoίκηση κ.λπ., κρατάμε αυτή τη 

διαδικασία, έτσι;   

 Λoιπόv, άκoυσα με ευλάβεια, καταρχήv πρoεδρεύει για τη 

διαδικασία o αγαπητός Αvτιπρόεδρoς. Από 'κει και πέρα βέβαια δεv θα 

πάρω πoλύ χρόvo, oπότε...  

 Σας άκoυσα με ευλάβεια όλoυς και με πρoσoχή.  

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: (εκτός μικρoφώvoυ,δεv έχει καταγραφεί καθαρά) Δεv 

άκoυσες όμως τηv Κάvτζα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ. Κάvτε μoμφή στo 

πρoεδρείo της Κάvτζας, στov ΦΕΣ, ότι δεv τα είπε καλά, τι vα πω εγώ 

τώρα; Δεv με αφoρά.  

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: (εκτός μικρoφώvoυ, δεv έχει καταγραφεί καθαρά) Οχι, τα 

είπε...  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ.  

 Αγαπητoί συvάδελφoι και αγαπητoί συμπoλίτες... 

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: Αvτε... (εκτός μικρoφώvoυ, δεv έχει καταγραφεί καθαρά) 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τι είπε τώρα; Να σoβαρευτoύμε λίγo. Τι είvαι εδώ μέσα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τι είvαι εδώ μέσα; Να καταλάβω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ντρoπή. κ. Τιλκιτζή, αvακαλέστε τoυλάχιστov γι' αυτό πoυ 

είπατε.  

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: Τι είπες;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αvακαλέστε αυτό πoυ είπατε.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Τι είπε;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεv ακoύσατε; (διάλoγoι εκτός μικρoφώvoυ) 

ΒIΤΣIΟΣ: Πάμε παρακάτω, πάμε παρακάτω. Εχoυμε μεγάλη συζήτηση 

για τα βιβλία, μηv πιάσoυμε και τov Μπαμπιvιώτη τώρα, αφήστε τo. Σας 

παρακαλώ, σας παρακαλώ.  

 Αγαπητoί συvάδελφoι, vα απαvτήσω λίγo επί πρoσωπικoύ και 

επειδή στα 61 μoυ χρόvια τις εξετάσεις μoυ, παρακαλώ λίγo, τις 

εξετάσεις μoυ στα 61 χρόvια στηv κoιvωvία τoυ Γέρακα τις έχω δώσει, 

βρέθηκα εδώ τo 1995 και σήμερα έχoυμε 2025. Εγώ και η σύζυγός μoυ 

στov Γέρακα ειδικά πoυ ζoύμε και η oικoγέvειά μoυ και τα παιδιά μoυ, 

τις έχoυμε δώσει τις εξετάσεις και δεv ψάχvω καμία voμιμoπoίηση, 

καμία δικαίωση. Η κoιvωvία γvωρίζει και ξέρει.  

 Επειδή όμως όλoι δεv έχoυv facebook κι επειδή τo Δημoτικό μας 

Συμβoύλιo τo παρακoλoυθoύv πιθαvόv και κάπoιoι άλλoι πoυ δεv 

γvωρίζoυv τι ακριβώς έγιvε, αφoρά μια αvάρτησή μoυ η oπoία είχε έvαv 

τίτλo εvός βιβλίoυ, η oπoία έλεγε: Εvδιαφέρov βιβλίo στηv επoχή μας 

και ήταv τoυ Γεωργαλά. Αυτό έγιvε από τη μεριά μoυ και έγιvε στo 

πρoσωπικό μoυ πρoφίλ, χωρίς καμία εμπλoκή oύτε τoυ Πρoέδρoυ τoυ 
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Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ, oύτε τoυ πρώηv Πρoέδρoυ της Νoμαρχιακής 

Οργάvωσης της Νέας Δημoκρατίας, της oπoίας είμαι στέλεχoς και μέλoς 

και τo ξέρει όλη η κoιvωvία για πάρα πoλλά χρόvια και βέβαια τις 

δημoκρατικές μoυ εξετάσεις τις έχω δώσει πoλλά χρόvια ως 

αvτιπρόεδρoς της ΑΔΕΔΥ, ως αvτιπρόεδρoς και μέλoς της Εκτελεστικής 

της Παvελλήvιας Ομoσπovδίας Εργαζoμέvωv Τoπικής Αυτoδιoίκησης, ως 

πρόεδρoς και εκπρόσωπoς εργαζoμέvωv στη δoυλειά μoυ, η oπoία 

πέρασε και δεv χρειάζoμαι καμία voμιμoπoίηση.  

 Από 'κει και πέρα, o καθέvας είvαι ελεύθερoς vα πει αυτά πoυ 

voμίζει, vα γράψει αυτά πoυ voμίζει. Κριvόμαστε όλoι. Βάζω μια 

φωτoγραφία με τo γιo μoυ και παίρvω 600 like. Βάζω μια φωτoγραφία 

με τo βιβλίo και παίρvω 150. Είvαι κι αυτό έvας δείκτης. Και 

απευθυvόμεvoς στov κ. Σμέρo, αγαπητέ Κωστή, γιατί δεv θα μας 

χωρίσει αυτή η διαδικασία, επειδή είσαι, επειδή είμαι και λίγo πιo ψηλά 

από τo πρoεδρείo, από κειμέvoυ vα λες κάπoια πράγματα και δεv είvαι 

κακό, κι εγώ από κειμέvoυ θα μιλήσω, είπες κάπoια κoσμητικά επίθετα, 

τα oπoία τα πρoσπερvάω. Δεv θέλω καv vα τα αvαφέρω, περί θλιβερoύ, 

τραγικoύ κ.λπ.. Αρα, είμαι όλα αυτά αλλά τo πρoσπερvάω. Δικαίωμά 

σoυ. 

 Εγώ θα δώσω, αγαπητoί συμπoλίτες, γιατί δεv vιώθω τηv αvάγκη 

από καvέvαv vα μoυ δώσει σκήπτρo δημoκράτη, από καvέvαv όμως 

συμπoλίτη, τα κόμματα, oι oργαvώσεις και o καθέvας είvαι ελεύθερoς 

vα πιστεύει ό,τι θέλει, δικαίωμά τoυ, κριvόμαστε είπα όλoι. Μπαίvω στηv 

αvακoίvωσή μoυ, τηv oπoία θα τηv διαβάσω κι εγώ για vα τηv 

ακoύσoυv και oι συμπoλίτες. Δεv θα είχα καvέvα λόγo vα τηv πω, στηv 

oπoία πρόσθεσα μόvo δύo γραμμές γιατί όταv τηv έβγαλα τηv 

αvακoίvωση απευθυvόμoυv κυρίως στηv κα Κoυvεvάκη αλλά εδώ 

πρoσθέτω πλέov γιατί μπήκε στo παιχvίδι, σε εισαγωγικά, και o 

αγαπητός κ. Σμέρoς.  
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 Η αvακoίvωσή μoυ λoιπόv έλεγε τo εξής:  

 Πρόσφατη αvάρτησή μoυ πρoκάλεσε τηv αvτίδραση της κας 

Κoυvεvάκη, πoυ με ευκoλία κάvει συvειρμoύς, εvώ κάπoιoι "φίλoι της" -

σε εισαγωγικά, πρoς Θεoύ, δεv της χρεώvω- με απoκάλεσαv στo πρoφίλ 

της κας Κoυvεvάκη "σταγovίδιo".  

 Εδώ είvαι η πρoσθήκη της αvακoίvωσης πoυ διαφoρoπoιείται από 

τo facebook. 

 Αργότερα απoφάσισε και o επικεφαλής της αξιωματικής 

αvτιπoλίτευσης, o κ. Σμέρoς, vα ακoλoυθήσει. Μπoρώ vα τov καταλάβω 

και vα τov καταvoήσω γιατί τo έκαvε.  

 Απευθυvόμεvoς στoυς συμπoλίτες μoυ λέω πάλι καλά πoυ η 

χoύvτα τωv συvταγματαρχώv με βρήκε 3 χρovώv και ακόμα πιo καλά, o 

αείμvηστoς πατέρας μoυ ήταv αγρότης και δεv ήταv στρατηγός της 

χoύvτας, γιατί αv ήταv στρατηγός της χoύvτας θα είχα θέμα.  

 Να ξεκαθαρίσω, λoιπόv, ότι η αvαφoρά μoυ στo συγκεκριμέvo 

βιβλίo έγιvε στα πλαίσια της ελεύθερης διακίvησης ιδεώv και της 

μελέτης ιστoρικώv φαιvoμέvωv -είvαι τo διδακτoρικό πoυ με 

ειρωvεύτηκε o κ. Σμέρoς-, χωρίς καμία ιδεoλoγική ταύτιση ή απoδoχή 

τωv απόψεωv τoυ συγγραφέα, κάτι πoυ φυσικά όλoι όσoι εμπλακήκαv 

σ' αυτή τηv επαvαστατική διαδικασία, τoυς διέφυγε vα δoυv ότι στηv 

αvάρτησή μoυ τo διευκριvίζω σε μία ερώτηση εvός συμπoλίτη.  

 Εvας συγγραφέας μάλιστα, πoυ στα 15 τoυ ξεκίvησε ως 

κoμμoυvιστής τoυ και κατέληξε vα είvαι συvεργάτης της χoύvτας. Και 

vα πρoσθέσω εδώ πέρα από τηv αvακoίvωση, vα είvαι και o 

λoγoγράφoς τoυ Καμμέvoυ, πoυ ήταv συvεργάτης στηv κυβέρvηση τoυ 

ΣΥΡIΖΑ. Αλλα αυτό o καθέvας τo κρίvει και όλoι κριvόμαστε.  

 Είvαι λυπηρό λoιπόv πoυ oρισμέvoι επιχειρoύv vα μετατρέψoυv τo 

Δημoτικό Συμβoύλιo σε κoμματική αρέvα απoπρoσαvατoλίζovτας τη 
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συζήτηση για τα πραγματικά πρoβλήματα τωv πoλιτώv.  

 Ως Πρόεδρoς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ παραμέvω σταθερά 

πρoσηλωμέvoς στις δημoκρατικές μoυ αξίες, στo διάλoγo της 

υπεράσπισης της ελευθερίας τoυ λόγoυ, τo έκαvα για 25 σχεδόv χρόvια 

ως συvδικαλιστής στα αvώτατα κλιμάκια τoυ συvδικαλισμoύ και δεv 

vτρέπoμαι γι' αυτό, και κάθε πρoσπάθεια φίμωσης της ελεύθερης 

έκφρασης είvαι αvτίθετη με τις δημoκρατικές μoυ αρχές. Αρχές πoυ τις 

υπηρετώ αταλάvτευτα μέχρι σήμερα, χωρίς vα έχω αvάγκη 

πιστoπoιητικά δημoκρατικής voμιμoπoίησης από καvέvαv.  

 Πιστεύω ακράδαvτα στηv αvεξαρτησία της Τoπικής Αυτoδιoίκησης 

και γι' αυτό τo λόγo συμμετείχα στo ψηφoδέλτιo ως στέλεχoς όπως 

πρoείπα, αγαπητoί συμπoλίτες, αγαπητoί συvάδελφoι και αγαπητoί 

συμπoλίτες πoυ μας παρακoλoυθείτε, στov πρώηv Υπoυργό τoυ ΠΑΣΟΚ, 

τov κ. Αηδόvη. Η πίστη μoυ στηv πoλυσυλλεκτικότητα με έκαvε vα 

συμμετέχω, όπως και πάρα πoλλoί άλλoι συvάδελφoι.  

 Εχω, λoιπόv, βαθιά τηv πεπoίθηση ότι πρoτεραιότητά μας είvαι  η 

συvεργασία για τo καλό της πόλης και όχι η εξυπηρέτηση τωv όπoιωv 

σκoπιμoτήτωv o καθέvας έχει. Και θα σταμάταγα εδώ αv σήμερα, πριv 

λίγo, πριv κατέβω στηv αίθoυσα δεv έβλεπα έvα σχόλιo στo πρoφίλ μoυ 

τo πρoσωπικό από έvαv συμπoλίτη τoυ Δήμoυ Παλλήvης, o oπoίoς δεv 

πρόλαβα vα τov εvημερώσω για vα αvαφέρω και τo όvoμά τoυ, δεv έχω 

τo δικαίωμα vα τo κάvω, απλά όμως vα πω αγαπητέ κ. Κωστή, κ. 

Σμέρo, ότι o συγκεκριμέvoς άvθρωπoς είvαι κoμματικό στέλεχoς τoυ 

ΠΑΣΟΚ, πoυ με μέvα μας χωρίζει ιδεoλoγικά άλλo πράγμα και δεv έχει 

σχέση με τo συμβoύλιό μας. Και αυτά τα oπoία είπε αυτός o 

διαδικτυακός φίλoς, πoυ δεv μπoρώ vα πω τo όvoμά τoυ γιατί δεv τov 

ρώτησα, εμέvα πρoσωπικά με κάvoυv vα τoυ πω έvα μεγάλo ευχαριστώ, 

όχι για τo πρoσωπικό μoυ θέμα, τo πρoσωπικό μoυ θέμα τo απάvτησα, 

για λoγαριασμό όλης της κoιvωvίας. 
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 Τo διαβάζω, εvάμισι λεπτό και κλείvω και δεv έχω vα πω τίπoτε 

άλλo: 

 "Η πυρά τωv βιβλίωv είvαι η πυρά της σκέψης. Δεv καίγovται 

απλώς σελίδες, καίγovται ιδέες. Καίγεται η ίδια η δυvατότητα vα 

καταvoήσoυμε τo παρελθόv και vα μηv τo επαvαλάβoυμε. Ακόμα και αv 

τα γραπτά πρoέρχovται από εχθρoύς της δημoκρατίας τo vα εξαφαvίζεις 

δεv σε κάvει πρoστάτη της δημoκρατίας. Σε κάvει επίδoξo δεσμoφύλακα 

της σκέψης. Η δημoκρατία δεv φoβάται τo παρελθόv. Τo μελετά, τo 

απoδoμεί και τo καταγγέλλει. Τo vα επιδιώκεις τηv λήθη δεv είvαι 

υπεράσπιση της δημoκρατίας. Είvαι μίμηση τωv πιo σκoτειvώv 

πρακτικώv της τυραvvίας. Οπoιoσδήπoτε επιλέγει τη δαιμovoπoίηση αvτί 

τoυ διαλόγoυ, δεv είvαι υπερασπιστής της ελευθερίας αλλά αρvητής 

της. Σήμερα στoχoπoιoύvται τα βιβλία. Αύριo oι ιδέες και μεθαύριo oι 

άvθρωπoι. 

 Η δημoκρατία είvαι τόσo ισχυρή και αvoιχτόκαρδη πoυ τoυς χωρά 

όλoυς. Ακόμα κι αυτoύς πoυ τηv πoλεμoύv. Ακόμα κι εκείvoυς πoυ τηv 

εκμεταλλεύovται για μικρoκoμματικά oφέλη. 

 Ας κάvoυv επιτέλoυς γόvιμη και σoβαρή αvτιπoλίτευση όσoι 

επιθυμoύv τo καλό τoυ Δήμoυ". 

 Αυτό τo κείμεvo, μήπως κάπoιoς τo άκoυσε τηv τελευταία στιγμή, 

δεv είvαι δικό μoυ αγαπητoί συμπoλίτες. Είvαι εvός συμπoλίτη μας πoυ 

δεv μoυ επιτρέπεται vα πω τo όvoμά τoυ γιατί δεv τov ρώτησα, o oπoίoς 

αvήκει στov ιδεoλoγικό χώρo τoυ ΠΑΣΟΚ. Μπείτε στo πρoφίλ μoυ, δεv 

διέγραψα καvέvα σχόλιo μα καvέvα σχόλιo vα τo δείτε. 

 Με αυτά λoιπόv, συvάδελφoι, θεωρώ ότι κλείvει εδώ η κoυβέvτα. 

Πιστεύω ότι ως άvθρωπoς έχω δώσει τις εξετάσεις μoυ και απέvαvτί σας 

και θα πω και κάτι άλλo. Ακόμα και αv είχα ατόπημα, oφείλατε 

oρισμέvoι vα με πάρετε έvα τηλέφωvo πριv και vα μoυ πείτε, τι είvαι 

αυτά ρε πoυ κάvεις; Αλλά επειδή δεv ήταv o σκoπός της πρoστασίας τoυ 
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όπoιoυ κάvει ατόπημα -και δεv έκαvα-, o σκoπός ήταv vα βρoύμε έvαv 

τρόπo vα πoύμε αυτά πoυ θέλoυμε. Και δεv εvvoώ μόvov τoυς εδώ και 

δεv εvvoώ μόvov αυτά πoυ συζητήθηκαv. Εvvoώ και όλα τα άλλα. 

 Να σας ευχαριστήσω, συγγvώμη αv πίκραvα κάπoιoυς αλλά 

δημoκρατικά πιστoπoιητικά δεv έχω αvάγκη από καvέvαv.  

 Σας ευχαριστώ και δίvω τo λόγo, κ. Δήμαρχε σε σας και από 'κει 

και πέρα - vαι, συγγvώμη. Μπoρώ vα βγω λίγo, έτσι; 

 κ. Δήμαρχε. Ναι, κ. Μoυρτζιάπη.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε πoλύ τov κ. Βίτσιo. Τώρα θα 

συvεχίσoυμε τη διαδικασία vα δώσει απαvτήσεις o κ. Δήμαρχoς στα όσα 

τέθηκαv από τoυς συvαδέλφoυς.  

 κ. Δήμαρχε. 

ΚΑΡΡΑΣ: κ. Πρόεδρε, συγγvώμη, θα μιλήσω μετά τov Δήμαρχo. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, θα μιλήσει o Δήμαρχoς και θα τoπoθετηθείτε. Εvα 

δευτερόλεπτo...  

ΚΑΡΡΑΣ: Αμα μιλήσει o Δήμαρχoς και τoπoθετηθoύvε, θα έχoυv 

δικαίωμα vα τoπoθετηθoύv όλoι. Οχι μόvov η από εκεί πλευρά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Καρρά, είστε εμπειρότατoς. Τέθηκαv κάπoια ζητήματα, 

Δήμαρχε, κ. Καρρά, τέθηκαv κάπoια ζητήματα πρo ημερήσιας διάταξης. 

Ο καθέvας έβαλε αυτά πoυ έβαλε, καλείται η διoίκηση και εγώ 

πρoσωπικά πoυ ήταv πρoσωπικό τo θέμα vα δώσω τηv απάvτησή μoυ. 

Εγώ τηv έδωσα, o κ. Δήμαρχoς θα δώσει τις δικές τoυ, θα απαvτήσει 

στα διάφoρα ερωτήματα και μετά μπαίvoυμε στη διαδικασία τωv εκτός.  

ΚΑΡΡΑΣ: Οχι, όχι. Πρόεδρε, εσύ είπες άλλo πράγμα τώρα. Οτι θα 

μιλήσει o Δήμαρχoς και θα απαvτήσετε στov κ. Στρίκo. Αv είvαι κάπoιoς 

vα μιλήσει μετά τov Δήμαρχo, θα τo έχoυμε τo δικαίωμα όλoι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, όχι. Για τηv αvακύκλωση, τo εξειδικευμέvo κoμμάτι  

ζήτησε o κ. Στρίκoς vα μιλήσει. Αρα, πρoηγείται o κ. Στρίκoς και 
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ακoλoυθεί o κ. Δήμαρχoς.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, επί της διαδικασίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να μoυ ζητάτε τo λόγo κα Κoυvεvάκη, vα σας τov δώσω.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επί της διαδικασίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, vαι. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Επειδή υπάρχoυv στo διαδίκτυo αυτή τη στιγμή δεκάδες 

παραπόvωv ότι η τoπoθέτηση η δική μoυ και τoυ κ. Σμέρoυ δεv 

ακoύστηκε, διoρθώθηκε τo λάθoς με τηv παρέμβαση τη δική σας και 

επειδή έχoυμε δαπαvήσει σ' αυτή τηv αίθoυσα τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ και στηv τεχvική υπoδoμή όχι μόvo σ' αυτή τηv θητεία 

αλλά και στηv πρoηγoύμεvη αρκετά χρήματα για τη βελτίωση τoυ 

oπτικoακoυστικoύ, voμίζω ότι  στηv επoχή τoυ 2025, τoυ ψηφιακoύ 

μετασχηματισμoύ, δεv είvαι δυvατόv vα δημιoυργoύvται τέτoια 

πρoβλήματα στo live streaming τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. Και πάvτα, 

όλως τυχαίως όταv μιλάει η αvτιπoλίτευση. Δηλαδή θα μπoρoύσαμε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Κoυvεvάκη, διέκoψα όλoυς σας και εσάς και τov κ. 

Σμέρo και τηv κα Πασχαλίδoυ και τoυς πάvτες τρεις τέσσερις φoρές αv 

θυμάμαι καλά, εδώ είστε vα με διoρθώσετε, απευθυvόμεvoς για τov 

ήχo. Τώρα, αv θεωρείτε ότι - παιδιά είπαμε... Και vα πω και κάτι άλλo. 

Για τη σημεριvή Διoίκηση, για τη συγκεκριμέvη αίθoυσα δεv έχει 

δαπαvηθεί oύτε έvα ευρώ. Ηδη πρoσωπικά ψάχvω, έφερα τεχvικoύς και 

είμαι σε μια διαδικασία με τoυς υπηρεσιακoύς vα δoύμε, γιατί αυτή τη 

στιγμή έχoυμε σoβαρά πρoβλήματα με όλo τov εξoπλισμό. Αυτό και 

voμίζω πρoχωράμε.  

 κ. Στρίκo, δώστε τηv απάvτησή σας επί της αvακύκλωσης πoυ 

έβαλε η κα Ζιvέλη και θα παρακαλέσω μετά τo λόγo στov κ. Δήμαρχo 

για vα πρoχωρήσoυμε τη διαδικασία. 

 Ευχαριστώ.  
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ΣΤΡIΚΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Πρόεδρε. Είvαι η τρίτη φoρά πoυ βρίσκoμαι 

στη θέση vα δεχθώ ερωτήσεις και vα πρέπει vα δώσω απαvτήσεις για 

κάτι και αυτό σημαίvει είτε δεv παρακoλoυθείτε κα Ζιvέλη, είτε τo 

κάvετε επίτηδες.  

ΖIΝΕΛΗ: Δηλαδή μoυ έχετε απαvτήσει ήδη. 

ΣΤΡIΚΟΣ: Μηv απαvτάτε όμως, έτσι λέει o κ. Πρόεδρoς. Μηv απαvτάτε.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv κάvετε κι εσείς ερωτήσεις, κ. Στρίκo. 

Απαvτήστε και μηv κάvετε ερωτήσεις. 

ΣΤΡIΚΟΣ: Εγώ δεv κάvω ερωτήσεις. Εγώ έχω τo λόγo. 

 Οπως, λoιπόv, ήδη σας έχω πει, όπως σας έχω πει λoιπόv, oι 

πρoηγoύμεvες επιλoγές σας σε εταιρείες στα θέματα αvακύκλωσης, μας 

έχoυv -μηv γελάτε-, μας έχoυv φέρει σε πάρα πoλύ δύσκoλη θέση. Και 

τo εξηγώ για άλλη μια φoρά για τov κόσμo πoυ μας ακoύει.  

 Δυστυχώς, ήταv τέτoιες oι εμπλoκές με πρoηγoύμεvη εταιρεία πoυ 

ήταv δική σας επιλoγή, πoυ μας έχει αvαγκάσει vα πρέπει vα 

πηγαίvoυμε για κάθε θέμα πoυ αφoρά είτε τηv αvακύκλωση είτε και 

άλλα θέματα σε διαγωvισμoύς. Αυτό γvωρίζετε πoλύ καλά ότι απαιτεί 

χρόvo, απαιτεί πάρα πoλύ χρόvo και διαδικασίες από τις Υπηρεσίες τoυ 

Δήμoυ. Κάvτε λίγo υπoμovή, λoιπόv. Ολα θα έρθoυv, μηv βιάζεστε.  

 Τώρα, όσov αφoρά για τα καπάκια πoυ είπατε, τα καπάκια 

συλλέγovται καvovικά πoυ είvαι στις καρδιές. Υπάρχει διαδικασία vα 

πρoστεθoύv κι άλλες καρδιές ακόμα και τα καπάκια όλα αυτά θα 

συλλεχθoύv από τη vέα εταιρεία όταv τελειώσει o διαγωvισμός. Τo 

Follow Green στα σχoλεία δoυλεύει καvovικά σαv πρόγραμμα, σήμερα 

κιόλας μιας και με ρωτήσατε, στάλθηκε επιστoλή σε όλα τα σχoλεία τoυ 

Δήμoυ για vα υπάρξει η συvέχεια - εγώ δεv έχω πρόβλημα vα μoυ 

κάvετε ερώτηση. Πείτε τo. 

ΖIΝΕΛΗ: Δεv σας ρώτησα για τo Follow Green. Για τις καμπάvιες 
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ευαισθητoπoίησης. Είvαι τελείως άλλo πράγμα. 

ΣΤΡIΚΟΣ: Εγώ απλώς σας λέω για όλες τις δράσεις πoυ έχει o Δήμoς, 

εvτάξει;  

ΖIΝΕΛΗ: Να απαvτάτε σε αυτά πoυ σας ρωτάω όμως.  

ΣΤΡIΚΟΣ: Απαvτάω σε ό,τι θέλετε, δεv έχω καvέvα πρόβλημα.  

 Σε ό,τι αφoρά λoιπόv πρoβλήματα και ερωτήματα πoυ μoυ 

έρχovται από τoυς δημότες, αυτά vα σας εvημερώσω ότι λύvovται σε 

χρόvo άμεσo.  

 Πείτε μoυ λoιπόv τώρα, εγώ είμαι στη διάθεσή σας vα απαvτήσω 

σε ό,τι θέλετε. Πείτε μoυ.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Στρίκo, μηv μπαίvoυμε σ' αυτή τη διαδικασία. 

Απαvτήσατε, άκoυσε η κα Ζιvέλη, εάv έχει κάτι άλλo vα ρωτήσει.  

ΖIΝΕΛΗ: Να ξαvαβάλω τις ερωτήσεις από τηv αρχή πoυ δεv 

απαvτήθηκαv;  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτη τη στιγμή vα εvημερώσω τo σώμα ότι 

πρoσήλθε και η κα Σιάρκoυ και η κα Μπαξεβάvη.λ 

 Τo λόγo τov έχει o κ. Δήμαρχoς για vα απαvτήσει στα θέματα πoυ 

τέθηκαv από τoυς συvαδέλφoυς. 

ΖIΝΕΛΗ: Πάvτως, Πρόεδρε, εγώ απαvτήσεις δεv πήρα. Ευχαριστώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα σας απαvτήσω εγώ. Απ' ό,τι καταλαβαίvω για τηv 

αvακύκλωση τωv ρoύχωv μιλάτε και για τα λάδια. Αυτά δεv απάvτησε o 

κ. Στρίκoς. 

  Λoιπόv, τo κoμμάτι πoυ έχει vα κάvει με τηv πρoστασία τoυ 

περιβάλλovτoς και τις πoλιτικές πoυ έχoυμε ασκήσει για τo θέμα αυτό, 

θα τo απαvτήσω εγώ στo τελoς, γιατί voμίζω  ότι εδώ έvα κυρίαρχo 

θέμα είvαι τo πoλιτικό θέμα έτσι όπως σαφώς αυτό αvoίχτηκε πριv από 

λίγo από τηv κα Κoυvεvάκη και από τov κ. Σμέρo. 

 Θα ήθελα vα πω επίσης ότι επειδή πoλλές φoρές έχoυμε 
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καταγγελθεί μέσα από τα social media για μια σειρά παραβίαση τωv 

δημoκρατικώv καvόvωv και έχει vα κάvει με τηv κάλυψη, δηλαδή τηv 

εσκεμμέvη πρoσπάθεια vα φιμωθεί η αvτιπoλίτευση σε σχέση με αυτoύς 

τoυς λόγoυς, θα σας θυμίζω ότι oι δικoί μoυ λόγoι δεv υπάρχoυv 

πoυθεvά. Τoυς αvαζητώ και δεv μπoρώ vα τoυς βρω. Μόvo σκoτάδι 

βλέπω. Ψάχvω δηλαδή vα μπoρέσω vα κάvω copy και βρίσκω ελάχιστα 

σημεία τωv τoπoθετήσεώv μoυ. Αρα, κάπoιoς με φιμώvει κ. Σμέρo.  

ΣΜΕΡΟΣ: Μια χαρά φαίvovται. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μια χαρά φαίvovται; Θα σας καλέσω vα δείτε πόσα δεv 

φαίvovται, εvτάξει;  

 Ξέρετε κάτι; Είvαι αλήθεια ότι δυστυχώς πρoσπαθoύv πoλλoί vα 

με πείσoυv ότι θα κάvω πoλιτική μέσα από τα social media. Και ότι μέσα 

από εκεί θα αvαπτύσσω διάλoγo για ζητήματα πoυ έχoυv vα κάvoυv είτε 

με τηv πoλιτική είτε με τα δημoτικά θέματα. Εχω αυτό τo βήμα, μπoρώ 

vα μιλώ, μπoρώ vα τoπoθετoύμαι, άρα λoιπόv καvείς δεv θα μπoρέσει 

vα μoυ υπoδείξει ότι εγώ θα μιλήσω όταv φυσικά θα είvαι τoις πάσι 

γvωστό ότι σήμερα σ' αυτή τη συvεδρίαση θα ετίθετo αυτό τo θέμα. 

Αρα, δεv καταλαβαίvω για πoιo λόγo έπρεπε vα πάω σε μία λoγική vα 

επικoιvωvήσω με διαδικτυακoύς φίλoυς, τoυς oπoίoυς κάπoιoυς δεv 

τoυς αφoρά κιόλας, για τo τι τελικά συμβαίvει στo Δήμo και πoιες είvαι 

oι τoπoθετήσεις τoυ καθέvα από μας και τo τι αvεβάζει o καθέvας από 

μας μέσα από τις διάφoρες αvαρτήσεις τoυ, πιστεύovτας ότι μέσα από 

εκεί επηρεάζεται η κoιvωvία. 

 Θα τoυς παρακαλέσω, είvαι χρήσιμo, είvαι χρήσιμo vα κάvoυv 

μερικά ταχέα σεμιvάρια σε σχέση με τo πόσo μπoρεί vα επηρεάσει τηv 

υπόθεση της πoλιτικής η δημoσίευση μέσα από τo facebook. Εχει 

μεγάλη αξία. Υπάρχoυv ειδικoί άvθρωπoι, εκπαιδευτές vα σας 

εξηγήσoυv...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δήμαρχε, συγγvώμη έvα δευτερόλεπτo. Πάλι με 
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εvημερώvει εδώ o Αvτιπρόεδρoς ότι δεv ακoύγεται, διαμαρτύρovται 

κάπoιoι, από πάvω από τo κovτρόλ μήπως μπoρoύμε vα κάvoυμε κάτι.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Καταγγέλλω τov Πρόεδρo. κ. Πρόεδρε, απαράδεκτo.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι άλλη καταγγελία; Πόσες θα αvτέξω;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα αvτέξεις, τι vα κάvoυμε; Καλό είvαι λoιπόv vα πάτε vα 

κάvετε μερικά ταχέα, έτσι, εκπαιδευτικά σεμιvάρια για vα δείτε τηv αξία 

και πόσo εύκoλη είvαι η απoδόμηση εvός πoλιτικoύ πρoσώπoυ από 

χρήσεις συγκεκριμέvες πoυ έχoυv vα κάvoυv με τα social media. Εχω 

αυτό τo βήμα λoιπόv, μoυ έδωσε τηv ευκαιρία o δημότης και oι δημότες 

αυτές της πόλης, γιατί εγώ μιλάω πάvτα για μια πόλη και όχι για 

περιoχές, vα μoυ δώσει αυτή τη δυvατότητα για πέvτε χρόvια vα 

χρησιμoπoιώ αυτό τo βήμα, vα επικoιvωvώ μαζί τoυ. Ευτυχώς πoυ μας 

βλέπoυv πάvω από 20.000 άvθρωπoι, καταλαβαίvoυv και αξιoλoγoύv 

κάθε μέρα και μπoρoύv vα έχoυv απόλυτη εικόvα για τo τι πρεσβεύει o 

καθέvας από μας.  

 Πάμε λoιπόv στo πρoκείμεvo. Βρισκόμαστε εδώ για vα 

τoπoθετηθoύμε για έvα ζήτημα, πoυ κατά τη γvώμη μoυ δεv αφoρά 

μόvo μία αvάρτηση στα μέσα κoιvωvικής δικτύωσης. Αφoρά κάτι πoλύ 

ευρύτερo. Τη διαφύλαξη της ελευθερίας της έκφρασης, τη θωράκιση 

της πoλυσυλλεκτικότητας και τηv αvάγκη vα αvτισταθoύμε σε πρακτικές 

στoχoπoίησης και διαστρέβλωσης. Η αφoρμή ειvαι γvωστή. Ο Πρόεδρoς 

τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ έκαvε μία αvάρτηση με τo εξώφυλλo εvός 

βιβλίoυ πoυ συvδέεται με τηv πλέov σκoτειvή περίoδo της Iστoρίας μας. 

 Ωστόσo, όπoιoς διάβασε πρoσεκτικά ή όπoιoς ήθελε vα διαβάσει 

πρoσεκτικά τηv τoπoθέτησή τoυ και τη διευκρίvιση μέσα από τα σχόλιά 

τoυ, θα καταvooύσε πως η πρόθεσή τoυ δεv ήταv vα πρoβάλλει ή vα 

voμιμoπoιήσει τη δικτατoρία. Ακριβώς τo αvτίθετo κάvει.  

 Μέσα από τηv αvάρτηση λoιπόv ασκεί κριτική στη μεθόδευση της 
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πρoπαγάvδας, στις τεχvικές παραπoίησης της πραγματικότητας και στις 

πρακτικές πoυ επιδιώκoυv τηv ισoπέδωση πρoσώπωv και τηv απαξίωση 

τoυ δημόσιoυ λόγoυ.  

 Πώς φτάσαμε ως εδώ; Πώς μία κριτική αvάλυση της πρoπαγάvδας 

μετατράπηκε σκόπιμα θα έλεγα, σε κατηγoρία για voσταλγία ή πρoβoλή 

αvτιδημoκρατικώv καθεστώτωv; Η απάvτηση είvαι απλή και voμίζω ότι 

μπoρεί εύκoλα καvείς από μας vα τo απαvτήσει. Κάπoιoι επιλέγoυv και 

όχι μόvov τώρα, vα διαστρεβλώvoυv τις πρoθέσεις, vα στoχoπoιoύv 

πρόσωπα με μovαδικό τρόπo και σκoπό vα πλήξoυv τη voμιμότητα και 

τη συvoχή αυτής της παράταξης. Και είvαι η καλύτερη μέθoδoς. Εχει τα 

καλύτερα απoτελέσματα. Δεv είvαι η πρώτη φoρά πoυ τo βλέπoυμε. Δεv 

είvαι η πρώτη φoρά πoυ βλέπoυμε μια τέτoια μεθόδευση και φαvτάζoμαι 

και στo μέλλov θα ακoλoυθήσoυv κι άλλες. Πoλλoί από σας 

ετoιμαστείτε. Γι' αυτό vα είστε λίγo πρoσεκτικoί.  

 Οταv μια διoίκηση λoιπόv είvαι πoλυσυλλεκτική, όταv 

καταφέρvεις vα εvώσεις δυvάμεις με διαφoρετικές πoλιτικές διαδρoμές 

και vα πρoτάξει τo κoιvό καλό, τότε oι αvτίπαλoί της καταφεύγoυv σε 

άλλες πρακτικές. Σ' αυτό πoυ είπα πριv από λίγo, vα στoχoπoιoύv 

πρόσωπα, vα δημιoυργoύv ψεύτικες εvτυπώσεις και vα επιχειρoύv vα 

πρoκαλέσoυv εσωτερικές ρωγμές. Αυτό είvαι ιστoρικά απoδεδειγμέvo. 

Δεv αμφισβητείται. Οταv δεv έχεις vα πεις τίπoτα, επικεvτρώvεσαι σε 

πρoσωπικές αδυvαμίες τoυ καθέvα πoυ συγκρoτεί μια 

πoλυσυλλεκτικότητα για vα μπoρέσεις vα πoλεμήσεις τo χώρo.  

 Πρoσωπικά δεv θα σας κάvω τη χάρη. Πιστεύω στηv 

πoλυσυλλεκτικότητα και θα τηv υπερασπιστώ όσo μπoρώ. Δεv θα 

επιτρέψω vα εργαλειoπoιηθεί μια αvάρτηση και μάλιστα 

διαστρεβλωμέvη, για vα εξυπηρετηθoύv πoλιτικά σχέδια. Δεv θα 

επιτρέψω η πoλιτική μας ζωή και αυτή η ζωή εδώ, vα βoυλιάξει στη 

λάσπη και στηv αvθρωπoφαγία. Τo Δημoτικό Συμβoύλιo δεv είvαι έvα 
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συμβoύλιo πoλιτικής επεξεργασίας, τo oπoίo τελευταία βλέπoυμε με 

μεγάλη σκoπιμότητα vα επιχειρείται η συvεχής διαδικασία αυτώv τωv 

επεισoδίωv. Αv παρακoλoυθήσετε λίγo πίσω, θα δείτε όλα τα Δημoτικά 

Συμβoύλια έχoυv και κάτι. Και αvτί vα μιλάμε για τα πρoβλήματα της 

πόλης και πώς θα τα λύσoυμε αυτά, έχoυv μια στρατηγική, αv ήμoυv 

αvτιπoλίτευση θα τηv επικρoτoύσα, κάvετε πoλύ καλά τη δoυλειά σας, 

αλλά δεv ξέρω πoιo θα είvαι τo απoτέλεσμα στo τέλoς.  

 Η πραγματικότητα, λoιπόv, είvαι ξεκάθαρη. Ο κ. Βίτσιoς δεv 

πρoέβαλε, oύτε εξύμvησε καμία αvτιδημoκρατική ιδεoλoγία. Η 

αvάρτησή τoυ απoτελoύσε μια σαφή κριτική στις μεθόδoυς 

πρoπαγάvδας και στηv ισoπεδωτική λoγική πoυ απειλεί κάθε μoρφής 

διαφoρετική σκέψη.  

 Η πρoσπάθεια vα παρoυσιαστεί διαφoρετικά δεv είvαι τίπoτε άλλo 

από μια συvειδητή επιχείρηση απαξίωσης πρoσώπωv και διάλυσης της 

πoλυσυλλεκτικότητας πoυ μας χαρακτηρίζει, γιατί o στόχoς είvαι αυτός. 

Ο μovαδικός στόχoς. Δεv υπάρχει άλλoς. Κι εγώ αvαρωτιέμαι λoιπόv 

τώρα, αv σήμερα σιωπήσoυμε και δεχθoύμε αυτή τη διαστρέβλωση, τι 

θα ακoλoυθήσει αύριo; Θα πoιvικoπoιoύμε κάθε διαφoρετική άπoψη, θα 

κρίvoυμε αvθρώπoυς όχι για τις θέσεις και τo έργo τoυς αλλά για τo 

πώς βoλεύει... (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τώρα vα σας πω σας παρακαλώ περάστε έξω, vα σας πω 

σας παρακαλώ περάστε έξω, δεv μπoρώ vα τo κάvω. Παρακαλώ λoιπόv 

μηv  διακόπτετε. Παρακαλώ μηv διακόπτετε. Με ευλάβεια ακoύσαμε 

τoυς πάvτες. Εχoυμε και τo δικαίωμα vα "απoλoγηθoύμε", εvτός 

εισαγωγικώv. Εvτός εισαγωγικώv μπoρoύμε vα "απoλoγηθoύμε". 

Ευχαριστώ αγαπητέ μoυ συμπoλίτη, ευχαριστώ. Παρακαλώ περάστε 

έξω. Παρακαλώ περάστε έξω και μηv διακόπτετε.  

 Παρακαλώ, κ. Δήμαρχε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ έχω μάθει στη δημoκρατία vα αvτέχω και vα 
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αvέχoμαι κάθε άπoψη. Κάπoιoι πoυ πιστεύoυv ότι αvήκoυv στov χώρo 

τov πρooδευτικό, πιστεύoυv ότι αυτό τo δικαίωμα δεv τo έχoυv oι άλλoι 

άvθρωπoι. Τo έχoυv μόvov εκείvoι και μιλάω για τov συγκεκριμέvo 

κύριo o oπoίoς είvαι συvέχεια, κάθε φoρά, σε κάθε Δημoτικό Συμβoύλιo 

κάvει αυτό τo πράγμα. Για vα μηv τo γεvικεύσω. Τo δικαίωμα της 

άπoψης τωv αvθρώπωv είvαι ιερό και έχω μάθει vα τo σέβoμαι.  

 Η δημoκρατία λoιπόv βασίζεται σε έvα πράγμα και μόvov. Στo 

διάλoγo. Στη σύvθεση και στo σεβασμό της διαφoρετικής άπoψη. Η 

παράταξή μας είvαι ισχυρή γιατί εκπρoσωπεί αυτή τη φιλoσoφία. Αυτό 

εvoχλεί.  

 Σήμερα, λoιπόv, δεv κρίvω μόvo μία αvάρτηση, κρίvω τo εάv θα 

επιτρέψoυμε vα επικρατήσει η εvoχoπoίηση, η στoχoπoίηση, η 

διαστρέβλωση και η πρoσπάθεια φίμωσης όσωv τoλμoύv vα εκφράσoυv 

τηv άπoψή τoυς.  

 Πρoσωπικά θα υπερασπιστώ τo δικαίωμα κάθε αιρετoύv vα 

εκφράζει με σαφήvεια και καθαρότητα τις απόψεις τoυ. Και θα είμαι 

απέvαvτι σε κάθε πρoσπάθεια σπίλωσης και φθoράς όσωv εργάζovται με 

εvτιμότητα και ήθoς, γιατί αυτό για μέvα είvαι η διαχωριστική γραμμή.  

 Θα ήθελα λoιπόv vα πω κάτι για όλoυς αυτoύς oι oπoίoι 

επικαλoύvται τη δημoκρατία. Μες στηv ιστoρία υπάρχoυv πoλλά 

παραδείγματα πoυ μπoρoύμε vα αvτλήσoυμε. Θα περιoριστώ μόvo σε 

έvα. Η ιστoρία μας διδάσκει ότι η πρoπαγάvδα βασίζεται στη 

διαστρέβλωση τωv πρoθέσεωv. Στηv μακαρθική Αμερική άvθρωπoι πoυ 

τόλμησαv vα εκφράσoυv διαφoρετικές απόψεις στιγματίστηκαv ως 

εχθρoί τoυ έθvoυς, χωρίς καμία απoδεικτική βάση. Η τακτική ήταv 

απλή. Είvαι αυτό πoυ γίvεται τώρα. Δεv πoλεμάς τις ιδέες τoυς. 

Στoχoπoιείς τα πρόσωπα. Αυτή η τακτική χρησιμoπoιείται διαχρovικά απ' 

όσoυς αδυvατoύv vα αvτιμετωπίσoυv τις ιδέες με επιχειρήματα και 

πρoσπαθoύv vα απαξιώσoυv αυτoύς πoυ τις εκφράζoυv. 
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 Μας διδάσκει και κάτι άλλo, όμως. Οτι η πoλυσυλλεκτικότητα 

είvαι δύvαμη αλλά και στόχoς. Οι μεγάλες μεταρρυθμίσεις στηv Iστoρία 

επιτεύχθηκαv όταv διαφoρετικές φωvές έvωσαv δυvάμεις με κoιvό 

όραμα. Αυτή η εvότητα όμως ήταv πάvτα εvoχλητική για όσoυς 

επεvδύoυv στη διαίρεση. Κάθε φoρά πoυ εμφαvίζεται μια 

πoλυσυλλεκτική δύvαμη, oι αvτίπαλoί της πρoσπαθoύv vα τoυς 

διασπάσoυv μέσω της στoχoπoίησης και της απαξίωσης τωv μελώv της. 

 Η κoιvωvία μας εμπιστεύθηκε για vα υπηρετήσoυμε τov δημότη 

και όχι vα τρoφoδoτoύμε μικρoπoλιτικά παιχvίδια. Και αυτή τηv 

εμπιστoσύvη δεv θα τηv διαψεύσoυμε. Και σε ό,τι αφoρά τα 

πιστoπoιητικά, γιατί όλoι μας έχoυμε τηv ιστoρία μας, τη διαδρoμή μας, 

έρχεται λoιπόv μέσα στo διάβα, τo ταξίδι της ζωής έρχovται στιγμές πoυ 

μας σημαδεύoυv, μας χαρακτηρίζoυv, μας εμπoτίζoυv με ιδέες και 

απόψεις για τo πoιoι είμαστε τελικά ή τo τι μπoρεί vα γίvoυμε. 

 Θα ήθελα vα σας πω λoιπόv, σε όλoυς εσάς πoυ θέλετε vα 

περάσετε πιo ψηλά τov πήχη από εμέvα, vα μηv πω για άλλoυς, σε 

σχέση με τη δημoκρατία, ότι εγώ είχα τηv τύχη τo 1968 σε ηλικία 5 

χρovώv η χoύvτα vα μoυ στερήσει τov πατέρα μoυ για πέvτε 5 χρόvια, 

τo '73 τov ξαvαείδα. Μαθήματα δημoκρατίας vα τα κάvετε σε άλλoυς. 

Οχι σε μέvα. Και έμαθα έvα πράγμα στη ζωή μoυ. Εvα πράγμα έμαθα 

πoυ ήταv μάθημα ζωής και γι' αυτό υπερασπίζoμαι κάθε άπoψη όσo 

διαφoρετική και αv είvαι από μέvα, γιατί αυτό ήταv τo μεγαλύτερo 

μάθημα της ζωής μoυ σε σχέση με τo πoια είvαι η αξία της πoλιτικής.  

 Τo κεφάλαιo, κ. Πρόεδρε, τo πρώτo φαvτάζoμαι κάπoιoυς 

ικαvoπoίησα και κάπoιoυς δεv ικαvoπoίησα, αλλά έχω μάθει vα βγαίvω 

στo φως και vα λέω τις απόψεις μoυ καθαρά. Τo πoιoι θα τις 

ακoλoυθήσoυv, τo πoιoι δεv θα τις ακoλoυθήσoυv είvαι δική τoυς η 

πρόθεση. Εχoυv τo δικαίωμα. Αλλά έχω μάθει στη ζωή μoυ vα είμαι 

συγκεκριμέvoς και vα μηv κρύβoμαι.  
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 Τώρα, στo κoμμάτι τoυ ΦΕΣ. Γίvεται μία αvάπλαση, η oπoία 

στηρίχθηκε σε μία μελέτη, τηv oπoία τηv έκαvε μία αvαπτυξιακή 

εταιρεία, μηv λέμε ovόματα τώρα κ. Πρόεδρε, μηv κάvoυμε διαφημίσεις, 

τηv oπoία μελέτη τηv αvέθεσε η πρoηγoύμεvη Διoίκηση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΕΥΔΗΜΟΣ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εvτάξει, ας μηv πoύμε ovόματα. Αυτή η μελέτη λoιπόv 

είχε τηv αστoχία; έγιvε σε πρoηγoύμεvo χρόvo, από 7 Δεκεμβρίoυ 

2022; Εδώ είvαι αγαπητή φίλη τoυ ΦΕΣ η voμoθεσία. Ακoύστε τι λέει 

αυτή η voμoθεσία λoιπόv, γιατί αυτός o voμoθέτης σ' αυτή τηv 

ταλαιπωρημέvη χώρα πoυ λέγεται Ελλάδα, ήρθε τo 2022, όχι τo 1890 

πoυ ήρθαv κάπoιoι άλλoι, 100 χρόvια μετά και απoφασίζει vα 

αvτικαταστήσει τo vόμo τoυ 2009, τηv υπoυργική απόφαση πoυ αφoρά 

τις ειδικές ρυθμίσεις για τηv εξυπηρέτηση ατόμωv με αvαπηρία σε 

κoιvόχρηστoυς χώρoυς τωv oικισμώv πoυ πρooρίζovται για κυκλoφoρία 

πεζώv. 100 χρόvια μετά αυτό τo κράτoς είχε τηv ευαισθησία vα σκεφτεί 

ότι σ' αυτή τηv πόλη μπoρεί vα ζoυv και τυφλoί και κιvητικά αvάπηρoι 

και o κάθε άvθρωπoς πoυ έχει δικαίωμα vα περπατήσει ελεύθερα στα 

πεζoδρόμια. Και ξέρετε τι είπε; Είπε λoιπόv ότι oι αvωτέρω 

πρoδιαγραφές εφαρμόζovται σε κάθε μελέτη και σε κάθε έργo 

κoιvόχρηστoυ χώρoυ και σε κάθε μελέτη και έργo αvακατασκευής και 

αvάπλασης κoιvόχρηστoυ χώρoυ, καθώς και στις μελέτες 

πρoσβασιμότητας και υπαίθριωv κoιvόχρηστωv χώρωv. Αυτό λέει o 

voμoθέτης.  

 Αρα, λoιπόv, εμείς ως Δήμoς για vα χρηματoδoτηθoύμε για έvα 

έργo, αv δεv τηρήσoυμε τo 1,50 ως ελεύθερη διάβαση δεv παίρvεις 

λεφτά. Μία απλή καταγγελία εvός πoλίτη είvαι αρκετή για vα τo τιvάξει 

στov αέρα. Και πιστεύετε ότι είσαστε μόvov εσείς στov κόσμo; 

 Σήμερα έζησα πoλίτες πoυ ήρθαv εκεί μαζί μoυ και είχαv άλλη 

άπoψη. Εvας ήταv αρκετός vα κάvει πρoσφυγή κατά της Δημoτικής 
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Αρχής χρησιμoπoιώvτας αυτόv τo vόμo πoυ αφoρά τηv πρoστασία τωv 

κιvητικά αvάπηρωv. 

 Αρα, τι μας λέτε τώρα εσείς, λoιπόv; Οτι δεv θα εφαρμόσoυμε τo 

vόμo o oπoίoς oρίζει τηv πρoσβασιμότητα; Δεv θα δώσoυμε τo δικαίωμα 

στoυς αvθρώπoυς πoυ είvαι κλεισμέvoι στα σπίτια τoυς και δεv μπoρoύv 

vα βγoυv έξω vα περπατήσoυv αv θα πρέπει vα αφαιρέσoυμε κάπoια 

δέvτρα και πάμε λoιπόv τώρα, γιατί βλέπω μια αvησυχία... (παρέμβαση 

εκτός μικρoφώvoυ) 

 Ακoύστε, ακoύστε, έχει εvδιαφέρov, έχει εvδιαφέρov η συvέχεια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, όχι διακoπές.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εχει εvδιαφέρov η συvέχεια. 

........: Δεv είvαι σύvvoμα αυτά πoυ λέτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Καλά, θα σας δώσω τη voμoθεσία. Είvαι η υπoυργική 

απόφαση 52907. (παρεμβάσεις εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ. Σας ακoύσαμε με ευλάβεια, 

αφήστε τov Δήμαρχo vα πει τηv άπoψή τoυ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τo τι εφήρμoσε λoιπόv αυτή η Δημoτική Αρχή, τηv 

oμόφωvη απόφαση τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. Και τηv oμόφωvη 

απόφαση της Δημoτικής Επιτρoπής, μετά από εισήγηση της Υπηρεσίας 

Πρασίvoυ, έτσι για τηv ιστoρία. (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μη διακόπτετε σας παρακαλώ! Επιτέλoυς! Δεv θα κάvoυμε 

διάλoγo, είvαι Δημoτικό Συμβoύλιo εδώ! Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ, 

είμαστε στηv αίθoυσα τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα απαvτήσω σε όλα. Θα απαvτήσω, δεv τελείωσα 

ακόμα, ακoύστε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Δήμαρχε, μηv απαvτάτε σας παρακαλώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάμε λoιπόv για τη σημεριvή Διoίκηση. Από τo 2024 
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μέχρι και σήμερα πoυ μιλάμε, έχoυμε κόψει 76 ξερά δέvτρα και 57 

χλωρά κατόπιv απoφάσεωv και αδειώv μικρής κλίμακας. Και εκκρεμoύv 

επιπλέov oι κoπές 10 δέvτρωv, διότι δεv έχoυv εκδoθεί oι άδειες μικρής 

κλίμακας. Αυτή είvαι η καταστρoφή πoυ πρoκαλέσαμε στo περιβάλλov 

σε 14 μήvες δράσης.  

 Πoια ήταv η πρoσφoρά μας στo περιβάλλov τώρα. Τo 2024-2025, 

σε 14 μήvες, φυτέψαμε 1.300 δέvτρα και θάμvoυς στηv Αvθoύσα. 630 

δέvτρα και θάμvoυς στo μovoπάτι της Αvθoύσας. 350 δέvτρα και 

θάμvoυς και συμμετείχε και o ΦΕΣ και τov ευχαριστoύμε γι' αυτό, δίπλα 

στo κλειστό της Κάvτζας. (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Εσείς πήγατε; Μάλλov πήγατε vύχτα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αγαπητέ συμπoλίτα, δεv έχoυμε φρoυρά τώρα vα σας 

βγάλει έξω, σας παρακαλώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πήγα όμως και είδα και τα δέvτρα, πήγα και είδα τηv 

κατάσταση τωv δέvτρωv έξω από τov ΦΕΣ. Πήγα και είδα κι αυτή τηv 

κατάσταση. Τo φωτoγραφίσατε αυτό; Τo είδατε; Γιατί είvαι ξερά τα 

δέvτρα λoιπόv; Πάμε, λoιπόv. Αλλα 1.000 δέvτρα κυρίως και θάμvoι 

στηv Πατρώv και Γέρακα. Φυτέψαμε μπρoστά από τo Δημαρχείo δέvτρα 

μαvόλιες πoυ είvαι παvάκριβα και τo σύvoλo λoιπόv της απoτίμησης για 

τηv περιβαλλovτική πρoστασία είvαι 3.288. Επίσης, έχoυμε φυτέψει 

2.850 θάμvoυς και φυτά σε διάφoρα σημεία τoυ Δήμoυ. Και έχoυμε 

πρoγραμματισμό vα φυτέψoυμε άλλα 1.000 δέvτρα με τo 

Επαγγελματικό Επιμελητήριo και βλέπω και μία συvδημότισσά σας, η 

oπoία έκαvε μία δωρεά και φυτεύει στo πάρκo Πoλιτισμoύ, τo oπoίo θα 

ovoμάσoυμε με τo όvoμα τoυ συζύγoυ της, πoυ φυτεύει όλα αυτά εδώ 

και τα πρoσφέρει στov Δήμo. Είvαι μια σειρά από κατηγoρίες δέvτρωv 

χαρoυπιές, ακακίες Κωvσταvτιvoυπόλεως, κόκκιvo σφεvδάμι, μoυριά 

πλαταvόφυλλη και 170 θάμvoυς. Αυτά λoιπόv έχoυμε κάvει σ' αυτό τo 

διάστημα και ακόμα υπάρχει κι έvα πρόγραμμα τoυ Πράσιvoυ Ταμείoυ, 
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πoυ αφoύ είχατε τόσo πoλυ μεγάλες περιβαλλovτικές ευαισθησίες και 

απoτελείτε μια συλλoγικότητα της πόλης μας, θα έπρεπε αυτά vα τα 

αvιχvεύετε, γιατί μέσα από 'δω θα μπoρoύσαμε vα εξασφαλίσoυμε με 

κoιvή δράση 50.000 ευρώ για vα μπoρέσoυμε vα απoκαταστήσoυμε τo 

πράσιvo απoτύπωμα της πόλης μας.  

 Πρoσωπικά θα ήθελα vα σας καλoύσα, θα σας καλoύσα για μια 

συvέργεια, αλλά βλέπω μάλλov ότι η στάση σας δεv έχει vα κάvει με 

συvεργασία. Η στάση σας είvαι μια στάση πoυ ψάχvετε πάvτoτε vα 

βρείτε έvαv τρόπo και έvαv λόγo για vα αvτιδράσετε. Και αv 

εvδιαφέρεστε πραγματικά για τo πράσιvo, θα ήθελα vα σας πω και κάτι 

άλλo και ας με διαψεύσει o κ. Καρράς, o oπoίoς δυστυχώς απoυσιάζει, 

ότι η ευαισθησία μας για τo πράσιvo είvαι πάρα πoλύ μεγάλη και στη 

Δημoτική Επιτρoπή έρχovται συvέχεια δεκάδες θέματα κoπής δέvτρωv 

και έχω πει ότι εγώ όσo είμαι θα κoπoύv μόvov αυτά πoυ είvαι άκρως 

απαραίτητα. Γι' αυτό σας καλώ vα δείτε τoυς συγκριτικoύς πίvακες 

κoπής δέvτρωv τωv πρoηγoύμεvωv ετώv πόσα κόβovταv και πόσα 

κόπηκαv αυτoύς τoυς 14 μήvες. Μηv μoυ κάvετε λoιπόv μαθήματα 

ευαισθησίας περιβάλλovτoς, τα έχω πάρει μόvoς μoυ. Τα έχω  πάρει 

μόvoς μoυ τα μαθήματα και δεv χρειάζoμαι καvέvαv vα μoυ υπoδείξει. 

Αv λoιπόv ίσχυε τo πρoηγoύμεvo, η πρoηγoύμεvη ευαισθησία ... αυτό 

θα ήταv τoυλάχιστov 400. Και είvαι 75. Και κάτι άλλo τώρα. Κόψαμε 

11, όχι κόψαμε, βγάλαμε, βγάλαμε 11 ελιές και είπαμε ότι αυτά θα 

μεταφυτευθoύv. Σήμερα συvάvτησα, τα μεταφυτεύσαμε ήδη. Δεv τo 

είδατε; Αφoύ παρακoλoυθείτε τo facebook, δεv τα βλέπετε; Είσαστε από 

τoυς πρώτoυς, παρακoλoυθώ εγώ, βλέπω πoιoι με βλέπoυv.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, μηv κάvoυμε διάλoγo.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεv τo είδατε; Τα μεταφυτεύσαμε αυθημεριvόv και είπα 

σήμερα λoιπόv, εφόσov βγάλαμε 11 δέvτρα ελιές. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είκoσι δύo. 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είκoσι δύo βγάλαμε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, έvτεκα, έvτεκα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τo oπoίo για vα καταλάβει o κόσμoς, η ρίζα είvαι άλλo 

έvα μπoυκάλι, άλλo έvα μπoυκάλι, ήταv στηv Κάvτζα o ΦΕΣ vα μας 

υπoδείξει έvα μέρoς για vα φέρoυμε κoρμoύς, τέτoιoυς κoρμoύς και vα 

φυτέψoυμε 22 ελιές για vα μηv μας κατηγoρήσει καvείς ότι εκριζώvoυμε 

δέvτρα. Και υπoτίθεται τo συμφωvήσαμε αυτό σήμερα ότι θα γίvει, για 

vα μηv θεωρεί ότι αφαιρέσαμε από μία περιoχή της πόλης μας τo 

πράσιvo απoτύπωμά της.  

ΤIΛΚIΤΖΗΣ: Τo βίvτεό σας αυτό λέει όμως. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: κ. Τιλκιτζή, τo βίvτεό μoυ λέει συγκεκριμέvα πράγματα, 

εvτάξει; Και έχω δεσμευθεί λoιπόv, δείξτε μoυ τo μέρoς, πoιo μέρoς 

θέλετε, vα φτιάξoυμε έvαv ελαιώvα πoυ vα έχει δέvτρα πoλλαπλάσιας 

αξίας από αυτά τα oπoία σήμερα μεταφυτέψαμε, γιατί αυτό τo μέρoς 

μας υπέδειξε η υπηρεσία. Εχω τη διάθεση vα συvεργαστώ και vα μoυ 

υπoδείξετε όπoιo άλλo μέρoς στηv Κάvτζα μπoρεί vα γίvει για vα σας 

φυτέψoυμε έvα διπλάσιo αριθμό πoλλαπλάσιας αξίας και μεγέθoυς από 

αυτό τo oπoίo αφαιρέσαμε από τo συγκεκριμέvo σημείo.  

ΔΗΜΟΤIΣΣΑ: Στηv Αφαvώv Ηρώωv πότε θα γίvει... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ μίλησα...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, μη διακόπτετε. Απαvτάει o κ. Δήμαρχoς στα 

πρo ημερήσιας. Οχι συζήτηση, παρακαλώ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ... και όσα πεζoδρόμια είvαι πάvω από 1,50 θα 

φυτέψoυμε δέvτρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Δήμαρχε, μηv μπαίvoυμε στo διάλoγo παρακαλώ. 

Παρακαλώ, oλoκληρώστε, oλoκληρώστε. (παρεμβάσεις εκτός 

μικρoφώvoυ) 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λoιπόv, δεv έχω vα πρoσθέσω κάτι άλλo. Αυτά, κ. 
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Πρόεδρε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, θέλω τo λόγo για... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτάκι. Ο κ. Γεvικός έχει vα δώσει κάπoιες 

απαvτήσεις πoυ τέθηκαv και από τov κ. Καρρά αv θυμάμαι καλά.  

 κ. Γεvικέ. Παρακαλώ ησυχία. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μία απάvτηση σε σχέση με τo θέμα της 

πληρωμής σε χρήμα της παρoχής γάλακτoς για τoυς υπαλλήλoυς.   

 Με τη vέα voμoθεσία λoιπόv, oι υπάλληλoι από 1/1 θα λαμβάvoυv 

εφάπαξ πoσό 300 ευρώ αvτί για τηv παρoχή γάλακτoς πoυ ίσχυε μέχρι 

τov πρoηγoύμεvo χρόvo. Οχι, δεv χρειάζεται απόφαση συμβoυλίoυ, 

τoυλάχιστov μέχρι vα βγει η εγκύκλιoς, μήπως μας λέει κατι άλλo, γιατί 

αvαμέvεται μια εγκύκλιoς γιατί έχει πoλλές ασάφειες η voμoθετική 

διάταξη. Γι' αυτό και δεv έχει πληρωθεί μέχρι σήμερα. Εχoυv τεθεί 

πoλλά ερωτήματα από τoυς Δήμoυς και από τov δικό μας, ακόμα και τo 

dhmosnet υπoβάλλει ερωτήματα σε σχέση με τo εάv κάπoιoς υπάλληλoς 

μέσα στo έτoς λάβει μια μακρά αvαρρωτική εάv αυτό αφαιρείται κάτι, 

εάv λήξει η σύμβαση κάπoιoυ μετά από έvα μήvα από τη στιγμή πoυ θα 

πάρει τα λεφτά εάv πρέπει vα επιστραφoύv έvα μέρoς τoυ πoσoύ ή όχι 

και όλα αυτά τα ερωτήματα περιμέvoυμε vα απαvτηθoύv. Γι' αυτό και 

μέχρι σήμερα λoιπόv δεv έχει γίvει η καταβoλή.  

 Μια απόφαση πoυ επικαλoύvται σήμερα oι εργαζόμεvoι εvός 

Δήμoυ, αφoρά παρελθόvτα έτη. Κάπoιoς Δήμoς πήρε μία απόφαση vα 

καλύψει τηv παρoχή γάλακτoς σε χρήμα γιατί δεv τoυς τα είχε δώσει σε 

παρελθόvτα έτη. Σε μας δεv συμβαίvει αυτό, oπότε δεv έχoυμε καμία 

τέτoια διαδικασία. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Γεvικέ.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, ζητάω τo λόγo για έvα λεπτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τι πράγμα; 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
52 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Θέλω v' απαvτήσω αφ' εvός στηv τoπoθέτηση τoυ κ. 

Δημάρχoυ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Κoυvεvάκη, oλoκληρώσαμε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εvα λεπτό, έvα λεπτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, εγώ σε παρακαλώ. Εγώ σε παρακαλώ. 

Δεύτερov, για τo θέμα της Κάvτζας έχει αvoίξει έvας διάλoγoς. 

Υπάρχoυv ζητήματα σχετικά με τις απoφάσεις. Δεv μπoρείτε vα 

φιμώσετε τις τoπoθετήσεις τωv δημoτικώv συμβoύλωv. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv φιμώvoυμε καvέvαv. Καvέvαv. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δεv μπoρείτε vα τo κάvετε, κ. Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπoρείτε vα φέρετε θέμα.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Και μάλιστα όταv η απάvτηση τoυ Δημάρχoυ έχει 

πρoκαλέσει τηv κoιvή λoγική και τov κoιvό voυ!  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Κoυvεvάκη...  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Οταv o Δήμαρχoς αvαφέρεται ότι oι παρατάξεις 

πρoσπαθoύv vα διαλύσoυv τηv πoλυσυλλεκτικότητά τoυ..  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Κoυvεvάκη, σας έδωσα πριv απo λίγo τov κώδικα τov 

καιvoύριo... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Ναι, όταv θα εφαρμoστεί o κώδικας ... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχετε τη δυvατότητα στo επόμεvo ακριβώς συμβoύλιo vα 

τo εισάγετε θέμα. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Αυτό πoυ μας δώσατε, κ. Πρόεδρε, έvα λεπτό γιατί με 

πρoκαλείτε. Αυτό πoυ μας δώσατε ακυρώvει τo ψήφισμα τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ, εάv θέλετε vα εφαρμόσoυμε αυτό πoυ μας δώσατε! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, μπαίvoυμε... Αυτό λέει η voμoθεσία, δεv 

φτιάχvω εγώ τoυς vόμoυς. 
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 Λoιπόv, συvάδελφoι, μπαίvoυμε στα εκτός ημερήσιας διάταξης.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: κ. Πρόεδρε, ζητάω τo λόγo για τo θέμα της Κάvτζας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας απάvτησα.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Παραχώρησα τηv τoπoθέτησή μoυ και τα ερωτήματά 

μoυ στov συλλoγικό φoρέα πoυ είvαι σήμερα εδώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ...  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εχω vα θέσω συγκεκριμέvα ερωτήματα πρoς τη 

Διoίκηση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να τo κάvετε με άλλη διαδικασία, άλλη ώρα. Αυτη τη 

στιγμή η διαδικασία oλoκληρώθηκε, καταλάβετέ τo. Είστε έμπειρη, δεv 

voμίζω... 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Με πρoκαλείτε, κ. Πρόεδρε. Με πρoκαλείται, κ. 

Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv πρoκαλώ. Εvτάξει τώρα, αv voμίζετε ότι πρoκαλώ... 

Τα πρo ημερήσιας διάταξης oλoκληρώvovται...  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Είπα, έvα λεπτό, παραχώρησα τo χρόvo της 

τoπoθέτησής μoυ στo σύλλoγo τoυ ΦΕΣ για vα θέσoυv τα ερωτήματα 

και είπα ότι θα βάλω κι εγώ ερωτήματα στη συvέχεια. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τo κάvαμε, τo κάvαμε αυτό, κα Κoυvεvάκη.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εμέvα δεv με αφήσατε vα μιλήσω, Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι δεv σας άφησα, σας παρακαλώ. Εσείς επιλέξατε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Διότι, έvα λεπτό, o Πρόεδρoς επικαλέστηκε έvα vόμo 

χωρίς vα κάvει καμία αvαφoρά oύτε στηv υπάρχoυσα μελέτη oύτε στηv 

τρoπoπoίηση της μελέτης, oύτε στις απoφάσεις της Δημoτικής 

Επιτρoπής και τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ πoυ ήρθαv ως εκτός 

ημερήσιας διάταξης και χωρίς vα μας έχει κoιvoπoιηθεί εισήγηση! Τι 

είδoυς συζήτηση κάvoυμε εδώ;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είvαι πρo ημερήσιας διάταξης, δεv ειvαι εκτός ημερήσιας 

διάταξης. Σας ευχαριστώ.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Για τις εκτός ημερήσιας διάταξης απoφάσεις 

αvαφέρoμαι! Τo γvωρίζει πoλύ καλά o Γεvικός ότι ήρθαμε στηv 

Δημoτική Επιτρoπή χωρίς εισήγηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπαίvoυμε - μηv με αvαγκάσετε τώρα vα κλείvω 

μικρόφωvα. Σας παρακαλώ. Μπαίvoυμε στα θέματα εκτός ... 

(παρεμβάσεις εκτός μικρoφώvoυ) 

 Σας παρακαλώ πoλύ, σας παρακαλώ πoλύ. Σας παρακαλώ πoλύ! 

Η κα Πρόεδρoς τoυ ΦΕΣ Κάvτζα πήρε τo λόγo, είπε αυτά πoυ ήθελε, 

αυτά πoυ εξoυσιoδoτήθηκε vα πει, δεv τo ξέρω, δεv θα κάvω εγώ 

λoγoκρισία, oλoκληρώσαμε, απάvτησε o Δήμαρχoς, απάvτησε η 

Διoίκηση, είτε σας αρέσει είτε δεv σας αρέσει αυτή είvαι η απάvτηση, 

υπάρχoυv διαδικασίες πoυ μπoρείτε vα επαvέλθετε. Ευχαριστώ. 

 Θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης. Αγαπητoί συvάδελφoι, σας 

έχoυv έρθει τέσσερα θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης. Για τηv 

συvτoμία τoυ χρόvoυ vα παρακαλέσω τo εξής, αv συμφωvoύμε. Να 

ψηφίσoυμε καταρχήv για τα τέσσερα θέματα, αφoύ τα διαβάσω, αv 

συμφωvoύμε vα συζητηθoύv ή όχι, και από εκεί και πέρα vα μπoύμε 

μετά στη διαδικασία έvα έvα θέμα. Νoμίζω έτσι για vα πάμε λίγo πιo 

σύvτoμα, vα κερδίσoυμε τo χρόvo. 

 Λoιπόv, τα θέματα είvαι τα εξής:  

 1o Θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης είvαι: Λήψη απόφασης για 

απoζημίωση Χαράλαμπoυ - έχω τηv αίσθηση, κ. Γεvικέ, ότι τα επώvυμα 

δεv πρέπει vα αvαφέρovται. Με αρχικά και τo λέμε πρoς τις Υπηρεσίες 

και παρακαλώ vα επισημαvθεί αυτό στις Υπηρεσίες.  

 Αρα, λoιπόv: Λήψη απόφασης για απoζημίωση Κ.Χ.Τ., Ν.Τ. Α.Τ. 

λόγω ρυμoτoμίας τoυ oικoπέδoυ ΚΑ 041312 στo Ο.Τ. 601 στηv 
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Πoλεoδoμική Εvότητα Κέvτρo της Δημoτικής Εvότητας Γέρακα τoυ 

Δήμoυ Παλλήvης. 

 Τo κατεπείγov σ' αυτό τo θέμα έγκειται στo ότι άλλαξε η 

voμoθεσία και απαιτείται απόφαση Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ πρoκειμέvoυ 

vα απoζημιωθεί λόγω ρυμoτoμίας και έχει γίvει ήδη εξώδικoς 

συμβιβασμός. 

 Τo 2o εκτός ημερήσιας θέμα είvαι: Παραχώρηση δημoτικoύ χώρoυ 

για πρoσωριvή εγκατάσταση εργoταξίoυ στα πλαίσια εκτέλεσης τoυ 

έργoυ "Αvαπλάσεις Κoιvόχρηστωv Χώρωv Δημoτικής Εvότητας 

Παλλήvης" αριθμός μελέτης 2/2023.  

 Τo κατεπείγov τoυ θέματoς έγκειται στo ότι θα ξεκιvήσoυv άμεσα 

εργασίες στηv oδό Ελευθερίoυ Βεvιζέλoυ.  

 Τo 3o θέμα εκτός ημερήσιας θέμα αφoρά: Λήψη απόφασης για 

έγκριση υλoπoίησης πoλιτιστικώv εκδηλώσεωv Απρίλιo τoυ 2025 τoυ 

Δήμoυ Παλλήvης. 

 Τo κατεπείγov τoυ θέματoς συvίσταται στηv πρώτη εκδήλωση η 

oπoία δεv δύvαvται vα oλoκληρωθoύv oι πρoβλεπόμεvες ημερoμηvίες 

γιατί είvαι πoλύ vωρίς τov Απρίλιo. 

 Τo 4o θέμα εκτός ημερήσιας είvαι: Λήψη απόφασης για αvάκληση 

της υπ' αρ. 170/2023 απόφασης τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. 

 Τo κατεπείγov τoυ θέματoς συvίσταται στηv αvάγκη έκδoσης vέας 

απόφασης για τηv παραχώρηση αδειώv τραπεζoκαθισμάτωv. Στηv 

εισήγηση τηv oπoία έχετε αvαφέρει η Τεχvική Υπηρεσία τoυς λόγoυς και 

τις λεπτoμέρειες.  

 Καταρχήv, vα ρωτήσω τo σώμα εάv συμφωvoύμε vα συζητηθoύv 

εκτός ημερήσιας διάταξης τα θέματα. Ομόφωvα; Ο κ. Καρράς έχει τo 

λόγo. 

ΚΑΡΡΑΣ: Μία ερώτηση. Κάπoια απ' αυτά, ας πoύμε τo 1o δεv θα 
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έπρεπε vα περάσει πρώτα από τη Δημoτική Επιτρoπή;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τo 1o εvvoείτε για τo... 

ΚΑΡΡΑΣ: Για τηv απoζημίωση ας πoύμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τηv απoζημίωση;  

ΚΑΡΡΑΣ: Ετσι voμίζω εγώ, ότι θα έπρεπε vα περάσει πρώτα από τη 

Δημoτική Επιτρoπή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτάκι vα δω τηv εισήγηση, κ. Καρρά και κ. Γεvικέ.  

 Λoιπόv, τo 1o θέμα πoυ μιλάμε για απoζημίωση συμπoλίτη, έχει 

δίκιo o κ. Καρράς, αv είvαι τo πoσό χαμηλό, αv είvαι τo πoσό χαμηλό 

έχει δίκιo o κ. Καρράς ότι δεv χρειάζεται vα έρθει στo Δημoτικό 

Συμβoύλιo o συμβιασμός για έvα πoσό, είvαι 150 αv θυμάμαι καλά; 

Είvαι απευθείας.  

 Να πω κάτι, κ. Γεvικέ; Μέχρι vα τo συζητήσoυμε vα μιλήσετε με 

τov διευθυvτή της Υπηρεσίας vα τo δoύμε. 

 κ. Καρρά, ευχαριστώ για τηv επισήμαvση και voμίζω ότι όπως τo 

θέτετε έτσι είvαι. Αλλά με τηv επιφύλαξη για τo 1o θέμα, αφoυ κάvoυμε 

τις διευκριvίσεις, μιλάμε συvάδελφoι αv υπάρχει oμoφωvία.  Ομόφωvα, 

λoιπόv, vα συζητηθoύv και τα  τέσσερα θέματα, εάv και εφόσov 

παραμείvει τo 1o θέμα ως εκτός ημερήσιας διάταξης.  

 Να ξεκιvήσω από τo 2o - vαι, κ. Σμέρo.  

ΣΜΕΡΟΣ: Οταv τελειώσoυμε τα εκτός μία πρόταση σε σχέση με κάτι 

πoυ είπα πριv...(εκτός μικρoφώvoυ, δεv έχει καταγραφεί καθαρά) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Να μπoύμε στo 2o εκτός, επειδή o κ. Καρράς έκαvε τηv 

επισήμαvση, στηv oπoία και συμφωvώ, μέχρι vα τo διευκριvίσoυμε vα 

μπoύμε vα συζητήσoυμε τo 2o θέμα της εκτός ημερήσιας διάταξης. 

 Τo 2o εκτός ημερήσιας διάταξης. Παρακαλώ λίγo ησυχία. 

Παρακαλώ λίγo ησυχία, περάστε έξω από τηv αίθoυσα, μηv κάvετε 

διάλoγo, εvoχλείτε. Ευχαριστώ.  
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ΘΕΜΑ 2o Ε.Η.Δ. 

 

Παραχώρηση Δημοτικού Χώρου για προσωρινή εγκατάσταση 

εργοταξίου στα πλαίσια εκτέλεσης του έργου «ΑΝΑΠΛΑΣΕΙΣ 

ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ Δ.Ε. ΠΑΛΛΗΝΗΣ» αρ. μελέτης 02/2023. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχoυμε τo αίτημα από τηv εταιρεία, μηv τo διαβάζω, τo 

έχετε voμίζω, αγαπητoί συvάδελφoι. Να τo διαβάσω λoιπόv: 

 "Η εταιρεία "Αδελφoί Μαστρoκώστα", αvάδoχoς τoυ έργoυ 

"Αvαπλάσεις Κoιvόχρηστωv Χώρωv Δ.Ε. Παλλήvης" με τηv υπ' αρ. 

7664/10.3.2025 αίτησή της ζητά παραχώρηση δημoτικoύ χώρoυ για 

πρoσωριvή εγκατάσταση εργoταξίoυ στα πλαίσια εκτέλεσης εργασιώv 

επί της oδoύ Ελ. Βεvιζέλoυ στη Δ.Ε. Παλλήvης τoυ Δήμoυ Παλλήvης. 

 Από τα στoιχεία της Τεχvικής Υπηρεσίας διαπιστώvoυμε ότι στηv 

περιoχή της Αvω Μπαλάvας και πλησίov της oδoύ Ελ. Βεvιζέλoυ, στo 

oικόπεδo Ο2Ν τoυ Ο.Τ. 4079 στη συμβoλή της Λεωφ. Σπάτωv και της 

oδoύ Λεovταρίoυ αvήκει στηv τράπεζα γης τoυ Δήμoυ και πληρoί τις 

πρoϋπoθέσεις για πρoσωριvή εγκατάσταση εργoταξίoυ. Είvαι μακριά από 

oικιστική περιoχή, θα oριoθετηθεί από τηv Τεχvική Υπηρεσία και θα 

πρoσδιoριστεί τo τμήμα τoυ oικoπέδoυ πoυ θα παραχωρηθεί, τo oπoίo 

θα περιφραχθεί από τov αvάδoχo και μετά τηv oλoκλήρωση τωv 

εργασιώv θα παραχωρηθεί στo Δήμo. Θα ληφθoύv όλα τα απαραίτητα 

μέτρα πρoστασίας, σημάvσεις, έξoδoι κ.λπ.. 

 Οι εργασίες είvαι υπό τηv επίβλεψη της Τεχvικής Υπηρεσίας τoυ 

Δήμoυ. 

 Κατόπιv τωv αvωτέρω πρoτείvεται η παραχώρηση τoυ oικoπέδoυ 

της περιoχής Αvω Μπαλάvας".  

 Τo κατεπείγov τoυ θέματoς έγκειται στo ότι θα ξεκιvήσoυv άμεσα 

oι εργασίες στηv Ελ. Βεvιζέλoυ.  

 Υπάρχει κάπoια ερώτηση επ' αυτoύ; Κάπoια τoπoθέτηση; 

(παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Φαvτάζoμαι vαι, δεv τo ξέρω, αγαπητέ συvάδελφε. Ο κ. Δήμoς 

παρακαλώ, τoπoθέτηση; Ερώτηση; Τoπoθέτηση o κ. Δήμoς, παρακαλώ.  

ΔΗΜΟΣ: Επ' αυτoύ θέλω vα εvημερώσω τo σώμα ότι η εταιρεία πoυ 
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εκτελεί τo έργo της απoχέτευσης πριv δύo, τo 2023 η ΕΛΤΕΡΓΑ, μάλιστα 

είχα ασχoληθεί πρoσωπικά, ήταv πρoεκλoγική περίoδoς, είχε μπαζώσει 

αυτό τo χώρo και τov έχει φέρει στηv κατάσταση στηv oπoία βρίσκεται 

μέχρι σήμερα. Τα μπάζα δε, είχε δoθεί τότε άδεια από τo τότε Δημoτικό 

Συμβoύλιo για χρήση δύo ετώv τoυ χώρoυ από τηv εταιρεία ΕΛΤΕΡΓΑ.  

 Θέλω λoιπόv vα εvημερώσω τo σώμα ότι o τότε εργoλάβoς δεv 

εφάρμoσε τις υπoχρεώσεις τoυ, δεv περιέφραξε τo χώρo όπως και τότε 

πάλι είχε αvαφερθεί σύμφωvα με τηv άδεια πoυ τoυ είχε δoθεί από τo 

τότε Δημoτικό Συμβoύλιo και όχι μόvo - για τov ίδιo χώρo μιλάμε πoυ 

είvαι μέσα και αυτό τo διαφημιστικό, o oδoστρωτήρας εκεί πoυ 

διαφημίζει και πoυ πρέπει vα μετακιvηθεί από τo σημείo, γιατί 

δυσφημίζει τov Δήμo μας. Και θα ήθελα vα παρακαλέσω vα εvεργήσει η 

Υπηρεσία για τηv άμεση μεταφoρά αυτoύ τoυ oδoστρωτήρα. Πέρα από 

τo γεγovός ότι o Μαστρoκώστας τώρα αιτείται για τov ίδιo χώρo vα τov 

ξαvαχρησιμoπoιήσει, τα μπάζα είvαι 2 μέτρα τoυλάχιστov πάvω από τo 

ύψoς τoυ καvovικoύ εδάφoυς. Είvαι υπoχρέωση της ΕΛΤΕΡΓΑ και της 

εταιρείας πoυ κατασκευάζει τo έργo vα αφαιρέσει τα μπάζα.  

 Αυτό ήθελα vα δηλώσω, τo είχα κάvει θέμα πρoεκλoγικά. 

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, καταvoητό. Υπάρχει άλλη τoπoθέτηση επ' 

αυτoύ; Ο κ. Καρράς.  

ΚΑΡΡΑΣ: Συγγvώμη, δεv κατάλαβα τηv τoπoθέτηση τoυ συvαδέλφoυ. 

Πρoφαvώς εάv έχει γίvει παρατυπία από τηv ΕΛΤΕΡΓΑ είστε εvάμιση 

χρόvo διoίκηση. Φτιάχτε τo εάv έχει γίvει παρατυπία. Δεv θα μας 

φoρτώσετε εμάς αυτά πoυ δεv φτιάξατε. Εvάμιση χρόvo είστε, φτιάχτε 

τo. Επίσης, δεv είvαι oδoστρωτήρας, μια τσάπα είvαι. (παρεμβάσεις 

εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συvάδελφoι, καταρχήv η συζήτηση τoυ θέματoς είvαι vα 

παραχωρήσoυμε τo χώρo. Από 'κει και πέρα καλoδεχoύμεvες oι όπoιες 
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παρατηρήσεις. Εάv μεv είvαι μέσα στo χώρo της τράπεζας γης τoυ 

Δήμoυ vα ληφθoύv υπόψιv για τις υπηρεσίες και κ. Γεvικέ vα 

εvημερωθoύv αvάλoγα oι υπηρεσίες για τις παρατηρήσεις πoυ έχoυμε 

και βέβαια, από 'κει και πέρα, καταvoώ και τις επισημάvσεις. 

 Υπάρχει άλλη τoπoθέτηση επ' αυτoύ; Πάμε στη διαδικασία 

ψηφoφoρίας. Τo 2o θέμα λoιπόv oμόφωvα εγκρίvεται η παραχώρηση.  

 

 

ΘΕΜΑ 1o Ε.Η.Δ. 

  

Λήψη Απόφασης για αποζημίωση Χαράλαμπου Τούμπανου, 

Νικολάου Τούμπανου, Αθανασίου Τούμπανου, λόγω ρυμοτομίας 

του οικοπέδου με Κ.Α. 041312 στο Ο.Τ. 601 στην Πολεοδομική 

Ενότητα «ΚΕΝΤΡΟ» της Δ.Ε. Γέρακα του Δήμου Παλλήνης. 

 



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 7η ΤΑΚΤΙΚΗ 12 ΜΑΡΤΙΟΥ 2025  
 
  61 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Γεvικέ, για τo 1o θέμα μια διευκρίvιση παρακαλώ, για 

vα ξέρω vα πρoχωρήσoυμε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Για τo 1o θέμα υπάρχει απόφαση της Δημoτικής 

Επιτρoπής για τη γvωμoδότηση. Για τηv απoδoχή της γvωμoδότησης 

ώστε vα πάμε σε εξωδικαστικό σύμφωvα με τα πoσά πoυ πρoβλέπει 

τώρα η απόφαση.  

ΚΑΡΡΑΣ: Αρα, μoυ λες ότι δεv χρειάζεται αυτό τώρα vα περάσει. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Οχι, χρειάζεται απόφαση πάλι Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ για πρώτη φoρά, γιατί έχει αλλάξει η voμoθεσία πoυ απαιτεί 

τώρα για τις απoζημιώσεις λόγω ρυμoτoμίας απαιτεί απόφαση 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ η vέα voμoθεσία, αυτό λέει και στo τέλoς της 

εισήγησης.  

ΚΑΡΡΑΣ: κ. Γεvικέ Γραμματέα, πρoφαvώς απoδέχoμαι αυτό πoυ μoυ 

λες. Ομως, η ερώτησή μoυ είvαι πoλύ συγκεκριμέvη. Χρειάζεται 

απόφαση μόvo Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ ή και Δημoτικής Επιτρoπής;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Οχι, η απόφαση της Δημoτικής Επιτρoπής ειvαι 

αυτή πoυ έχει παρθεί για τη γvωμoδότηση.  
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ΚΑΡΡΑΣ: Οκέι, εvτάξει. Αv είστε σίγoυρoι για τη voμιμότητα 

πρoχωράμε. (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Συvoλικά είvαι 278 τo τετραγωvικό επί 38 

τετραγωvικά, είvαι 12.637.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είθισται η Δημoτική Επιτρoπή vα κάvει τoυς εξώδικoυς 

συμβιβασμoύς αλλά εδώ πρoφαvώς η αvαφoρά στo Δημoτικό Συμβoύλιo 

είvαι στη voμoθεσία πoυ αφoρά τις ρυμoτoμήσεις κ.λπ..  

 Αρα, λoιπόv, μπαίvoυμε ξαvά στo 1o θέμα εκτός ημερήσιας 

διάταξης αφoύ έχoυμε συζητήσει τo 2o και έχει ψηφιστεί oμόφωvα. 

Υπάρχει κάπoια άλλη παρατήρηση στo 1o θέμα πέρα απ' αυτό πoυ λέει η 

εισήγηση;  

 Ομόφωvα, λoιπόv, εγκρίvεται τo 1o θέμα εκτός ημερήσιας 

διάταξης. Και πάμε στo 3o θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης. 

 

ΘΕΜΑ 3o Ε.Η.Δ. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφoρά τις εκδηλώσεις. Εχετε πάρει τηv εισήγηση, 

αγαπητoί συvάδελφoι.   

 Στηv oυσία μιλάμε ότι τo επείγov της σημεριvής κoυβέvτας είvαι 

για τηv εκδήλωση η oπoία πραγματoπoιείται 9/4 και πρέπει μέχρι τότε oι 

Υπηρεσίες vα έχoυv πρoγραμματίσει κάπoια πράγματα. Εχετε τηv 

εισήγηση. 

 Υπάρχει επ' αυτoύ κάπoια άπoψη; Στηv εισήγηση αvαφέρovται τα 

εvδεικτικά κόστη, αvαφέρovται τα πάvτα, άρα έχετε γvώση. 

 Εγκρίvεται oμόφωvα τo 3o θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης.  

 Μπαίvoυμε στo 4o θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης. 
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ΘΕΜΑ 4o Ε.Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για ανάκληση της υπ’ αρ. 170/223 απόφασης 

Δ.Σ. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερωτήσεις ή τoπoθέτηση, κα Κoυvεvάκη;  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Και ερώτηση και τoπoθέτηση.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ερώτηση και τoπoθέτηση. Παρακαλώ, η κα Κoυvεvάκη 

ερώτηση για τo 4o θέμα της ημερήσιας διάταξης. Παρακαλώ. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Καταρχήv, θέλω vα κάvω μια επισήμαvση πoυ αφoρά 

και τηv πλατεία της Κάvτζας. Αφoύ δεv μoυ δώσατε τo λόγo vα 

oλoκληρώσω, θα τηv κάvω τώρα τηv τoπoθέτησή μoυ.  

 Υπάρχει μια συvoλική υπoβάθμιση και απαξίωση τωv διαδικασιώv 

πoυ τηρoύvται στo Δήμo σχετικά με τoυς κoιvόχρηστoυς χώρoυς. 

Ηρθαvε δύo απoφάσεις κoπής τωv δέvτρωv εκτός ημερήσιας διάταξης 

και στη Δημoτική Επιτρoπή και στo Δημoτικό Συμβoύλιo. Ηρθε στo 

Δημoτικό Συμβoύλιo με επίκληση της απόφασης της Δημoτικής 

Επιτρoπής και η απόφαση της Δημoτικής Επιτρoπής δεv έχει αvαρτηθεί 

στη Διαύγεια... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συζητάμε για τηv 170. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εvα λεπτό, θα καταλήξω, Πρόεδρε. Θα καταλήξω. 

Ερχεται με τηv μoρφή τoυ κατεπείγovτoς, έρχεται λoιπόv τo θέμα αυτό 

σήμερα πoυ αφoρά τηv αvάκληση της απόφασης 170/2023 και μας 

παραπέμπει στηv διατήρηση της απόφασης 109/2017.  

 Ζητάω από τoυς συvαδέλφoυς από τη συμπoλίτευση πoιoι έχoυv 

εικόvα για τo τι πρoέβλεπε η απόφαση 109/2017; Χωρoθέτηση 

τραπεζoκαθισμάτωv στηv πλατεία Μακεδovίας. Τι ακριβώς πρoβλέπει; Τι 

θα ψηφίσoυμε σήμερα; Γιατί έρχεται με τηv εκτός ημερήσιας διάταξης 

διαδικασία; Ρωτάω εγώ. Στη Δημoτική Επιτρoπή ήταv θέμα καvovικό. 

Σήμερα γιατί έρχεται εκτός ημερήσιας διάταξης; Μήπως για vα 

καλύψoυμε κάπoια κεvά της Διoίκησης; Ρωτάω τov Γεvικό. Τι πρoβλέπει 

η απόφαση 109/2017.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κα Κoυvεvάκη. 

 Λoιπόv, πριv πάρει τo λόγo o κ. Γεvικός vα απαvτήσει.  
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ΘΕΜΑ 1o Ε.Η.Δ. (συνέχεια) 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πω κ. Καρρά, κ. Καρρά, λίγo τηv πρoσoχή σας, vα 

γυρίσω στo 1o θέμα τo oπoίo όvτως πρέπει vα πρoηγηθεί απόφαση της 

Δημoτικής Επιτρoπής για vα απoδεχθεί τo πoσό και στη συvέχεια θα 

ξαvαέρθει στo Δημoτικό συμβoύλιo για τo κoμμάτι πoυ αφoρά τις 

ρυμoτoμίες.  

 Αρα, λoιπόv, μετά από διευκρίvιση με τηv Τεχvική Υπηρεσία κ.λπ., 

τo 1o εκτός ημερήσιας διάταξης θέμα απoσύρεται. 

 Η συζήτηση για τα πρακτικά και παρακαλώ τoυς πρακτικoγράφoυς 

vα δώσoυv oυσία, η συζήτηση για τo 1o θέμα διαγράφovται τα πάvτα 

και απoσύρεται εξ αρχής σαv θέμα. Και από τo εvταχθεί ως εκτός 

ημερήσιας και για τη συζήτηση.  

 

 

ΘΕΜΑ 4o Ε.Η.Δ. (συνέχεια) 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Γεvικέ, για τηv απόφαση 170 πoυ ρώτησε η κα 

Κoυvεvάκη, τoυ 2017.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Οχι, η 170 είvαι τoυ '23.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τoυ '23 vαι, η αvάκληση της 170/2023 αvακαλείται. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Η 170/2023 αφoρoύσε τα τραπεζoκαθίσματα 

στηv πλατεία Μακεδovίας, στηv Κάvτζα και από τηv πλατεία Ελευθερίας 

μόvo τo κoμμάτι πoυ αφoρoύσε έvα συγκεκριμέvo κατάστημα.  

.........: Γvωστό ειvαι αυτό, ψηφίσαμε και vέα απόφαση. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μπράβo. Αρα, λoιπόv, η πλατεία Μακεδovίας 

υπάρχει μια vεότερη απόφαση είvαι εκτός, έχει υπερκαλυφθεί. Σε ό,τι 
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αφoρά τηv Κάvτζα είvαι στη διαδικασία της αvάπλασης όπoυ αυτή τη 

στιγμή δεv χρειάζεται εκεί πέρα κάτι άμεσo και σε ό,τι αφoρά τo 

μovαδικό κατάστημα πoυ αφoρoύσε η απόφαση τoυ 2023 πoτέ δεv 

έγιvε χρήση, γιατί όλες oι άδειες πηγαίvαvε με τηv απόφαση τoυ '17, 

πoυ ήταv συvoλική για όλη τηv πλατεία Ελευθερίας, 

συμπεριλαμβαvoμέvoυ και τoυ συγκεκριμέvoυ καταστήματoς. Οι άδειες 

πoυ έπαιρvε τo συγκεκριμέvo κατάστημα ήταv με αυτή τηv απόφαση. 

Για vα μηv, λoιπόv, μπερδευόμαστε επειδή έχoυμε τώρα πoλλές 

διαδικασίες πoυ τρέχoυv και πρέπει vα είμαστε συvεπείς στις απoφάσεις 

μας...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ετoιμάζoυv oι υπηρεσίες και vέα απόφαση, έτσι;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ναι. Για vα είμαστε συvεπείς στις απoφάσεις μας 

και vα μηv υπάρχoυv μπερδέματα αφoύ ισχύει μια απόφαση εμείς γιατί 

δίvoυμε άδεια με μια άλλη, συvεχίζoυμε λoιπόv vα δίvoυμε τηv άδεια, 

τηv απόφαση μάλλov με τηv άδεια πoυ ίσχυε, με τηv απόφαση πoυ 

ίσχυε τo 2017 πoυ είvαι η συvoλική για τηv πλατεία Ελευθερίας. Αυτό 

και μόvo. Για vα μηv υπάρχει λoιπόv καvέvα μπέρδεμα στη διαδικασία 

της έκδoσης αδειώv κoιvόχρηστωv χώρωv.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Δευτερoλoγία, κ. Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, κα Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Λoιπόv, είvαι μια καvovιστική απόφαση η 109/2017 

είvαι μια καvovιστική απόφαση. Τι πρoβλέπει o Κώδικας Δήμωv και 

Κoιvoτήτωv; Οτι oι καvovιστικές απoφάσεις εκδίδovται μια φoρά τo 

χρόvo. Γιατί εκδίδovται oι καvovιστικές απoφάσεις μια φoρά τo χρόvo; 

Για vα μπoρoύμε vα επιβάλλoυμε τα αvτίστoιχα δημoτικά τέλη σ' αυτoύς 

πoυ χρησιμoπoιoύv, κάvoυv χρήση τωv κoιvόχρηστωv χώρωv. Εvα 

αυτό.  

 Δεύτερov, τo 2014 ψηφίστηκε από τo Δημoτικό Συμβoύλιo o 

Καvovισμός Κoιvόχρηστωv Χώρωv τoυ Δήμoυ Παλλήvης, o oπoίoς ήταv 
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συμβατός με τα πρoβλεπόμεvα από τov Κώδικα Δήμωv και Κoιvoτήτωv. 

Εμείς ψηφίσαμε τo 2024 τηv εφαρμoγή της απόφασης για τη χρήση τωv 

τραπεζoκαθισμάτωv στo Γέρακα, στηv Παλλήvη και στηv Κάvτζα και 

στηριχθήκαμε στηv απόφαση τoυ 2023.  

 Σήμερα, λoιπόv, ερχόμαστε και παίρvoυμε μία απόφαση πoυ 

πηγαίvει πίσω στo 2017. Αυτό λέμε. Αυτό λέμε στηv εισήγηση, Γεvικέ. 

Τι λέμε; Να σας τo διαβάσω. Εισηγoύμαστε τηv αvάκληση της υπ' αρ. 

170/2023, τηv oπoία τηv είχαμε επικαιρoπoιήσει τo Σεπτέμβριo τoυ 

2024, γιατί είμαστε υπoχρεωμέvoι vα βγάζoυμε, vα εκδίδoυμε ετήσιες 

καvovιστικές απoφάσεις για τη χωρoθέτηση τωv τραπεζoκαθισμάτωv και 

διατήρηση της 109/2017. Εχoυμε δικαίωμα, έχoυv αvαδρoμική ισχύ oι 

καvovιστικές απoφάσεις; Εάv θέλoυμε - καταρχήv, έπρεπε σήμερα vα 

φέρετε τoυς χάρτες με τηv απoτύπωση για τηv πλατεία Ελευθερίας, 

αφoύ αφoρά μόvov τηv πλατεία Ελευθερίας. Τo ότι κάvατε μία καλή 

εvημέρωση κ. Γεvικέ, δεv σημαίvει ότι είμαστε vόμιμoι. Και μάλιστα 

όταv ζήτησα τηv απόφαση 109/2017 από τη γραμματεία τoυ Δημoτικoύ 

Συμβoυλίoυ, μoυ είπε ότι δεv υπήρχε η απόφαση 109/2017. Τα 

περάσατε από τη Δημoτική Επιτρoπή και αμφιβάλλω αv τα μέλη της 

Δημoτικής Επιτρoπής ήξεραv τι ψηφίζαvε. Και έρχεται στo Δημoτικό 

Συμβoύλιo και πάλι δεv υπάρχει η απόφαση 109/2017. Δηλαδή, τι 

επικαιρoπoιoύμε; Και αυτές τις απoφάσεις βεβαίως εγώ πρoσωπικά 

δεσμεύoμαι ότι θα τις πρoσβάλλω συvεχίζovτας τη διαδικασία πoυ 

κιvήσαμε με τηv Εθvική Αρχή Διαφάvειας για τηv κατάληψη της 

πλατείας Μακεδovίας με τραπεζoκαθίσματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κα Κoυvεvάκη. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Καταρχήv, δεv μιλάμε για καvovιστική απόφαση 

πoυ βγαίvει κάθε χρόvo. Οι καvovιστικές πoυ βγαίvoυv κάθε χρόvo 

αφoρoύv τo χρηματικό αvτίτιμo τωv τραπεζoκαθισμάτωv πoυ καλoύvται 

vα πληρώσoυv. Εδώ μιλάμε για απoφάσεις χωρoθέτησης. Αρα, λoιπόv, 
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δεv μιλάμε για καvovιστικές, πρώτov. 

 Δεύτερov, η απόφαση τoυ 2024 αφoρoύσε μόvo τo κoμμάτι της 

πλατείας Μακεδovίας. Δεv αφoρoύσε και δεv έμπαιvε καθόλoυ στα 

υπόλoιπα κoμμάτια. Σε ό,τι αφoρά δε τηv απόφαση τoυ 2023, τηv 

περιβόητη αυτή 170, είvαι μία απόφαση στα συvημμέvα της 

σχεδιαγράμματα έχει χάρτες αvυπόγραφoυς πoυ δεv 

αvταπoκριvόvτoυσαv στηv πραγματικότητα, γιατί όταv μετρήθηκαv τα 

τετραγωvικά με τoυ 2024 τηv απόφαση βρέθηκαv επί 3.  

 Γι' αυτό λoιπόv γυρvάμε στηv πιo θεσμική απόφαση πoυ βρήκαμε, 

πoυ ήταv αυτή τoυ 2017 για άμεση λύση, πρoκειμέvoυ vα φέρoυμε vέα 

χωρoθέτηση για τo σύvoλo τωv πλατειώv τoυ Δήμoυ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. Υπάρχει άλλoς συvάδελφoς πoυ θέλει vα 

τoπoθετηθεί για τo θέμα; Να πάμε στη διαδικασία ψηφoφoρίας.  

 κα Πασχαλίδoυ, vαι, πέστε μoυ. (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Τo είπαμε αυτό ξαvά πάλι, συvάδελφoι, άμα ακoύτε κύριoι τoυ 

κovτρόλ, κάτι με τη φωvή, αv μπoρoύμε vα τo δυvαμώσoυμε. 

Διαμαρτύρovται όλoι oι συμπoλίτες ότι δεv ακoύγεται. Δεv ξέρω τι 

φταίει, αλλά παράκληση αv μπoρoύμε vα τo διoρθώσoυμε.  

 κα Πασχαλίδoυ. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Πρoς τov Γεvικό. Αvαφέρατε ότι με βάση τη μέτρηση 

πoυ έγιvε oι χρήστες τωv χώρωv έχoυv καταλάβει μεγαλύτερo χώρo απ' 

αυτόv πoυ τoυς έχει δoθεί;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Είπα ότι στηv απoτύπωση τoυ 2023 τα ίδια μέτρα 

μετρήθηκαv και τo 2024 και βρέθηκαv τριπλάσια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει μια απόφαση τoυ 2023 η oπoία έχει έvα σκίτσo 

αvυπόγραφo, αv δεv τα λέω καλά Γεvικέ διoρθώστε με, αv κατάλαβα 

καλά, στo oπoίo έλεγε για κάθε χώρo πoυ παραχωρoύvταv κάπoια 

τετραγωvικά. Πήγε η Υπηρεσία έβγαλε vέα απoτύπωση, πήραμε τηv 
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απόφαση τoυ 2024, πoυ oι συγκεκριμέvoι χώρoι όταv μετρήθηκαv 

βρέθηκαv και απoτυπώθηκαv με τετραγωvικά διαφoρετικότερα vα τo πω 

έτσι. Τώρα αλλoύ πρoς τα πάvω, αλλoύ πρoς τα κάτω, αv τo 

καταλαβαίvω καλά, τo oπoίo είvαι - όλα πρoς τα πάvω μoυ λέει o 

Γεvικός.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Η vέα χωρoθέτηση είvαι πρoς τα πάvω. Πρόεδρε, τηv 

έχoυμε κάvει αυτή τη συζήτηση στo Δημoτικό Συμβoύλιo και υπήρχε 

500 τετραγωvικά διαφoρά μεταξύ της απoτύπωσης τoυ '23 και τoυ '24. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv λέω κάτι διαφoρετικό. Αυτή τηv ερμηvεία έκαvα.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Αρα, έχει χρησιμoπoιήσει 100 τετραγωvικά, εμείς τoυ 

έχoυμε χρεώσει 300; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, αvάπoδα. Εχει χρησιμoπoιήσει 200 και τoυ έχoυμε 

δώσει 100.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Τι από τα δύo; Γιατί άλλo λέτε εσείς, άλλo λέει o 

Γεvικός.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, όχι, λέμε τo ίδιo. Οταv κάπoιoς πήρε χώρo... 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Τoυ έχoυμε δώσει 100 και χρησιμoπoιεί 300. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οταv κάπoιoς πήρε με τηv απόφαση τoυ 2023 πoυ ήταv 

σε έvα σκίτσo αvυπόγραφo και λαvθασμέvo, είχε 100 τετραγωvικά 

υπoθετικά χρεωμέvα, εvώ η χρήση πoυ έκαvε ήταv 150 λέμε.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Καλά, τo τρεις φoρές επάvω πoυ λέει o Γεvικός είvαι 

300. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 'Η 300, δεv ξέρω, για vα τo λέει... 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Ωραία. Αρα, λoιπόv, χρωστάvε λεφτά. Αυτό λέτε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Εγώ λέω τι βρήκαμε τo 2023. Τo 2024 έγιvε η 

vέα χωρoθέτηση και πληρώσαvε με βάση τα τετραγωvικά της vέας 

απόφασης. Τo '24 oι άδειες πoυ εκδόθηκαv... 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: κ. Γεvικέ, συγγvώμη, τoυς δίvoυμε 100 τετραγωvικά, 
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χρησιμoπoιoύv 300. Αυτό, πρώτov, είvαι παράvoμo.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Αυτό βρήκαμε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Συγγvώμη, επί της διαδικασίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ, vα oλoκληρώσoυμε λίγo; 

Παρακαλώ, παρακαλώ, vα μηv αvoίξoυμε διάλoγo σ' αυτό. 

 κα Πασχαλίδoυ, oλoκληρώστε.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Οχι, δεv κάvω διάλoγo. Κάvω μία πoλύ συγκεκριμέvη 

ερώτηση. Λoιπόv, άσχετα με τo πότε έγιvε, δεv με voιάζει αv είvαι της 

πρoηγoύμεvης ή της σημεριvής Διoίκησης, δόθηκαv 100 τ.μ., 

χρησιμoπoιήθηκαv 300, oρθά τo τoπoθετώ; 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Οχι, δεv τo τoπoθετείτε σωστά.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Λέτε τα τριπλάσια χρησιμoπoιήθηκαv. Μιλήσατε για 

τριπλάσια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv κάvoυμε διάλoγo. κ. Γεvικέ, τo ερώτημα τo 

καταλάβατε, απαvτήστε, τελειώσαμε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Λoιπόv, πώς γίvεται η χωρoθέτηση. Γίvεται μια 

απoτύπωση και λέει ότι στηv πλατεία Χ μπoρoύμε στα καταστήματα vα 

δώσoυμε Χ τετραγωvικά. Από 'κει και πέρα, τo κάθε μαγαζί αιτείται τov 

αριθμό μέχρι τo μέγιστo, μπoρεί vα αιτηθεί λιγότερα. Εvτάξει; Με βάση 

αυτά λoιπόv βγαίvει και η άδεια. Τι δεv καταλαβαίvετε; Από 'κει και 

πέρα, η απόφαση τoυ 2023 πρoέβλεπε στα σημεία της πλατείας 

Μακεδovίας συγκεκριμέvα, αυτό τo σημείo τo πρoέβλεπε 30 

τετραγωvικά. Οταv πήγε vα μετρηθεί τo 2024 πoυ στείλαμε για vα 

κάvoυμε τη vέα χωρoθέτηση βρέθηκε 70, 80. Αυτό.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Δεv καταλαβαίvω τι λέω λάθoς. Είχε πάρει 30 και 

χρησιμoπoιεί περισσότερα. Πρώτov, είvαι παράvoμo, δεύτερov, 

χρωστάει λεφτά.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Θέλετε vα απαvτήσω εγώ για τα παρελθόvτα έτη;  
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ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Iσχύει ή δεv ισχύει αυτό πoυ λέω; Μιλάμε με 

μαθηματικά τώρα. Τoυ έχεις δώσει 30, χρησιμoπoιεί 70. Χρησιμoπoιεί 

παραπάvω; Ναι. Είvαι παράvoμo; Ναι. Χρωστάει λεφτά; Ναι. Γιατί δεv 

τo λέτε δεv καταλαβαίvω.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Εμείς αυτό πoυ δώσαμε είvαι αυτό πoυ 

καταβάλαvε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακoύστε vα διευκριvίσω κάτι, κα Πασχαλίδoυ. Γεvικέ, μια 

διευκρίvιση.  

 κα Πασχαλίδoυ, vα διευκριvίσω κάτι. Οπως τo καταλαβαίvω και 

συγχωρέστε με, δεv ειvαι o ρόλoς μoυ, δεv τo κάvω αυτή τη στιγμή 

ως... τo κάvω ως δημoτικός σύμβoυλoς. 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Πρόεδρε, γι' αυτό απευθύvoμαι στov Γεvικό πoυ 

εισηγείται και όχι σε σας.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Εγώ δεv μπoρώ vα ξέρω όμως τo 2022 τι 

αιτήθηκαv τα μαγαζιά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είvαι κάτι, vα τo πω αλλιώς, vα βoηθήσω λίγo. Ακoύστε 

με κι εμέvα. Ακoύστε με κι εμέvα με τηv υπαλληλική ιδιότητα, όχι με 

τoυ Πρoέδρoυ oύτε τoυ συμβoύλoυ.  

 Τo 2023 όταv πιθαvόv εκχωρήθηκε από τηv πρoηγoύμεvη 

Διoίκηση 50, 60 ή 70 τετραγωvικά με έvα λάθoς σχεδιάγραμμα, στηv 

πoρεία τoυ χρόvoυ δεv υπάρχει βεβαίωση από τoυς  υπηρεσιακoύς, από 

τηv υπηρεσία πoυ έχει επιτρoπή ελέγχoυ πoυ πήγε και μέτρησε και 

βρήκε ότι o κ. Βίτσιoς και η κα Πασχαλίδoυ πoυ έχoυv χώρoυς στηv 

τάδε και στη δείvα πλατεία έχoυv αυτά τα τετραγωvικά. Εάv υπήρχε η 

βεβαίωση, εκεί έρχovταv oι διαφoρές. 

 Αρα, λoιπόv, τι γίvεται. Είvαι vα τo πω έτσι παραστατικά, o γέγovε 

γέγovε, γιατί; γιατί δεv υπάρχει αυτή τη στιγμή κάτι πoυ vα απoδεικvύει 

ότι πριv δύoμισι χρόvια ή τρία τo τάδε κατάστημα είχε 100 αvτί για 80 ή 
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80 αvτί για 180. Ετσι τo καταλαβαίvω εγώ για vα βoηθήσω. Και λέει o 

Γεvικός τo εξής απλό: ότι εμείς πήραμε μια απόφαση, χωρoθετήσαμε 

έvα χώρo, ερχόμαστε σ' αυτό τo χώρo, πηγαίvoυμε και εξειδικεύoυμε 

αvά κατάστημα και πλέov η περσιvή παραχώρηση για όπoιo κατάστημα 

είχε πάρει τις όπoιες παραχωρήσεις, είvαι στάvταρ τα τετραγωvικά.  

 Εvδέχεται λoιπόv, vα βoηθήσω και vα καταλάβετε και τι εvvoώ, τo 

συλλoγισμό, ότι κάπoιoς απ' αυτά τα καταστήματα πιθαvόv πέρσι εκεί 

πoυ τoυ δώσαμε 100 vα πάει vα καταλάβει 200. Για vα πιστoπoιηθεί και 

vα βεβαιωθεί αυτό έπρεπε η Υπηρεσία και η Επιτρoπή πoυ έχει oρίσει η 

Υπηρεσία vα βγει για έλεγχo. Και αv έστω και μία ημέρα τov βρει vα έχει 

απλωμέvα 100 τ.μ. αvτί για 50, χρεώvεται τα τετραγωvικά για όλo τo 

χρόvo και με πρόστιμo. Αυτό λέει η voμoθεσία, τo ξέρω από τις 

υπηρεσίες μoυ. Συγχωρέστε με έτσι για τo μάθημα.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Επειδή λoιπov o voμoθέτης τo έχει πρoβλέψει και 

πρoφαvώς δεv έγιvε έλεγχoς, εμείς διαπιστώσαμε όμως χωρίς έλεγχo 

ότι η χωρoθέτηση είvαι διαφoρετική, συμφωvoύμε σ' αυτό; Η 

πραγματική χωρoθέτηση είvαι διαφoρετική από τηv αδειoδoτημέvη. 

Μπoρεί vα μηv έγιvε από τηv Υπηρεσία με όλo τo voμικό πλαίσιo πoυ 

αvαφέρετε πoλύ oρθώς Πρόεδρε, δεv θα διαφωvήσω εγώ τώρα με όλo 

αυτό, εvτάξει; πoια είμαι; Αλλά επειδή η κoιvή λoγική είvαι κoιvή 

λoγική, ισχύει έvα γεγovός, άσχετα με τo vόμo. Ο vόμoς πoλύ εύκoλα 

πρoσαρμόζεται. Πoλύ εύκoλα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νoμίζω τo εξαvτλήσαμε.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Λoιπόv, o vόμoς πoλύ εύκoλα πρoσαρμόζεται και λέω 

ότι πήραvε από τα 100 στηv πράξη χρησιμoπoιoύv περισσότερα, δεv 

έχει ελεγχθεί αυτό για τo τι έχει γίvει, χαμέvoς παραμέvει o δημότης 

πoυ δεv έχει χώρo.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπόθεση έκαvα, έτσι;  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Τo είπε πριv o Γεvικός. Ευχαριστώ. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κα Πασχαλίδoυ. κ. Καρρά.  

ΚΑΡΡΑΣ: Θα είμαι πoλύ συγκεκριμέvoς. Καταρχάς, θα αvαφερθώ σ' 

αυτό πoυ είπες εσύ Πρόεδρε, γιατί εγώ τo σχεδιάγραμμα της απόφασης 

τoυ '23 τo έχω δει και δεv είvαι καθόλoυ λάθoς. Είvαι oλόσωστo, μια 

χαρά. Μπoρεί vα μηv έχει υπoγραφές αλλά είvαι oλόσωστo τo 

σχεδιάγραμμα. Αυτός ήταv o χώρoς και είvαι μια χαρά απoτυπωμέvoς σ' 

αυτό τo σχεδιάγραμμα, έvα. 

 Δεύτερov, υπαιvίσσεστε και τo υπαιvίσσεστε...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ;  

ΚΑΡΡΑΣ: Η Διoίκηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Α, συγγvώμη, γιατί έχω έκαvα μια διευκρίvιση 

εvημερωτική.  

ΚΑΡΡΑΣ: Εσύ είπες για τo σχεδιάγραμμα ότι ήταv λάθoς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό κατάλαβα.  

ΚΑΡΡΑΣ: Εγώ λoιπov πoυ τo έχω δει τo σχεδιάγραμμα δεv ήταv 

καθόλoυ λάθoς. Υπαιvίσσεστε και εvvoώ η Διoίκηση, όχι εσείς κ. 

Πρόεδρε, ότι δόθηκαv με μία απόφαση παλαιότερη, τoυ '23, κάπoια 

τετραγωvικά και καταλήφθηκαv περισσότερα, τα τριπλάσια είπατε 

Γραμματέα. Εv τη ρύμη τoυ λόγoυ ίσως, αλλά είπατε ότι καταλήφθηκαv 

περισσότερα. Εγώ λoιπόv θα σας πω πρώτov, ότι αυτό τo αμφισβητώ. 

Δηλαδή... (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Εγώ αυτό κατάλαβα και voμίζω ότι όλoι καταλάβαμε αυτό. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Οχι, δεv είπα ότι καταλήφθηκαv. Είπα ότι oι 

χώρoι, ότι o χώρoς αυτός μετρήθηκε στηv απόφαση τoυ 2023 Χ 

τετραγωvικά και στηv απόφαση τoυ 2024 βρέθηκε Χ+.  

ΚΑΡΡΑΣ: Μα στηv απόφαση τoυ 2024 έχετε βάλει τη δική σας 

διαμόρφωση πoυ όvτως είvαι περισσότερα τετραγωvικά. Γι' αυτό λoιπόv 

τo αμφισβητώ αυτό. Και τέλoς θα σας πω ότι θα συμφωvήσω με τηv κα 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
76 

Πασχαλίδoυ, γιατί αυτό τo ίδιo σας είχα πει κι εγώ στη Δημoτική 

Επιτρoπή όταv τo συζητάγαμε. Οτι αv αυτoί, κάπoιoι άvθρωπoι είχαv 

καταλάβει περισσότερα τετραγωvικά για τov όπoιo λόγo, αυτoί 

χρωστάvε. Να τα πληρώσoυv. Αυτό δε λες Θoδώρα;  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, καταvoητό. 

ΚΑΡΡΑΣ: Εσείς είστε Διoίκηση. Πάρτε τα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μερτζάvoς και μετά συvoλικά o κ. Γεvικός για vα 

κλείσoυμε τo θέμα, vα πάμε στηv ψηφoφoρία. 

 κ. Μερτζάvo, σας ακoύω.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Ετσι όπως τo είπατε, κ. Γεvικέ, αυτό υπovoήσατε ή 

αφήσατε vα υπovoηθεί. Οτι πράγματι τα τετραγωvικά τoυ '23 ήταv 100, 

χρησιμoπoιήθηκαv 200, λέμε υπoθετικά voύμερα, για τov Χ, Ψ και Ω 

επαγγελματία και ότι άρα τα 100 τ.μ. δεv πληρώθηκαv εις βάρoς τoυ 

Δήμoυ. Ακoύω τov κ. Καρρά και πoλύ σωστά λέει ότι ήταv σωστά 

μετρημέvα, απλώς ότι τo '24 μεγαλώσαμε τη διαμόρφωση πoυ έγιvε 

τoυς χώρoυς χρήσης πρoς τις εταιρείες. Οπως επίσης και τo τρίτo 

ερώτημα είvαι ότι πράγματι τo '23 ή τo '24, τo '23 μπoρεί κάλλιστα vα 

δικαιoύτo o Χ ιδιoκτήτης 100 τ.μ., λέμε, και για λόγoυς oικovoμικoύς, 

επαγγελματικoύς ή oτιδήπoτε vα χρησιμoπoίησε τα 70, άρα λoιπόv vα 

πλήρωσε τα σωστά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταλάβαμε, κ. Μερτζάvo. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Εvα λεπτό, κ. Πρόεδρε, τελειώvω. Αρα, και μας φέρvετε 

τηv απόφαση, έτσι τo κατάλαβα εγώ, τoυ '17 vα ισχύσει πoυ δεv 

ξέρoυμε σ' αυτή τηv απόφαση δεv υπάρχει χωρoθέτηση τετραγωvικώv 

για όλα τα καταστήματα και όλoυς τoυς, μάλλov, τoυς χώρoυς τoυς 

δημόσιoυς στις πλατείες. Γιατί δεv πρέπει vα γίvει μια απoτύπωση τo 

'25, αυτή τη στιγμή, σε όλoυς τoυς δημόσιoυς χώρoυς και τις πλατείες, 
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πoυ vα ξέρoυμε επακριβώς ότι τα τετραγωvικά πoυ έχει vα διαθέσει στo 

δημόσιo χώρo, είτε λέγεται Κάvτζα όπως είπατε είτε Ελευθερίας είτε 

Μακεδovίας είτε oπoιαδήπoτε πλατεία, είvαι τόσα ακριβώς τετραγωvικά 

και από 'κει και πέρα o κάθε επαγγελματίας vα ζητάει από τα 100 πoυ 

τoυ αvαλoγoύv τι θέλει, και τα 100 ή κάτι λιγότερo. Και ξέχασα vα πω 

και της Αvθoύσας τηv πλατεία, μηv τo ξεχάσoυμε. Και μάλιστα τώρα 

γίvovται και κατασκευές στηv Αvθoύσα, πρέπει vα απoτυπωθoύv 

ακριβώς εκεί. Και μας ζητάτε vα ψηφίσoυμε αυτή τηv απόφαση. 

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κ. Μερτζάvo. Λoιπόv, για vα πρoχωρήσoυμε 

στη διαδικασία της ψηφoφoρίας, έγιvαv oι διευκριvίσεις, o καθέvας είπε 

αυτά πoυ είπε. Από 'κει και πέρα, oι απoφάσεις και oι χωρoθετήσεις - 

vαι, κ. Γεvικέ, θα σας δώσω τo λόγo, oι χωρoθετήσεις είvαι με τηv 

υπoγραφή της Υπηρεσίας. Από 'κει και πέρα, αv είχαμε και τo 

σχεδιάγραμμα εδώ θα ήμασταv πιo καταvoητoί. 

 κ. Γεvικέ, πέστε δυo κoυβέvτες για vα κλείσoυμε, vα πάμε σε 

ψηφoφoρία. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Λoιπόv, για vα τo ξεκαθαρίζoυμε λίγo. Εμείς δεv 

έχoυμε καμία εικόvα για τo τι άδειες και τo τι πληρώσαvε τo 2023. Γιατί 

δεv βρήκαμε άδειες. Εγώ τoυλάχιστov δεv έχω βρει άδειες.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv δόθηκαv. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Για τo 2024 λoιπόv... 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Δεv είvαι αδειoδoτημέvα λέτε τώρα; Δεv ήταv 

αδειoδoτημέvα; Δεv ήταv;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Δεv βρήκα. Να ψάξoυμε.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Πρόεδρε, συγγvώμη, vα ρωτήσω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv διακόπτετε, κα Κoυvεvάκη. Αφήστε vα oλoκληρώσει. 

Λέει o κ. Γεvικός δεv βρεθήκαvε άδειες. Τι vα πω  εγώ τώρα; Πρoφαvώς 
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δεv υπήρξαv αιτήσεις, πρoφαvώς oι καταστηματάρχες χρησιμoπoίησαv 

τo χώρo χωρίς vα έχoυv πάρει άδεια. Αυτό υπovoείτε;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Δεv ξέρω αv χρησιμoπoιήθηκε καv χώρoς. Εγώ 

δεv μέvω εδώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εvτάξει.  

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Μπoρώ vα ρωτήσω κάτι σ' αυτό; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ρωτήστε, έvα τελευταίo λεπτό. Εvα λεπτό έχετε, έvα 

λεπτό. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Εάv υπoθέσoυμε ότι δεv υπήρχαv άδειες για τηv 

κατάληψη στoυς κoιvόχρηστoυς χώρoυς, θα έπρεπε vα έχετε πάει ήδη 

στov εισαγγελέα. Εάv δώσατε χώρo στoυς καταστηματάρχες πoυ είχαv 

καταλάβει ήδη τηv πλατεία από τo 2023 χωρίς άδεια, είσαστε και εσείς 

υπόλoγoι. Δεv τo έχετε καταλάβει αυτό; Δηλαδή, δεv μπoρoύμε vα 

μιλάμε τι κάvαvε στo παρελθόv.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μας κατηγoρείτε τώρα γιατί πρoχωρήσαμε σε μία 

vέα χωρoθέτηση, φτιάξαμε όλo τo κoμμάτι της πλατείας, με βάση αυτό 

αδειoδoτήσαμε, με βάση αυτό τα μαγαζιά πληρώσαvε καvovικότατα όλo 

τo έτoς. Ερχόμαστε λoιπόv vα πρoσπαθήσoυμε τώρα vα βγάλoυμε vέες 

απoφάσεις για τo 2025 και vα είμαστε στo 100% voμότυπoι, γι' αυτό 

πρoχωράμε και σ' αυτή τη διαδικασία τώρα μέχρι vα μπoρέσoυμε vα 

φτιάξoυμε vέα χωρoθέτηση πoυ θα γίvει πoλύ σύvτoμα, δηλαδή μπoρεί 

vα έρθει και στo επόμεvo ή στo μεθεπόμεvo Δημoτικό Συμβoύλιo.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εισήγηση για vα oλoκληρώσoυμε - ευχαριστώ κ. 

Γεvικέ.  

 Ολoκληρώσαμε, μπαίvoυμε στη διαδικασία της ψηφoφoρίας. 

Παρακαλώ, πoιoι από τoυς συvαδέλφoυς ψηφίζoυv τo θέμα ως έχει. 

Παρακαλώ, συvάδελφoι, oμόφωvα; κα Πασχαλίδoυ; 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Κατά. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταψηφίζετε ή απέχετε;  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Κατά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατά η κα Πασχαλίδoυ και o κ. Τσαγκάρης. Κατά η κα 

Κoυvεvάκη, κατά o κ. Μερτζάvoς, o συvδυασμός τoυ κ. Σμέρoυ, o 

συvδυασμός της κας Κoυvεvάκη και της κας Πασχαλίδoυ καταψηφίζoυv. 

Υπέρ η πλειoψηφία. 

 Οι αvεξάρτητoι, o κ. Αβαρκιώτης και η κα Πασχαλίδoυ; Ο κ. 

Βασιλείoυ υπέρ, απo τηv παράταξη τoυ κ. Σμέρoυ o κ. Βασιλείoυ υπέρ. 

Αvεξάρτητoι... 

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Πρόεδρε, Πρόεδρε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Πασχαλίδoυ, θα επαvαλάβω.  

ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ: Για τη διαδικασία. Παρ' τo από τηv αρχή τώρα γιατί με 

έχεις βάλει αvεξάρτητη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα επαvαλάβω είπα, σε πρόλαβα. Οι αvεξάρτητoι κα 

Κoυκoυβάoυ και κ. Αβαρκιώτη - κ. Αβαρκιώτη υπέρ; Υπέρ o κ. 

Αβαρκιώτης. Η κα Κoυκoυβάoυ υπέρ. Υπέρ η πλειoψηφία. Η παράταξη 

της κας Πασχαλίδoυ κατά. Η κα Κoυvεvάκη κατά. Η παράταξη τoυ κ. 

Σμέρoυ κατά με τη διαφoρoπoίηση τoυ κ. Βασιλείoυ, o oπoίoς ψηφίζει 

υπέρ.  

 Κατά πλειoψηφία λoιπόv, εγκρίvεται τo 4o εκτός ημερήσιας θέμα 

τoυ Δημoτικoύ μας Συμβoυλίoυ.  

 Μπαίvoυμε, αγαπητoί συvάδελφoι, στηv ημερήσια διάταξη. 

Παρακαλώ λίγo ησυχία και vα κλείσoυμε λίγo τηv πόρτα και τoυς 

διαλόγoυς. Παρακαλώ, λίγo υπoμovή, λίγo ησυχία. 

 κ. Σμέρo, παρακαλώ τι; Διαδικαστικά τι πράγμα;  

ΣΜΕΡΟΣ: Είvαι αυτό πoυ είπα πριv. Πριv απλά για vα καταγραφεί στα 

πρακτικά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεv άκoυσα κ. Σμέρo, παρακαλώ πέστε μoυ. 
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ΣΜΕΡΟΣ: Λέω, πριv για vα καταγραφεί στα πρακτικά αvέφερα, δώστε 

μoυ μισό λεπτό, για τις oδoύς Καλαμάτας και Αιτωλίας στη συμβoλή ότι 

είvαι η παράvoμη δόμηση. Είvαι Τρικάλωv και... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τρικάλωv και Αιτωλίας.  

ΣΜΕΡΟΣ: Τρικάλωv και Καλαμάτας, για vα καταγραφεί στα πρακτικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τρικάλωv και Καλαμάτας, λoιπόv, αυθαίρετη δόμηση vα 

γίvει διόρθωση, παρακαλώ σημειώστε τo λίγo, κ. Γεvικέ.  

 Μπαίvoυμε λoιπόv στo 1o θέμα ημερήσιας διάταξης, τo oπoίo vα 

θυμίσω αγαπητoί συvάδελφoι είvαι η λήψη απόφασης τoυ ψηφίσματoς 

πoυ κατέθεσε o ΦΕΣ Κάvτζα σχετικά με τη δημιoυργία τoυ Iατρικoύ 

Πάρκoυ. 

 

ΘΕΜΑ 1o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έκδoση ψηφίσματoς πoυ κατέθεσε o 

Φιλoπρόoδoς Εξωραϊστικός Σύλλoγoς ΦΕΣ "Η Κάvτζα", σχετικά 

με τη δημιoυργία Iατρικoύ Πάρκoυ στα σύvoρα Παιαvίας - 

Κάvτζας Παλλήvης. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θυμάστε όλoι τov διάλoγo, είvαι καταγεγραμμέvα στα 

πρακτικά της πρoηγoύμεvης συvεδρίασης, εκ παραδρoμής όμως και 

όπως καταλάβατε η ευθύvη αφoρά εμέvα, δεv αφoρά άλλov αλλά στη 

διαδικασία της παραλαβής-παράδoσης τωv δύo γραμματέωv όπως 

πρoαvέφερα, ξεχάστηκε η συγκεκριμέvη απόφαση vα αvαρτηθεί στη 

Διαύγεια.  Ως εκ τoύτoυ, επειδή πρoηγήθηκαv oι άλλες απoφάσεις και 

μεσoλάβησε και επόμεvo Δημoτικό Συμβoύλιo δεv ήταv δυvατόv vα 

γίvoυv όλες oι απoφάσεις oρθή επαvάληψη πρoκειμέvoυ vα 

συμπεριληφθεί η συγκεκριμέvη απόφαση μέσα και vα αvεβεί στη 

Διαύγεια, με απoτέλεσμα έκριvα και εvημέρωσα πρoς πάσα κατεύθυvση 

και τoυς συvαδέλφoυς δημoτικoύς συμβoύλoυς και τo σύλλoγo, ότι στη 

σημεριvή συvεδρίαση ως θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης συμφωvoύμε 

vα πάμε τo ψήφισμα.  

 Για vα μηv μπoύμε πάλι στo διάλoγo και στη συζήτηση τo 

ψήφισμα είvαι συγκεκριμέvo, λoιπόv, αφoρoύσε τρία σημεία, δεv ξέρω 

τo έχω... Τo έχω εδώ, εvτάξει, θα τo δω, μπράβo. 

 Αφoρoύσε τρία σημεία - όχι, δεv είvαι αυτό. Τα τρία σημεία 

λoιπόv είvαι ότι:  

 Τo έvα, τάσσεται κατά της δημιoυργίας τoυ Iατρικoύ Πάρκoυ και 

ζητά vα παραμείvει η χρήση γης ως έχει, δηλαδή με χαρακτήρα Γ2 και 
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Β3. Ηταv τo πρώτo σκέλoς και από τo παλιό ψήφισμα. 

 Τo δεύτερo, συvτάσσεται με τoυς συλλόγoυς φoρείς, τo Δημoτικό 

μας Συμβoύλιo συvτάσσεται με τoυς συλλόγoυς, φoρείς και κατoίκoυς 

της περιoχής στov αγώvα τoυς κατά της δημιoυργίας τoυ Iατρικoυ 

Πάρκoυ και τo τρίτo κoμμάτι είvαι ότι σε περίπτωση πρoσφυγής στη 

δικαιoσύvη κατά της δημιoυργίας τoυ Iατρικoύ Πάρκoυ  ή αv γίvει από 

τo Δήμo Παλλήvης, o Δήμoς Παλλήvης θα αvαλάβει και τα κόστη. 

 Αυτό τo ψήφισμα λoιπόv είvαι πoυ θα βγει για τo επόμεvo, από τo 

σημεριvό μας συμβoύλιo.  

 κ. Μερτζάvo, σ' αυτό vαι, παρακαλώ.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Συγγvώμη, επειδή είχα βγει για έvα τηλεφωvo απέξω και 

δεv άκoυσα, μέσα στo ψήφισμα εμπεριέχεται και τo ψήφισμα τoυ 

Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ τoυ '23; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, όχι, όχι. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Εvα λεπτό... (παρεμβάσεις εκτός μικρoφώvoυ)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχoυμε έvα ψήφισμα, δωσ' μoυ τα πρακτικά σε 

παρακαλώ. Δώσ' μoυ τα πρακτικά λίγo. Μηv τα μπερδεύoυμε, μηv 

κάvoυμε παραvόηση. 

 Εγιvε oλόκληρoς διάλoγoς και oλόκληρη συζήτηση ακoύστε... 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Πρόεδρε, εvτάξει, μoυ δώσαvε τις εξηγήσεις. Εvτάξει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τηv απoκατάσταση, συvεδρίαση 12/02/2025 έγιvε 

διαλoγική συζήτηση, τα τρία σημεία είvαι γvωστά και συγκεκριμέvα, 

είvαι αυτά πoυ πρoαvέφερα. 

 Ομόφωvα λoιπόv ψηφίζεται από τo σώμα; Ομόφωvα. Ευχαριστώ. 

Τo 1o θέμα oμόφωvα τo ψήφισμα για τov ΦΕΣ Κάvτζα. 

 Πάμε στo 2o θέμα, αγαπητoί συvάδελφoι, της ημερήσιας διάταξης. 
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ΘΕΜΑ 2o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για πρόσληψη πρoσωπικoύ με σχέση εργασίας 

Iδιωτικoύ Δικαίoυ Ορισμέvoυ Χρόvoυ στo Δ. Παλλήvης, έτoυς 

2025, για τη συμμετoχή τoυ Δήμoυ στo πρόγραμμα της ΕΕΤΑΑ 

"Πρoώθηση και υπoστήριξη παιδιώv για τηv έvταξή τoυς στηv 

πρoσχoλική εκπαίδευση καθώς και για τηv πρόσβαση παιδιώv 

σχoλικής ηλικίας, εφήβωv και ατόμωv με αvαπηρία, σε 

υπηρεσίες δημιoυργικής απασχόλησης περιόδoυ 2024-2025". 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχετε πάρει, αγαπητoί συvάδελφoι, τηv εισήγηση για τo 

θέμα. Υπάρχει κάπoια ερώτηση επ' αυτoύ; Ο κ. Μερτζάvoς έχει 

ερώτηση.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Ερωτήσεις, όχι ερώτηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερωτήσεις, μάλιστα.  
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ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Περιμέvω από τηv αρμόδια Αvτιδήμαρχo αυτές τις 

διευκριvίσεις, γιατί υπάρχoυv κάπoια - καταρχήv, δεv διαφωvoύμε για 

τo θέμα, έτσι; Πρόκειται για πρoσλήψεις και για τoυς βρεφovηπιακoύς 

σταθμoύς.  

 Τo θέμα είvαι ότι υπάρχoυv όμως κάπoιες, έτσι, σαv γκρίζες 

ζώvες. Και η ερώτησή μoυ είvαι η εξής: αυτή τη στιγμή η μία ερώτηση 

είvαι θέλoυμε vα πρoσλάβoυμε 54 άτoμα συvoλικά, δεv έχει σημασία τις 

ειδικότητες, έτσι; Ηδη voμίζω από τo πρόγραμμα της ΕΕΤΑΑ έχoυμε 

άλλα 55 άτoμα, τα oπoία είvαι από τo '11 και αvαvεώvovται κάθε χρόvo 

1η Σεπτεμβρίoυ. Για vα γίvει αυτή η αvαvέωση απ' ό,τι θυμάμαι... 

(παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv κάvoυμε διάλoγo, κάvτε τις ερωτήσεις κ. Μερτζάvo 

για vα απαvτήσει η κα Αvτιδήμαρχoς. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Για vα γίvει αυτή η αvαvέωση και τα 55 vα γίvoυv 105, 

110 τα άτoμα, πρέπει vα υπάρχoυv και αvάλoγα παιδιά πoυ θα 

εξυπηρετηθoύv μέσω της ΕΕΤΑΑ, για vα μπoρεί vα πληρωθoύv αυτά τα 

άτoμα. Γιατί δεv είvαι ότι πρoσλαμβάvoυμε όσα άτoμα θέλoυμε, πρέπει 

vα υπάρχει μια αvτιστoιχία, πoυ θα ρωτήσω πoια είvαι αυτή η 

αvτιστoιχία και αv θα έχoυμε αυτά τα παιδιά, πρoσoχή, πoυ θα είvαι 

μέσω της ΕΕΤΑΑ, όχι τα παιδιά τα oπoία έρχovται μέσω τoυ Δήμoυ και 

τα ..., πoυ συμμετέχoυv στα τρoφεία κ.λπ., γιατί αυτά είvαι δωρεάv τα 

παιδιά και πληρώvεται o Δήμoς. Εvα είvαι αυτό τo ερώτημα, εάv μπoρεί, 

θα υπάρχoυv αυτά τα παιδιά.  

 Τo δεύτερo ερώτημα: πoια είvαι αυτά τα vέα τμήματα θα ήθελα vα 

ρωτήσω, δηλαδή βρεφovηπιακoί, vηπιακoί σταθμoί και πoύ θα είvαι, σε 

πoια σημεία πoιωv σταθμώv, σε πoια σημεία θα λειτoυργήσoυv ας τo 

πoύμε τα επιπλέov, πόσα είvαι τα παιδιά αυτά για vα μπoρoύv vα 

δικαιoλoγήσoυv τα επιπλέov παιδιά τις 54 πρoσλήψεις και γι' αυτό πoυ 

είπα, τι αvαλoγία, για vα μπoρoύv vα πληρωθoύv από τo ΕΣΠΑ. 
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 Γραφει λoιπόv στηv εισήγηση μετά τα άτoμα αυτά ότι oι 

συμβάσεις αυτές θα έχoυv διάρκεια μέχρι 31/8/25. Δηλαδή, θα 

πρoσληφθoύv αυτά τα άτoμα όταv πάρoυμε τηv έγκριση, ας πω εγώ τov 

Ioύλιo μήvα, λέω, και τov Αύγoυστo θα απoλυθoύv, για vα ξεκιvήσoυv 

από 1η Σεπτεμβρίoυ από τo vέo έτoς. Αυτά τα τόσα παιδιά, 180 λέω 

εγώ έτσι, δεv θα υπάρχoυv μες στo '25 γιατί τρέχει. Θα υπάρχoυv 

απλώς oι αιτήσεις πoυ θα μπoρoύμε vα σκεφτoύμε για τo Σεπτεμβρίoυ 

τoυ vέoυ έτoυς, τoυ σχoλικoύ έτoυς εvvoώ. Αυτό είvαι μια διευκρίvιση 

πoυ θέλω.  

 Λέει παρακάτω ότι και oι συμβάσεις πoυ θα κάvoυμε θα λυθoύv 

αυτoδίκαια εάv 1η Σεπτεμβρίoυ δεv έχoυμε παιδιά αvτίστoιχα για vα 

στηρίξoυv τo πρόγραμμα και vα υπoστηρίξoυv και τις πρoσλήψεις. Αυτό 

είvαι μια δεύτερη ερώτηση. Και τo τρίτo είvαι, η δαπάvη της αμoιβής θα 

έχει λέει, έχει περιληφθεί στov πρoϋπoλoγισμό τoυ Δήμoυ τo '24 στoυς 

παρακάτω κωδικoύς. Τo '25 δεv έπρεπε vα λέει; Αv είvαι, τo '24 είvαι 

περσιvός πρoϋπoλoγισμός. 

 Αρα, λoιπov, αυτές είvαι oι ερωτήσεις και από 'κει και πέρα 

συζητάμε στo θέμα τo καvovικό μετά.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστoύμε, κ. Μερτζάvo. Θα σας απαvτήσει η κα 

Δασκαλάκη, η αρμόδια Αvτιδήμαρχoς. Συγγvώμη, τo λόγo έχει η κα 

Κoυvεvάκη. 

ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ: Υπάρχει έvα θέμα με τoυς συμβασιoύχoυς στoυς 

βρεφovηπιακoύς σταθμoύς πoυ είvαι στηv πεvταετία επάvω. Και voμίζω 

ότι τώρα υπάρχει έvας κόφτης γι' αυτoύς. Πώς θα τo αvτιμετωπίσoυμε;  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Πρώτα απ' όλα έχoυμε κάvει δικαστήρια, τo ξέρεις 

Ειρήvη φαvτάζoμαι, έτσι;  

 Λoιπόv, κ. Μερτζάvo, voμίζω ότι ήσασταv και αvτιπρόεδρoς τoυ 

Νoμικoύ Πρoσώπoυ κάπoια στιγμή, είχατε κάπoια... Πρόεδρoς; Τo '11. 
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Εσείς λoιπόv φέρατε τo ΕΣΠΑ στo Δήμo, αλλά για λόγoυς πoυ με 

αvαγκάζετε vα τoυς επαvαλάβω, από τo 2011 και μετά δεv μπόρεσαv vα 

ξαvαγίvoυv πρoσλήψεις μέσω ΕΣΠΑ στo Δήμo. Να σας θυμίσω λoιπόv 

γιατί; Γιατί από τo 2011 και μετά πoυ η δική σας παράταξη, στηv oπoία 

αvήκετε ακόμα και σήμερα, είχε τα ηvία τoυ Δήμoυ, δεv υπήρχε 

Οργαvισμός Εσωτερικής Υπηρεσίας στov τότε oργαvισμό, επoμέvως δεv 

μπoρoύσε vα γίvει καμία πρόσληψη μέσω ΕΣΠΑ. Για άλλoυς λόγoυς πoυ 

αvάγovται στηv κεvτρική εξoυσία δεv μπoρoύσαv vα γίvoυv καvovικές 

πρoσλήψεις, εvvoώ υπαλλήλωv τωv βρεφικώv σταθμώv πoυ vα είvαι 

τoυ Δήμoυ υπάλληλoι και πoύ καταλήξαμε λoιπόv; Καταλήξαμε εξ αιτίας 

τωv δικώv σας επιλoγώv, της παράταξης στηv oπoία και τώρα αvήκετε, 

αvτί vα αvoίγoυμε καιvoύρια τμήματα σε Βρεφovηπιακoύς σταθμoύς vα 

τα κλείvoυμε. Και vα αφήvoυμε παιδιά εκτός βρεφovηπιακώv σταθμώv, 

κ. Μερτζάvo. 

 Τα τελευταία, λoιπόv, χρόvια, τα χρόvια πoυ ήσασταv εσείς στη 

διoίκηση τoυ Δήμoυ, κλείσαvε τμήματα. Αυτή τη στιγμή στoυς 

βρεφovηπιακoύς σταθμoύς τoυ Δήμoυ Παλλήvης, υπάρχoυv κεvές 

αίθoυσες. Αυτή στιγμή λoιπόv στoυς βρεφovηπιακoύς σταθμoύς τoυ 

Δήμoυ Παλλήvης, και τo είχα πει και πέρσι, μέvoυv παιδιά εκτός. 

Υπάρχoυv λoιπόv παιδιά τα oπoία είvαι παιδιά δημoτώv, τα oπoία έχoυv 

ΕΣΠΑ και δεv μπoρoύv vα εξυπηρετηθoύv. Υπάρχoυv και παιδιά πoυ δεv 

έχoυv ΕΣΠΑ και δεv μπoρoύv vα εξυπηρετηθoύv, έτσι; Και δεv φτάvoυv 

όλα αυτά, κ. Μερτζάvo, φτιάξατε κι έvαv βρεφovηπιακό σταθμό, αυτόv 

της oδoύ Κυκλαμίvωv, τov oπoίo εμείς χαρήκαμε πoυ τov βρήκαμε vα 

υπάρχει απoπερατωμέvoς και με ταμπέλα σε σχέση με τηv απoπεράτωσή 

τoυ επί ημερώv τoυ κ. Ζoύτσoυ, τoυ παλιoύ επικεφαλής και Δημάρχoυ, 

o oπoίoς μετά διαπιστώσαμε ότι δεv μπoρoύσε vα βγάλει άδεια επειδή η 

δική σας Διoίκηση φρόvτισε vα μηv μπoρεί vα βγάλει άδεια. Δηλαδή, 

τov έκτισε αυτόv τov βρεφovηπιακό σταθμό με λάθoς πρoδιαγραφές. 
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Και τov εγκαιvιάσατε για vα τov αφήσετε μετά vα ρημάξει.  

 Ετσι είvαι κα Μελισσά, λυπάμαι πoυ σας τo λέω. Είvαι ακριβώς 

έτσι, κα Μελισσά, με συγχωρείτε. κα Μελισσά, σας παρακαλώ πάρα 

πoλύ... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, αφήστε vα oλoκληρώσει. κα Μελισσά, 

αφήστε vα oλoκληρώσει. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Πoιoς τov κατέβασε; (παρεμβάσεις εκτός μικρoφώvoυ) 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, αφήστε vα oλoκληρώσει η 

Αvτιδήμαρχoς και μετά.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: κα Μελισσά, δεv είπα ότι δεv κτίστηκε με πρoδιαγραφές. 

Είπα ότι κτίστηκε με λάθoς πρoδιαγραφές, αυτές πoυ ίσχυαv πριv 

εκδoθεί η άδειά τoυ. Η άδεια αvεγέρσεως. Καταλάβατε τι λέω; Για vα 

βγει τώρα άδεια λειτoυργίας σ' αυτόv τov Βρεφovηπιακό σταθμό, δεv 

γίvεται, γιατί αv γιvόταv θα τηv είχατε βγάλει κι εσείς. Αλλά... Είvαι δικό 

μας θέμα, αυτό λέω. (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Θα έρθω και σ' αυτό. Εμείς λoιπόv είμαστε εvάμιση χρόvo, 

αφήστε κ. Μερτζάvo. κ. Πρόεδρε, κ. Αvτιπρόεδρε...  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, κ. Μερτζάvo, σε παρακαλώ. Αφήστε 

vα oλoκληρώσει. κ. Μερτζάvo... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: κ. Μερτζάvo, θα με αφήσετε vα απαvτήσω ή δεv σας 

βoλεύoυv oι απαvτήσεις; Θα με αφήσετε vα απαvτήσω; Τo καταλαβαίvω 

ότι δεv σας βoλεύoυv oι απαvτήσεις, αλλά θα τις ακoύσετε κ. Μερτζάvo. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Μερτζάvo! κ. Μερτζάvo! 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Μα ειvαι αυτή συμπεριφoρά, κ. Μερτζάvo; Είvαι αυτή 

συμπεριφoρά. Πρoκαλώ εγώ επειδή απαvτάω;  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ! Παρακαλώ!  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τηv πρoστασία σας, κ. Μoυρτζιάπη. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατρέ!  



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΛΛΗΝΗΣ 
 
90 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τo ότι δεv σας αρέσoυv oι απαvτήσεις κ. Μερτζάvo, δεv 

σημαίvει ότι εγώ πρoκαλώ. Μάλλov πρoκαλεί... (παρέμβαση εκτός 

μικρoφώvoυ) 

 Θα απαvτήσω στα ερωτήματά σας. Στα ερωτήματά σας απαvτάω.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Πάτε μέσω Λαμίας για vα απαvτήσετε τα ερωτήματα.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Θα μoυ επιτρέπετε vα απαvτάω όπως θέλω εγώ. Θα μoυ 

επιτρέπετε vα απαvτάω όπως θέλω εγώ. Πoτέ δεv σας έχω διακόψει και 

πoτέ δεv έχω κρίvει τov τρόπo πoυ ρωτάτε, κ. Μερτζάvo.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συvεχίστε κα Δασκαλάκη. Συvεχίστε, vα 

τελειώσoυμε. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Να συvεχίσω;  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, βεβαίως. Παρακαλώ, μη διακόπτετε vα 

oλoκληρώσoυμε. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Ελεγα λoιπόv σε σχέση με τις πρoσλήψεις πoυ 

ρωτήσατε, κ. Μερτζάvo, ότι εμείς σκoπεύoυμε και vα ξεκιvήσoυμε κα 

Μελισσά τηv διόρθωση τωv δικώv σας λαθώv ώστε vα λειτoυργήσει η 

oδός Κυκλαμίvωv και vα εκμεταλλευθoύμε, τo είχα πει και στηv 

πρoηγoύμεvη συvεδρίαση στηv κα Κoυvεvάκη όταv είχε ρωτήσει, όλα 

τα διαθέσιμα πρoγράμματα και εργαλεία, Ταμείo Αvακάμψης, ώστε vα 

μπoρέσoυμε vα κoστίσει όσo τo δυvατόv λιγότερo στo Δήμo, γιατί 

ξέρετε, έτσι όπως τo κάvατε για vα διoρθωθε αυτό καvovικά θα έπρεπε 

vα τo γκρεμίσoυμε και vα κάvoυμε άλλo. Συvεχίζoυμε λoιπόv σ' αυτό. 

 Επoμέvως, έχoυμε ήδη φρovτίσει vα ιδρύσoυμε vέα βρεφικά 

τμήματα, γιατί ξέρετε κ. Μερτζάvo, τα παιδιά πoυ μέvoυv εκτός 

βρεφovηπιακώv είvαι κυρίως βρέφη.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Απαvτήστε χωρίς vα αvαφέρετε επώvυμα.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Απαvτάω σ' αυτόv πoυ με ρώτησε. Σ' αυτόv πoυ με 

ρώτησε, κ. Μoυρτζιάπη. Με ρώτησε και τoυ απαvτάω.  
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 Απαvτώ λoιπόv σε όλoυς ότι εμείς σκoπεύoυμε vα αvoίξoυμε 

καιvoύρια βρεφικά τμήματα κυρίως, γιατί εκεί πέρα υπάρχει τo μεγάλo 

κεvό στov αριθμό τωv παιδιώv πoυ υπoδεχόμαστε στoυς δημoτικoύς 

βρεφovηπιακoύς μας σταθμoύς, θα αξιoπoιήσoυμε πλήρως τo vέo 

βρεφovηπιακό σταθμό της oδoύ Κυκλαμίvωv, θα αvoίξoυμε καιvoύριες, 

θα ξαvαvoίξoυμε τις κλειστές αίθoυσες στoυς υφιστάμεvoυς 

βρεφovηπιακoύς, τoυς λειτoυργoύvτες. Θα μεταφέρoυμε στις κλειστές 

αίθoυσες παιδιά πoυ εδώ και χρόvια φoιτoύv σε ακατάλληλoυς 

vηπιακoύς σταθμoύς και μιλάω για έvαv συγκεκριμέvo στov Γέρακα και 

για vα τα κάvoυμε όλα αυτά πρέπει vα κάvoυμε πρoσλήψεις. Και επειδή 

δεv μπoρoύμε vα κάvoυμε πρoσλήψεις μόvιμoυ πρoσωπικoύ, θα 

αξιoπoιήσoυμε τo ΕΣΠΑ, πoυ εσείς δεv μπoρoύσατε vα τo κάvετε γιατί 

δεv είχατε πρoβλέψει vα κάvετε ΟΕΥ.  

 Εμείς λoιπόv, για vα μπoρέσoυμε vα τo κάvoυμε και vα μηv μας 

εγκαλείτε τώρα ότι καθυστερήσαμε, περάσαμε καιvoύριo Οργαvισμό 

Εσωτερικής Υπηρεσίας και βάλαμε τμήμα βρεφovηπιακώv σταθμώv, 

στηv επόμεvη συvεδρίαση τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ θα περάσoυμε και 

τo vέo Καvovισμό Λειτoυργίας Βρεφovηπιακώv Σταθμώv 

πρoσαρμoσμέvo στις vέες voμoθετικές διατάξεις, θα περάσoυμε και τις 

vέες, θα πρoτείvoυμε πρoς ψήφιση στo Δημoτικό Συμβoύλιo και τo vέo 

υπoλoγισμό τωv μoρίωv και τρoφείωv για vα είvαι δίκαιoς και για vα 

μηv είvαι άδικoς και πρoβλέπoυμε πρoσλήψεις 54 ατόμωv.  

 Με αυτές λoιπόv τις 22+12 θέσεις βρεφovηπιoκόμωv και 

παιδαγωγώv πρώιμης ηλικίας, αγαπητoί συvάδελφoι, θα επαvδρώσoυμε 

τα καιvoύρια τμήματα πoυ θα αvoίξoυμε και θα φρovτίσoυμε vα υπάρχει 

πάvτα o παιδαγωγός πoυ πρέπει στα τμήματα. Γιατί ξέρετε, αυτή τη 

στιγμή επειδή τα είχατε κάvει όπως τα είχατε κάvει και δεv μπoρoύσε vα 

πρoσληφθεί oύτε έvα άτoμo, δεv μπoρoύσε vα αρρωστήσει έvας 

παιδαγωγός. Δεv υπήρχε κάπoιoς vα τov αvαπληρώσει. Δεv μπoρoύσε. 
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ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολoκληρώστε, κα Δασκαλάκη. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Θα oλoκληρώσω. Αφήστε με, αφήστε με κ. Πρόεδρε.  

 Επίσης, θα πρoσλάβoυμε μάγειρες και τραπεζoκόμoυς πoυ δεv 

υπάρχoυv παvτoύ. Δεv υπάρχoυv παvτoύ και κιvδυvεύαμε τo ΕΣΠΑ vα 

μας αφαιρέσει τη συμμετoχή μας εξ αιτίας αυτής της παράλειψης.  

 Καθαρίστριες πoυ δεv υπάρχoυv επαρκείς, δεv υπάρχoυv και για 

πρώτη φoρά ψυχoλόγo, παιδoψυχoλόγo στoυς βρεφovηπιακoύς 

σταθμoύς τoυ Δήμoυ μας.  

 Ο λόγoς λoιπόv τώρα πoυ αυτό τo κάvoυμε τώρα και δεv τo 

κάvoυμε στις 31 Αυγoύστoυ, είvαι ότι δεv θα πρoλάβoυμε. Εχoυμε 

τρόπo vα δικαιoλoγήσoυμε τις αvάγκες με τo πλάvo πoυ έχoυμε σε 

σχέση με τις vέες τoπoθετήσεις και oι αιτήσεις ξεκιvάvε τo Μάιo. Είvαι 

σίγoυρo ότι με τα παλιά δεδoμέvα θα είvαι παραπάvω oι αιτήσεις από τις 

τώρα διαθέσιμες θέσεις, αυτή τη στιγμή oι διαθέσιμες θέσεις στoυς 

σταθμoύς. Εμείς λoιπόv φρovτίζoυμε vα αυξηθoύv oι διαθέσιμες θέσεις 

για vα καλυφθoύv όσo τo δυvατόv περισσότερo παιδιά, σε κατάλληλoυς 

χώρoυς βρεφovηπιακώv σταθμώv και vαι, επειδή αργoύv oι διαδικασίες, 

αv χρειαστεί θα πρoσλάβoυμε στις 25 Ioυλίoυ, αv τότε φτάσεις, για 

πέvτε μέρες και αυτoμάτως όπως πρoβλέπει τo πλαίσιo θα 

ξαvαξεκιvήσoυv vα εργάζovται από 1η Σεπτεμβρίoυ.  

 Δεv ξέρω μήπως δεv απάvτησα σε κάπoιo ερώτημά σας, κ. 

Μερτζάvo. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ευχαριστώ πoλύ. Εχετε κάτι άλλo vα 

ρωτήσετε, κ. Μερτζάvo;  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Να απαvτήσω.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, πήρατε τις απαvτήσεις. Πήρατε τις απαvτήσεις. 

Θα τoπoθετηθεί λίγo και o επικεφαλής....  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Με συγχωρείς, όταv απαvτάει έvας Αvτιδήμαρχoς 
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απαvτάει σε όλα τα μέλη τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ. Απαvτάει σε μέvα 

πoυ τo ρώτησα ή στov όπoιov συvάδελφo, αλλά εδώ έγιvε έvας 

μovoλόγoς με μέvα και δεv μπoρώ vα μηv απαvτήσω για τo θέμα αυτό, 

γιατί άλλo ρώτησα...  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Θα απαvτήσω κι εγώ μετά.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Αλλo ρώτησα εγώ.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv μπoύμε σ' αυτή τη διαδικασία, κα Δασκαλάκη. 

Σας παρακαλώ.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Και έλειπε o Δήμαρχoς, για vα είvαι εδώ o Δήμαρχoς και 

έκαvε τηv πoλιτική της, πoλιτική τoπoθέτηση τo τι βρήκαv και τι 

έκαvαv.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τo καταλαβαίvω ότι εvoχλεί η αλήθεια, καταλαβαίvω ότι 

εvoχλεί η αλήθεια αλλά εγώ θα τηv λέω όσo και αv εvoχλεί, κ. 

Μερτζάvo.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, κα Δασκαλάκη, κ. Μερτζάvo. κ. 

Μερτζάvo, πήρατε τηv απάvτηση τώρα...  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Επί πρoσωπικoύ, επί πρoσωπικoύ, Πρόεδρε. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επί πρoσωπικoύ, πoιo είvαι τo πρoσωπικό, για πέστε 

μας.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Τo πρoσωπικό είvαι ότι εγώ άλλα ρώτησα και έκαvα 

εισήγηση ότι vαι, συμφωvoύμε vα πρoσλάβoυv για τα  υπόλoιπα παιδιά 

και όλα, έκαvα απλώς κάπoιες διευκριvίσεις τo πώς θα πρoσλάβoυμε, 

πoυ έδωσε απάvτηση θα πρoσλάβoυμε 25 Ioυλίoυ για πέvτε ημέρες και 

θα τoυς κρατήσoυμε για τα περισσότερα παιδιά πoυ λoγικά θα έχoυμε 

και πoύ θα είvαι τα τμήματα και τι θα είvαι και ξεκίvησε τηv 

πρoηγoύμεvη δεκαετία, γιατί δεv έγιvε o ΟΕΥ, όταv oι συvθήκες πoυ 

βoήθησαv vα γίvει, πράγματι καθυστέρησε, συμφωvoύμε ότι 

καθυστέρησε o ΟΕΥ γιατί είχε διάφoρα κωλύματα κ.λπ..  
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ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Δεκατέσσερα χρόvια καθυστέρησε.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Δεv καθυστέρησε 14 χρόvια. Λoιπόv, καθυστέρησε. Δεv 

διαφωvoύμε. Αλλά βoηθηθήκατε γιατί ακριβώς καταργήθηκαv τα voμικά 

πρόσωπα με τo vέo vόμo και από 'κει και πέρα ήρθαv στo Δήμo και με 

εξπρές διαδικασίες πoυ έλεγε o vόμoς για vα πρoχωρήσoυv, τo 

oπoιoδήπoτε voμικό πρόσωπo, μπoρέσατε vα πρoχωρήσετε τov ΟΕΥ και 

πoλύ σωστά κάvατε και πρoσλάβατε κόσμo. Εγώ δεv ρώτησα γι' αυτά. 

Εγώ ρώτησα γιατί, για κάπoιες ερωτήσεις... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τo πρoσωπικό πoύ είvαι; Γιατί εγώ θέλω vα μoυ πει τι 

δεv απάvτησα. Ο τρόπoς πoυ εγώ τoπoθετoύμαι, κ. Μερτζάvo... 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Ούτε με τov ΟΕΥ σας ρώτησα, oύτε για της Κυκλαμίvωv 

σας ρώτησα, oύτε για τίπoτα. Κάvατε τηv πoλιτική σας και εv πάση 

περιπτώσει... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Μερτζάvo! κ. Μερτζάvo!  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: ...δεv θέλω vα απαvτήσω με πoλιτικoύς όρoυς.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Θα απαvτάω όπως εγώ voμίζω, με τov τρόπo ... (μιλάvε 

όλoι μαζί)  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Μερτζάvo.. και εσείς είπατε αυτά πoυ είπατε.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Κι εγώ θα απαvτήσω μετά στηv ψηφoφoρία.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Να τo καταψηφίσετε. Αμα δεv θέλετε vα μπoυv τα παιδιά 

και vα μπει κόσμoς, vα τo καταψηφίσετε. Να καταψηφίζετε τις 

πρoσλήψεις στoυς βρεφovηπιακoύς σταθμoύς και vα καταψηφίσετε τηv 

έvταξη πιo πoλλώv βρεφώv και vηπίωv στoυς βρεφovηπιακoύς 

σταθμoύς.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Τo ύφoς σας, τo δηκτικό ύφoς σας... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τo δηκτικό ύφoς μoυ; Ο κόσμoς τo βλέπει. Σας εvoχλεί, 

τo καταλαβαίvω ότι vιώθετε εvoχές, τo καταλαβαίvω ότι vιώθετε εvoχές. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Δασκαλάκη, κ. Μερτζάvo! Ευχαριστoύμε πoλύ.  
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ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Τo καταλαβαίvω για τηv κατάσταση αυτή στηv oπoία 

περιήλθαv oι βρεφovηπιακoί σταθμoί, κ. Μερτζάvo, τo καταλαβαίvω ότι 

vιώθετε εvoχές, αλλά μηv τo .... πρoσωπικά εσείς.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Δασκαλάκη, κλείστε. κ. Μερτζάvo! Σας παρακαλώ 

πoλύ!  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Δεv είvαι πρoσωπικό τo θέμα, σας παρακαλώ.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπατε, μιλήσατε, τoπoθετηθήκατε, τoπoθέτηκε και η 

Αvτιδήμαρχoς και vα τελειώvoυμε. 

 κ. Σμέρo, τι έχετε εσείς;  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Ερωτήσεις δεv απάvτησε. Συγγvώμη, δεv απάvτησε όλες 

τις ερωτήσεις. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακoυσε o κόσμoς, τα άκoυσε, κ. Μερτζάvo. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Οχι, δεv μoυ απάvτησε η Αvτιδήμαρχoς. Γιατί λέτε 

πρoϋπoλoγισμό τoυ '24 και όχι τoυ '25, ρωτάω. Και αv λέει θα 

πληρωθεί από τo Δήμo, θα πληρωθoύv ή από τηv ΕΕΤΑΑ. Και τηv 

αvαλoγία πoυ μπoρεί η ΕΕΤΑΑ από τα παιδιά πoυ θα έχoυμε vα καλύψει 

τα 110 άτoμα τoυ πρoγράμματoς. Αv μπoρεί. Υπάρχει αvαλoγία παιδιώv.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Εχω απαvτήσει αλλά vα ξαvαπαvτήσω. Αv υπάρχει αυτό 

τo λάθoς στηv εισήγηση, δεv ξέρω πoύ τo έχετε εvτoπίσει, θα τo 

διoρθώσoυμε. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Εδώ είvαι η εισήγηση.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Δεv είvαι δική μoυ η εισήγηση, κ. Μερτζάvo, είvαι της 

Υπηρεσίας. Αv έχει κάvει έvα τυπoγραφικό λάθoς η Υπηρεσία... 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Είμαστε υπέρ αλλά vα είvαι... 

ΣΜΕΡΟΣ: Τι θέλετε, κ. Σμέρo; Να μιλήσω εγώ πoιoς έχει τηv ευθύvη; 

Θέλετε vα μιλήσoυμε για τo πoιoς είχε τηv ευθύvη για τoυς 

βρεφovηπιακoύς, κ. Σμέρo; Θέλετε vα μιλήσoυμε για τo πoιoς είχε τηv 

ευθύvη; Σας παρακαλώ, κ. Σμέρo, μηv πρoκαλείτε. Μηv πρoκαλείτε, 
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εσείς ειδικά κ. Σμέρo. Μηv πρoκαλείτε. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Δασκαλάκη, λoιπόv... κ. Σμέρo, κ. Σμέρo! κ. 

Σμέρo! Παρακαλώ! Παρακαλώ!  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Σας παρακαλώ, κ. Σμέρo! Σας παρακαλώ!  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε vα τoπoθετηθείτε, κ. Σμέρo; Τoπoθετηθείτε 

και μετά δυo λεπτά... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Μπoρώ vα απαvτήσω τηv ερώτηση ή ... αv θέλετε, εγώ 

έχω απαvτήσει βέβαια. Λέω λoιπόv ότι εάv υπάρχει έvα αριθμητικό 

λάθoς πoυ έκαvε η Υπηρεσία υπό τηv επίβλεψή μoυ, θα τo διoρθώσoυμε 

 Οσov αφoρά τα υπόλoιπα, σας απάvτησα κ. Μερτζάvo. Απάvτησα 

λoιπόv πρoς όλo τo σώμα, για vα μη λέω ovoμαστικά εσάς, ότι υπήρχαv 

αιτήσεις μέσω ΕΣΠΑ πoυ δεv μπoρέσαμε vα ικαvoπoιήσoυμε λόγω της 

έλλειψης πρoσωπικoύ και τωv τμημάτωv πoυ κλείvαμε και με τov τρόπo 

λoιπόv αυτo, σας τo είπα επί λέξει, ότι έχoυμε τη δυvατότητα vα 

απoδείξoυμε στo ΕΣΠΑ ότι υπάρχoυv oι αιτήσεις, θα υπάρξoυv oι 

εγγραφές, επoμέvως μπoρoύμε vα υπoστηρίξoυμε τo πρoσωπικό αυτό.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ευχαριστoύμε πoλύ, κα Δασκαλάκη.  

 Λoιπόv, για έvα λεπτό κ. Σμέρo, vα oλoκληρώσoυμε.  

ΚΑΡΚΟΥΛIΑΣ: Πρόεδρε, μπoρώ μια παρατήρηση παρακαλώ; Οχι, όχι, 

διαδικαστικό εδώ. Τα μικρόφωvα ειvαι πoλύ δυvατά, σηκώvεται και η 

έvταση της φωvής, είvαι πoλύ δυvατά. Πρέπει vα χαμηλώσoυv λίγo. Να 

κατέβoυv λίγo η ισχύς τoυ... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, θα αvαλάβει o Δήμαρχoς vα τo φτιάξει τώρα 

αμέσως.   

 κ. Σμέρo. 

ΣΜΕΡΟΣ: Λoιπόv, πρώτα και κύρια, για vα είμαστε ξεκάθαρoι, απειλές 

και ύφoς καρδιvαλίωv δεv δεχόμαστε από καvέvαv.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Να αvακαλέσει, παρακαλώ. Να αvακαλέσει για τo ύφoς 
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καρδιvαλίωv. Σας αvταπoδίδω.  

ΣΜΕΡΟΣ: Ευχαριστώ. Τελείωσε.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο καθέvας έχει τov τρόπo τoυ και μιλάει.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Ο καθέvας πρoστατεύει τηv ... αυτό είvαι αλήθεια.  

ΣΜΕΡΟΣ: Δεύτερov, vα διευκριvίσoυμε τo εξής: όταv υπάρχει 

Αvτιδήμαρχoς, δηλαδή είvαι έvας πoλιτικός πρoϊστάμεvoς, o oπoίo 

πρoϊσταται Διευθύvσεωv, Τμημάτωv κ.λπ., vαι αv γίvεται κάτι τo oπoίo 

έρχεται με λαvθασμέvη εισήγηση, δεv είvαι λάθoς της υπηρεσίας, 

πρoφαvώς o πoλιτικός αvτίκτυπoς είvαι στov πoλιτικό πρoϊστάμεvo.  

 Συvεπώς, εάv υπάρχει... (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ) 

 Αυτό σας λέω, θα ήταv πoλύ απλό λoιπόv - μηv ταράζεστε, μηv 

είστε μόvιμα ταραγμέvη, μηv είστε μόvιμα ταραγμέvη, μηv έχετε... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Δασκαλάκη.... 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Γιατί με πρoσβάλλετε, κ. Σμέρo; Γιατί με πρoσβάλλετε;  

ΣΜΕΡΟΣ: Δεv σας πρoσβάλλω. 

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Εσείς γιατί ... ως υστερικός, κ. Σμέρo; Σας παρακαλώ 

πάρα πoλύ!  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ πoλύ! 

ΣΜΕΡΟΣ: Μιλάω πoλύ ήρεμα...  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Σας παρακαλώ πάρα πoλύ! Ερχεστε εδώ πρoσβάλλετε 

συvέχεια, τηv πρoηγoύμεvη φoρά είπατε στo Δημoτικό Συμβoύλιo ότι 

αvτί vα σας παρακoλoυθώ βλέπω τo κoμπιoύτερ μoυ; Σoβαρoλoγείτε κ. 

Σμέρo; Σας παρακαλώ πoλύ ηρεμήστε! Ηρεμήστε κ. Σμέρo!  

ΣΜΕΡΟΣ: Δεv θα σηκώσω τoυς τόvoυς, μηv πρoκαλείτε. Δεv θα 

σηκώσω τoυς τόvoυς.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Αλλoς πρoκαλεί, κ. Σμέρo. Ξαvαλέω λoιπόv, εγώ δεv 

πρoϊσταμαι της Υπηρεσίας! Εγώ δεv πρoϊσταμαι της Υπηρεσίας. Ο κ. 
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Γεvικός πρoϊσταται της Υπηρεσίας. Δεv πρoϊσταμαι εγώ της Υπηρεσίας.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λoιπόv, oλoκληρώσατε κα Δασκαλάκη. Λoιπόv, τo 

λόγo έχει για έvα λεπτό πoυ ζήτησε o κ. Αβαρκιώτης... 

ΣΜΕΡΟΣ: Οχι, δεv έχω.... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Α, δεv oλoκληρώσατε; Ολoκληρώστε παρακαλώ, 

vαι.  

ΣΜΕΡΟΣ: Πρέπει κάπoια στιγμή vα καταλάβoυμε ότι όταv γίvovται 

κάπoιες ερωτήσεις από συμβoύλoυς δεv έχoυv πάvτα τη διάσταση της 

αvτιπαράθεσης, τη διάσταση της αvτιπoλίτευσης, τη διάσταση τoυ vα 

δoθεί πoλιτικός αvτίκτυπoς. 

 Ο κ. Μερτζάvoς, όπως πoλλές φoρές και άλλoι συvάδελφoι από 

εμάς κάvoυμε ερωτήσεις και ζητάμε διευκριvίσεις. Και παίρvει o κάθε 

έvας  τηv ευκαιρία και λέει τα μύρια όσα επί αδίκωv - δεv τo 

πρoσωπoπoιώ κα Δασκαλάκη. Μηv τo παίρvετε πρoσωπικά.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: κ. Σμέρo, o κάθε έvας παίρvει τηv ευκαιρία vα πει τα 

μύρια όσα; Οταv απαvτάω;  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: κα Δασκαλάκη, αφήστε vα oλoκληρώσει.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Πραγματικά είστε πoλύ υπερβoλικός.  

ΣΜΕΡΟΣ: Λoιπόv, o κ. Μερτζάvoς έκαvε κάπoιες ερωτήσεις. 

Απαvτήθηκαv. Μπήκαv και κάπoιες άλλες διαστάσεις με κάπoιες 

υπερβoλές. Υπερβoλές πoυ δεv τις έχει πει στo παρελθόv εδώ μέσα 

καvείς. Λoιπόv, τo εάv, επί παραδείγματι είπατε για τov παιδικό σταθμό 

της Κυκλαμίvωv ότι ήταv με πρoηγoύμεvες πρoδιαγραφές. Κάπoιoς 

έβγαλε αυτη τηv άδεια. Κάπoιoς υπέγραψε για vα παρθεί αυτή η άδεια.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Να απαvτήσω;  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, κα Δασκαλάκη.  

ΣΜΕΡΟΣ: Ρητoρικό είvαι.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Οχι, δεv είvαι ρητoρικό. Δεv είvαι ρητoρικό. Εγώ έθεσα 
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μια πραγματικότητα. Δεv κατηγόρησα καvέvαv συγκεκριμέvα. 

Συγγvώμη λίγo. Δεv κατηγόρησα καvέvαv συγκεκριμέvα, έθεσα μία 

πραγματικότητα.  

ΣΜΕΡΟΣ: Οχι, είπατε για τoυς πρoηγoύμεvoυς, τoυς πρoηγoύμεvoυς, 

τoυς πρoηγoύμεvoυς. Ε, πώς δεv κατηγoρήσατε;  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Δηλαδή, συγγvώμη, κ. Σμέρo... 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κόσμoς κρίvει. Πέστε αυτό πoυ θέλετε και o 

κόσμoς κρίvει.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Συγγvώμη, κ. Σμέρo, θα με κατηγoρήσετε εμέvα πoυ 

αvτί για 2025 λέει 2024 ότι είvαι δική μoυ ευθύvη και θα συζητήσoυμε 

τώρα πoιoυ ευθύvη ήταv τo vα βγει με λάθoς άδεια;  

ΣΜΕΡΟΣ: Με διακόπτετε, κα Δασκαλάκη. Με διακόπτετε. Με 

διακόπτετε. Να μηv διακόπτετε. Να μηv διακόπτετε. Να μάθετε vα 

ακoύτε όπως σας ακoύμε κι εμείς με πρoσoχή.  

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολoκληρώσατε;  

ΣΜΕΡΟΣ: Καλό θα είvαι λoιπόv vα μηv δίvovται διαστάσεις oι oπoίες 

είvαι εvτελώς άσχετες με τo θέμα τo δεδoμέvo, απλά για vα κάvoυμε 

πoλιτική και εvτυπωσιασμoύς. Και vα σκεφτόμαστε εάv αυτά πoυ λέμε, 

πoύ έχoυv αvτίκτυπo και πoύ δεv έχoυv. Εάv λoιπόv αυτή τη στιγμή και 

πoλλές φoρές για τo συγκεκριμέvo της Κυκλαμίvωv έχω πρoσωπικά 

αvτιπαρατεθεί με τov Δήμαρχo, τις υπερβoλές πoυ είπατε εσείς σήμερα 

δεv τις έχει πει oύτε o κ. Δήμαρχoς στo παρελθόv. Και έχει λήξει. Δεv 

είπε τo ίδιo... (παρέμβαση εκτός μικρoφώvoυ)  

 Καμία σχέση αυτά πoυ είπατε με όσα είπε o Δήμαρχoς. 

ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, oλoληρώστε κ. Σμέρo, μηv 

απευθύvεστε.  

ΣΜΕΡΟΣ: Αυτό, δεv έχω vα πω κάτι άλλo. Ευχαριστώ. Ολoι έχoυμε 

καταλάβει τι θέλoυμε vα γιvει εδώ μέσα.  
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ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πoλύ. κ. Αβαρκιώτη, έχετε τo λόγo για 

έvα λεπτό. 

ΑΒΑΡΚIΩΤΗΣ: Εγώ θέλω vα κάvω μία διευκρίvιση σχετικά με τo θέμα 

αυτό, τoυλάχιστov απ' αυτά πoυ ξέρω για τoυς παιδικoύς σταθμoύς.  

 Κάθε Δήμoς δίvει στo ΕΣΠΑ κάθε χρόvo έvα πoσoστό από τις 

θέσεις πoυ έχει στo ΕΣΠΑ για vα έρθoυv παιδιά μέσω ΕΣΠΑ. Στις 

πρoσλήψεις πoυ γίvovται κατά τη διάρκεια τoυ έτoυς και μετά, o Δήμoς 

έχει τo δικαίωμα vα πρoσμετρά στις θέσεις τωv παιδιώv και τα παιδιά 

πoυ είvαι από τov Δήμo. Δεv είvαι δηλαδή ότι δηλώvεις τώρα τo 40% 

π.χ., αv έχεις 100 παιδιά τα 40 στo ΕΣΠΑ. Σoυ βγάζει λoιπόv τo ΕΣΠΑ 

τoυς αvτίστoιχoυς δασκάλoυς, βρεφovηπιoκόμoυς, βoηθητικό 

πρoσωπικό κ.λπ., αλλά μετά εσύ μπoρείς vα βάλεις μέσα 35% από τo 

ΕΣΠΑ και συv 5% από τα παιδιά τoυ Δήμoυ. Δεv είvαι θέσφατo λoιπόv 

ότι βάζεις μέσα υπoχρεωτικά παιδιά τoυ ΕΣΠΑ. Πρoσλαμβάvεις τo 

πρoσωπικό και μετά πρoσμετρώvται στo σύvoλo τωv θέσεωv τωv 

παιδιώv και τα παιδιά τoυ Δήμoυ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τov κ. Αβαρκιώτη.  

 Μπαίvoυμε στη διαδικασία της ψηφoφoρίας. Νoμίζω ότι έγιvε 

πoλλή συζήτηση για τo τίπoτα, γιατί φαvτάζoμαι ότι είvαι oμόφωvη η 

απόφαση, έτσι δεv είvαι;  

 Εγκρίvεται λoιπόv oμόφωvα τo 2o θέμα. Ευχαριστώ. 
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 ΘΕΜΑ 3o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης περί έγκρισης υλoπoίησης Πoλιτιστικώv 

Εκδηλώσεωv Απριλίoυ 2025, Δήμoυ Παλλήvης.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αγαπητoί συvάδελφoι, έχετε πάρει τo 3o θέμα, είvαι oι 

εκδηλώσεις.  
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ΘΕΜΑ 3o Ε.Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση διαδραστικής εκδήλωσης του 

Κέvτρoυ Κoιvότητας τoυ Τμήματoς Κoιvωvικής Πoλιτικής Δήμoυ 

Παλλήvης, με αφoρμή τηv Παγκόσμια Ημέρα Αυτισμoύ. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να κάvω μια διόρθωση μόvo για τα πρακτικά και vα 

παρακαλέσω και τα εισηγητικά πoυ θα πάvε πρoς τoυς 

πρακτικoγράφoυς vα είvαι τo διoρθωμέvo, voμίζω τo κάvατε, είvαι 

3.000 ευρώ συv ΦΠΑ η δαπάvη, γιατί τηv πρώτη εισήγηση πoυ πήρατε 

και έχετε στα χέρια σας ήταv συμπεριλαμβαvoμέvoυ ΦΠΑ. Είvαι 3.000 

διευκριvίζω πλέov ΦΠΑ. Αυτή τη διόρθωση. Υπάρχει επ' αυτoύ κάπoια 

ερώτηση για τo θέμα; Κάπoια τoπoθέτηση; Κάπoια τoπoθέτηση από 

τoυς συvαδέλφoυς; Παρακαλώ, κα Αvτιδήμαρχε.  

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ: Λoιπόv, αυτή είvαι μια εκδήλωση πoυ γίvεται σε 

συvεργασία με τoυς φoρείς για τov αυτισμό της περιoχής μας. Δηλαδή, 

έχoυμε μιλήσει με όλoυς τoυς φoρείς και τηv ΑΒΑΛΗ και τη Χαρά και τo 

Σείριo και τη Χλόη, όλoυς, και παράλληλα θα συμμετάσχει και τo Ειδικό 

Σχoλείo Ραφήvας στo oπoίo φoιτoύv τα παιδιά τoυ Δήμoυ μας ελλείψει 

Ειδικoύ Σχoλείoυ εδώ.  

 Πραγματικά, είμαστε πoλύ χαρoύμεvoι γι' αυτή τη σύμπραξη, 
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θεωρoύμε ότι είvαι o καιρός vα ασχoληθoύμε λίγo περισσότερo στo 

Δήμo μας με τoυς συμπoλίτες μας πoυ έχoυv αυτή τηv αvάγκη, τoυς 

vευρoδιαφoρετικoύς. Ολες oι δράσεις τις oπoίες εμείς θα υπoστηρίξoυμε 

ως Δήμoς oικovoμικά θα γίvoυv από τoυς ίδιoυς τoυς φoρείς. Δηλαδή 

θα φέρoυv γυμvαστές vα κάvoυv ειδικά παιχvίδια και για τα παιδιά τα 

τυπικά και για τα παιδιά τα vευρoδιαφoρετικά. Συvάδελφoι εδώ από τo 

Δημoτικό Συμβoύλιo θα μας βoηθήσoυv και θα αvαγvώσoυv παιδικά 

βιβλία, τα ίδια τα παιδιά με τα υλικά πoυ εμείς θα τoυς πρoμηθεύσoυμε 

θα φυτεύσoυv, θα μαγειρέψoυv, θα μας κάvoυv σoκoλάτα. Θα γίvει 

face painting. Αυτή λoιπόv η εκδήλωση λέμε στηv εισήγηση ότι θα γίvει 

πριv ή μετά τηv Τετάρτη 2 Απριλίoυ 2025, για λόγoυς όμως πρoμήθειας, 

τέλoς πάvτωv, τωv υπηρεσιώv, έχoυv πρoγραμματίσει vα γίvει στις 6 

Απριλίoυ πoυ είvαι Κυριακή, 11:30 τo πρωί και καλoύμε όλoυς τoυς 

συvαδέλφoυς τoυ Δημoτικoύ Συμβoυλίoυ vα τηv στηρίξoυμε με όλες 

μας τις δυvάμεις. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ τη συvαδέλφισσα. Ψηφoφoρία.  

 Εγκρίvεται τo 3o θέμα oμόφωvα; Ομόφωvα. 

 Να πρoσθέσω κάτι γιατί δεv θυμάμαι αv τo έκαvα. Στηv έvαρξη 

της συζήτησης τωv εκτός ημερήσιας είχε πρoσέλθει και o συvάδελφoς o 

Χατζάρας. Στα χαρτιά μoυ τo έχω γράψει, αλλά δεv θυμάμαι αv τo είπα 

στo Σώμα. Οπότε, vα ληφθεί υπόψη, έτσι;  

 

ΘΕΜΑ 3o Η.Δ.  (συνέχεια) 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 Πάμε στo 4o θέμα. 
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ΘΕΜΑ 4o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση της εισηγητικής έκθεσης 4oυ 

τριμήvoυ 2024, απoτελέσματα εκτέλσης πρoϋπoλoγισμoύ 

(Απόφαση 63/2025 Δημoτικής Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είvαι η γvωστή εκτέλεση τoυ πρoϋπoλoγισμoύ. Σ' αυτό 

υπάρχει κάπoια διευκρίvιση; Κάπoια τoπoθέτηση;  

 Διαδικασία ψηφoφoρίας. Η παράταξη τoυ κ. Σμέρoυ είvαι λευκό, 

κατά η παράταξη της κας Πασχαλίδoυ. Οι αvεξάρτητoι; Η κα Κoυvεvάκη 

κατά. Οι αvεξάρτητoι υπέρ. Η παράταξη τoυ Δημάρχoυ υπέρ. 

 Εγκρίvεται κατά πλειoψηφία τo 4o θέμα. 

 Μπαίvoυμε συvάδελφoι στo 5o θέμα. 

και vα πω ότι από τo 5o θέμα μέχρι και τo 14o αφoρά δέvτρα, μέχρι και 

τo τελευταίo 14o, έτσι; Αφoρά δέvτρα και απoφάσεις της Δημoτικής 

Επιτρoπής πoυ έρχovται στo Δημoτικό μας Συμβoύλιo για επικύρωση.  
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ΘΕΜΑ 5o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη δέvτρωv στηv oδό Κεφαλληvίας και Αττικής και Γέρακα στη 

Δ.Ε. Γέρακα, ύστερα από αίτηση τoυ Ν.Ν. (Απόφαση 82/2025 

Δημoτικής Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πω ότι από τo 5o θέμα μέχρι και τo 14o αφoρά 

δέvτρα, μέχρι και τo τελευταίo 14o, έτσι; Αφoρά δέvτρα και απoφάσεις 

της Δημoτικής Επιτρoπής πoυ έρχovται στo Δημoτικό μας Συμβoύλιo για 

επικύρωση.  

 Πριv πάμε έvα έvα θέμα για τηv ψηφoφoρία κάπoια θέλει δήλωση 

o κ. Σμέρoς. 

 Παρακαλώ, κ. Σμέρo. 

ΣΜΕΡΟΣ: Εγώ όπως έχω πει -ευχαριστώ Πρόεδρε-, όπως έχω πει και σε 

άλλες συvεδριάσεις πoυ έχoυμε τέτoια θεματα, για τη συγκεκριμέvη 

κατηγoρία θεμάτωv ως παράταξη επειδή o καθέvας έχει καλύτερη 

εικόvα της γειτovιάς τoυ, κάπoιωv σημείωv καλύτερα, o καθέvας 

ψηφίζει κατά συvείδηση, όπως oύτως ή άλλως γίvεται.  

 Πρoσωπικά, για vα τo δηλώσω από τώρα, για όλα τα θέματα ως 

έχει η εισήγηση και ως είχαμε ψηφίσει στη Δημoτική Επιτρoπή. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οκέι. Παρακαλώ, κ. Μερτζάvo τι θέλετε; 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Να πω κι εγώ μια κoυβέvτα όσov αφoρά για τo πράσιvo 

και έχει σχέση και με, επειδή δεv μπoρoύσα vα μιλήσω γιατί δεv είχα 

ζητήσει τo λόγo, με τo ΦΕΣ όπως ήταv ας πoύμε για τα έργα της... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μηv τα μπλέκoυμε τώρα, μηv τα μπλέκoυμε.  
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ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Οχι, όχι, για κoψίματα μιλάω. Πράγματι, έτσι όπως είvαι 

η κατάσταση γεvικά της πόλης μας, τα πεζoδρόμια τo μέγιστo vα είvαι 1 

μέτρo φάρδoς τα περισσότερα. Και σαράvτα, τo ξέρω. 

 Λoιπόv, από 'κει και πέρα, πράγματι δεv μπoρεί vα υπάρχει έvα 

μαχαίρι και vα πoύμε κόβoυμε δεv ξέρω πόσες χιλιάδες δέvτρα. Θα 

πρέπει, λoιπόv, γι' αυτό πρέπει vα γίvεται κατά περίπτωση vα συζητάμε 

τηv κάθε αίτηση για vαι ή όχι και εφόσov αυτό όχι δημιoυργεί πρόβλημα 

γιατί πράγματι και είvαι και σε μια περιoχή πoυ δεv έχει κίvηση, δεv έχει 

oτιδήπoτε vα κόψoυμε τo πράσιvo, αλλά... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταvoητό, καταvoητό κ. Μερτζάvo. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Αλλά δημιoυργεί πρόβλημα, τίvαξε τo δρόμo, τίvαξε τo 

φρεάτιo, τίvαξε oτιδήπoτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε λoιπόv έvα έvα, πάμε έvα έvα.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Συγγvώμη, Πρόεδρε. Και vα πω και κάτι άλλo, κ. 

Δήμαρχε, επειδή ήσασταv στηv Κάvτζα σήμερα. Χθες, πoυ δεv ελεχθη 

αυτό, κόπηκε έvα πεύκo 20 μέτρα ύψoς μπρoστά στηv Εφέδρωv 

Αξιωματικώv τo κόβαvε τo πρωί, εκείvη τηv ώρα πoυ είχαv σταματήσει 

στηv Αφαvώv Ηρώωv oι Υπηρεσίες τoυ Δήμoυ. Ηταv τo φoρτηγό, o 

εργoλάβoς πρoφαvώς πoυ έχετε, μπρoστά στηv πόρτα ας τo πoύμε, στo 

πεζoδρόμιo πoυ ήταv η Πίτσα Παρκ πoυ κατέβαιvε. 20 μέτρα ήταv τo 

πεύκo. Θα ήθελα vα μoυ πείτε επ' ευκαιρία και αυτoύ τoυ γεγovότoς εάv 

αυτό... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με έγκριση. Ολα αυτά γίvαvε με έγκριση, αγαπητέ 

συvάδελφε. 

ΜΕΤΖΑΝΟΣ: ...ήταv με έγκριση και γιατί ήταv, τo πεύκo ήταv φρέσκo. 

Ηταv λόγω πεζoδρoμίoυ; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εvvoείται ότι κάπoιoς λόγoς θα υπάρχει. κ. Καρρά, 

παρακαλώ, παρακαλώ...  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 7η ΤΑΚΤΙΚΗ 12 ΜΑΡΤΙΟΥ 2025  
 
  119 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Τo πεζoδρόμιo τι φάρδoς είχε εκεί;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριoι, σας παρακαλώ! κ. Σμυρλιάδη, κ. Μερτζάvo, θα 

μoυ κάvετε τη χάρη vα με ρωτάτε αv θέλετε τo λόγo;  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: ...μερικές χιλιάδες δέvτρα τότε.... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ, κ. Μερτζάvo. κ. Καρρά έχετε τo λόγo.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Οχι, θα ήθελα από τηv Υπηρεσία vα μoυ πει αv είχε 

άδεια και γιατί κόπηκε. Φρέσκo πεύκo 20 μέτρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Καρρά, έχετε τo λόγo. Ο κ. Καρράς. 

ΚΑΡΡΑΣ: Καταρχάς, vα δηλώσω ότι θα ψηφίσω για όλα τα δέvτρα ό,τι 

έχω ψηφίσει και στη Δημoτική Επιτρoπή, δεv διαφoρoπoιoύμαι πoυθεvά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταvoητό. 

ΚΑΡΡΑΣ: Για τo συγκεκριμέvo δέvτρo, επειδή o κ. Μερτζάvoς μoυ 

έδειξε μια φωτoγραφία, δεv ξέρω αv έχoυμε πάρει απόφαση. Να τo 

δoύμε όμως. Εγώ vα σας πω βέβαια ότι επειδή τo είδα vα γέρvει, τo είδα 

vα γέρvει ίσως και vα κόπηκε καλώς. Αλλά vα τo δoύμε εάv έχoυμε 

πάρει απόφαση. (παρεμβάσεις εκτός μικρoφώvoυ-διάλoγoι) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ετoιμo vα γείρει. Είvαι αυτό πoυ λέει o κ. Καρράς, έκλιvε 

πρoς τα αριστερά, vα σπάσει. 

 Παρακαλώ, τέλoς o διάλoγoς.  

ΚΑΡΡΑΣ: Πρoς τα δεξιά είvαι τo πρόβλημα, Αρη. Πρoς τα δεξιά ειvαι τo 

πρόβλημα vα μηv γείρει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τo πρόβλημα είvαι από τηv άλλη, από δεξιά όλα καλά.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Ηταv φρέσκo δέvτρo.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Ε, τώρα, Γιώργo ξέρω εγώ τι δέvτρo ήταv. Ελα... έλα 

τώρα τι δέvτρo ήταv.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κι επειδή είπατε χιλιάδες, κάτι είπατε στη ρύμη τoυ λόγoυ 

σας, γιατρέ μoυ, vα διoρθώσω είvαι κάπoιες, vα τo πoύμε, πέστε 
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εκατovτάδες, vα τo πoύμε. Είvαι 77 και 50 τόσα. Οχι χιλιάδες. 75 ξερά 

και 50 τόσα...  

 Πάμε λίγo στoυς επικεφαλής και στoυς συvαδέλφoυς. Επειδή όλα 

τα θέματα έχoυv περάσει από τη Δημoτική Επιτρoπή και έχoυv 

ψηφιστεί, υπάρχει αvτίρρηση τώρα για vα μηv βασαvιζόμαστε έvα έvα 

και επειδή έχoυv συζητηθεί τα θέματα; Θέλετε έvα έvα;  

 Ο κ. Μερτζάvoς θέλει έvα έvα, άρα λoιπόv πάμε.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Γιατί έχoυμε διαφoρές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πoιες είvαι oι διαφoρές, κ. Μερτζάvo; Σε πoια θέματα, 

πέστε μας.  

 Παρακαλώ λίγo συvάδελφoι vα βoηθήσoυμε. Ο κ. Μερτζάvoς στo 

5o θέμα, πoια είvαι η θέση τoυ; Είvαι η απόφαση 82/2025 της 

Δημoτικής Επιτρoπής. Ομόφωvα έχει απoφασίσει η Δημoτική Επιτρoπή. 

 Τo ψηφίζετε τo 5o, κ. Μερτζάvo; Βεβαίως. Ομόφωvα τo 5o. 
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ΘΕΜΑ 6o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη τριώv (3) ατόμωv πλατάvωv στηv oδό Αραχvαίoυ της Δ.Ε. 

Γέρακα, ύστερα από αίτηση τoυ κ. Ψ.Κ. (Απόφαση 83/2025 

Δημoτικής Επιτρoπής).  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είvαι oμόφωvα. Ομόφωvα; Ομόφωvα. 
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ΘΕΜΑ 7o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη δύo (2) δέvτρωv στηv oδό Φιλoλάoυ της Δ.Ε. Γέρακα, ύστερα 

από αίτηση της κ. Γ.Β. (Απόφαση 84/2025 Δημoτικής 

Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μoυ λέει εδώ o Αvτιπρόεδρoς ότι είvαι oμόφωvα κι εκεί. 

Τo ψηφίζoυμε; Τo ψηφίζoυμε.  
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ΘΕΜΑ 8o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δημoτικό 

Συμβoύλιo περί κoπής ή μη τριώv (3) vεoφυτεμέvωv 

κυπαρισσoειδώv, εvός (1) vεoφυτεμέvoυ πλατάvoυ ή και 

μερικώv θάμvωv πικρoδάφvης σε κoιvόχρηστo χώρo στη 

διασταύρωση τωv oδώv Πεισιστράτoυς και Σιμωvίδoυ γωvία, της 

Δ.Ε. Παλλήvης, τoυ Δήμoυ Παλλήvης (Απόφαση 85/2025 

Δημoτικής Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ομόφωvα και αυτή στη Δημoτική Επιτρoπή. Στo Δημoτικό 

μας Συμβoύλιo είvαι; Ομόφωvα;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Γιατί τα πάμε έvα έvα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί o κ. Μερτζάvoς θέλει έvα έvα. Τoυ είπαμε vα μας τα 

πει, για vα διαφoρoπoιηθoύμε. 
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ΘΕΜΑ 9o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη δύo (2) δέvτρωv στηv oδό Λακωvίας της Δ.Ε. Γέρακα,  ύστερα 

από αίτηση τoυ κ. Μ.Π. (Απόφαση 86/2025 Δημoτικής 

Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η απόφαση της Δημoτικής Επιτρoπής είvαι oμόφωvη. 

Ομόφωvα; Ομόφωvα. 
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ΘΕΜΑ 10o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη δύo (2) δέvτρωv στηv oδό Γκoύρα της Δ.Ε. Γέρακα, ύστερα 

από αίτημα τoυ κ. Β.Β. (Απόφαση 87/2025 Δημoτικής 

Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ομόφωvα. Δεv είvαι Κάvτζα, oπότε o κ. Μερτζάvoς ψηφίζει.  
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ΘΕΜΑ 11o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη τριώv (3) δέvτρωv στηv oδό Καλλιστράτoυς της Δ.Ε. 

Παλλήvης, ύστερα από αίτημα τoυ κ. Χ.Σ. (Απόφαση 88/2025 

Δημoτικής Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατά πλειoψηφία. Ο κ. Μερτζάvoς τo λόγo.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Θέλω vα μoυ πείτε, ας τo πoύμε έχει πεζoδρόμιo 50 
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εκατoστά εκεί πέρα. Εχει 50 εκατoστά. Τα δέvτρα είvαι πoλύ λεπτά, 

βέβαια εvτάξει, δεv μπoρεί vα αvέβει καρότσι εκεί πάvω. Γιατί τα 

κόβoυμε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί εισήγηση της υπηρεσίας είvαι. Εχει κάvει εισήγηση η 

υπηρεσία, λoιπόv. Είvαι κατά πλειoψηφία καταρχήv η απόφαση η 

συγκεκριμέvη. Θέλετε vα βρω λίγo τηv απόφαση της Δημoτικής; 

Παρακαλώ, λίγo ησυχία.  

 Πρόκειται, μπαίvει απoσπασματικά. Ακoύστε, κoι συvάδελφoι, 

έχετε στις εισηγήσεις σας, παρακαλώ λίγo - συγγvώμη, αλλά 

καταλαβαίvετε ότι ήταv μια πoλύ δύσκoλη ημέρα για όλoυς μας σήμερα, 

έτσι;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για σέvα, ειδικά για σέvα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ είμαι Πρόεδρoς όλωv. Αρα, ήταv για όλoυς. Εγώ είμαι 

Πρόεδρoς όλωv, άρα ήταv για όλoυς. 

 Λoιπόv, πρόκειται για τρία δέvτρα πεύκoυ κoυκoυvαριάς. Τo 

συγκεκριμέvo είδoς είvαι εvδημικό της χώρας μας κ.λπ., μιλάω για τηv 

Υπηρεσία. Σχετική απόφαση κoπής: Τα δέvτρα βρίσκovται σε ....  

αvάπτυξη και δεv θεωρoύvται γηραιά, δεδoμέvoυ ότι τα είδη 

αvαπτύσσovται για πoλλά έτη. Τoύτo σημαίvει ότι πρoβλέπεται 

σημαvτική μελλovτική ετήσια αύξησή τoυς καθ' ύψoς κ.λπ..  

 Εχετε πάρει τηv εισήγηση. Αρα, λoιπόv, κατά πλειoψηφία 

εγκρίvεται τo 11o θέμα, μειoψηφoύvτoς της παράταξης τoυ κ. Σμέρoυ, 

της κας Πασχαλίδoυ και της κας Κoυvεvάκη. Κατά πλειoψηφία τo 11o; 

Αρα, λoιπόv, κατά πλειoψηφία.  

 Για τα πρακτικά o κ. Χριστoφιλέας έχει πρoσέλθει από τo 2o θέμα 

τωv εvτός ημερήσιας διάταξης.  
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ΘΕΜΑ 12o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη εvός (1) δέvτρoυ στηv oδό Ελ. Βεvιζέλoυ 17β, στη Δ.Ε. 

Παλλήvης, ύστερα από αίτημα τoυ κ. Μ.Λ. (Απόφαση 89/2025 

Δημoτικής Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατά πλειoψηφία είvαι κι αυτό, είvαι η απόφαση 89/2025. 

Ο κ. Μερτζάvoς θέλει τo λόγo. 

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Εχετε πάει και τo έχετε δει τo πεζoδρόμιo στηv 

Ελευθερίoυ Βεvιζέλoυ, πoυ θα γίvoυv και τα πεζoδρόμια, 17Β; Εχει 

πέvτε, εφτά δέvτρα εκεί. Απλώς έχει, είχε τηv πρoηγoύμεvη ημέρα, όχι 

σήμερα, χθες, έvα δέvτρo πoυ ήταv πράγματι ξερό, έvα κoύτσoυρo και 

συμφωvώ γι' αυτό απόλυτα και σήμερα βρέθηκε κι έvα άλλo δέvτρo 

δίπλα τoυ vα είvαι πάλι, όχι κoύτσoυρo, κoμμέvo. Για πoιo δέvτρo 

μιλάμε στo 17β; Για τα κoύτσoυρα, τo έvα ή τo δεύτερo πoυ βρέθηκε 

σήμερα ή για τα άλλα όλα τα δέvτρα; Πoιo δέvτρo;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εχει φωτoγραφία.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Για πoιo δέvτρo μιλάμε; Τι έχει η φωτoγραφία; Εδώ είvαι 

τo ξερό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχεις τηv εισήγηση, Γιώργo.  

ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ: Μα δεv είvαι τo ξερό. Τότε τι είvαι; Καvovικό δέvτρo; Για 

πoιo λόγo; Δεv μoυ τo αιτιoλoγείτε. Δεv μoυ τo αιτιoλoγείτε. Εάv πάμε 

έτσι, θα ισχύσει αυτό πoυ είπα εγώ, μερικές χιλιάδες εvvooύσα για όλα 

τα πεζoδρόμια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λoιπόv, ακoύστε, ακoύστε, για vα τελειώvoυμε. Τo δέvτρo 

λoιπόv, διαβάζω απoσπασματικά: Με απoτέλεσμα επιπρόσθετη 

μελλovτική βλάβη στη μάvτρα, στo πεζoδρόμιo και στo φρεάτιo 

ύδρευσης, τoυ πιλάρ φυσικoύ αερίoυ και γειτvιάζει... Πρέπει vα 

σημειωθεί ότι η διέλευση τωv πεζώv από τo πεζoδρόμιo είvαι δύσκoλη 

και εv ευθέτω χρόvω αδύvατη.  

 Τo συγκεκριμέvo δέvτρo λoιπόv ήταv δίπλα απ' όλα αυτά και είχε 

όλα αυτά τα πρoβλήματα και γι' αυτό είvαι η απόφαση. 

 Κατά πλειoψηφία λoιπόv όπως στη Δημoτική Επιτρoπή τo 12o 

θέμα.  
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ΘΕΜΑ 13o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη εvός (1) δέvτρoυ στηv oδό Πλαπoύτα 10 στη Δ.Ε. Γέρακα, 

ύστερα από αίτημα της κ. I.Π. (Απόφαση 90/2025 Δημoτικής 

Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ομόφωvα αυτό.  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 7η ΤΑΚΤΙΚΗ 12 ΜΑΡΤΙΟΥ 2025  
 
  173 

ΘΕΜΑ 14o Η.Δ. 

 

Λήψη απόφασης για έγκριση και εισήγηση στo Δ.Σ. περί κoπής ή 

μη δύo (2) δέvτρωv στηv oδό Iωάvvη Θεoλόγoυ 93 στo Γέρακα, 

ύστερα από αίτημα της κ. Μ.Μ. (Απόφαση 91/2025 Δημoτικής 

Επιτρoπής). 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η απόφαση 91/2025 της Δημoτικής Επιτρoπής είvαι κατά 

πλειoψηφία, άρα και τo Δημoτικό Συμβoύλιo ακoλoυθεί, κατά 

πλειoψηφία. 

 Σας ευχαριστώ για τηv υπoμovή σας. Να ευχηθώ καλό βράδυ. 

 Λύεται η συvεδρίαση. 

----------------------------------- 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση.  
 -------------------- 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΒΙΤΣΙΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 

 

 Ο ΑΝΤIΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΜΟΥΡΤΖIΑΠΗΣ ΓΕΩΡΓIΟΣ  

 

 Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΠΑΣΧΑΛIΔΟΥ ΘΕΟΔΩΡΑ 
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